
Transkrypcja z XXXIII Sesji Rady Gminy Żabia Wola w dniu 27 stycznia 2021 r. powstała na podstawie 

nagrania ścieżki dźwiękowej. 

 
 
Anna Filipowicz - Przewodnicząca Rady Gminy: Szanowni państwo otwieram obrady trzydziestej 
trzeciej 
sesji rady gminy żabia wola. Witam państwa radnych pana wójta, 
pracowników urzędu gminy oraz mieszkańców oglądających dzisiejsze 
transmisje. Przypominam, że obrady gminy Żabia Wola są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w biuletynie informacji publicznej 
i na stronie internetowej w gminie. 
Terminie późniejszym transmisje te dostępne są jako nagrania archiwalne. 
Do stwierdzenia prawomocności obrad. 
Obecni na sesji rady gminy Żabia Wola radni, zalogują 
się do systemów. 
to znaczy pracownik biura rady zaloguje radnych. Ja teraz odczytam 
listę obecności. 
Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak - Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Roman Olczak - Radny Gminy Żabia Wola: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Jestem 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Anna Filipowicz: Nie ma. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jestem. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak – Radny Gminy Żabia Wola: Jestem. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem i dostałam informację 
od Joasi Janoś, że postara postara się zaraz do nas dołączyć. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję bardzo. Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz – Radna Gminy Żabia Wola: Jestem, dzień dobry państwu. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Iliana Kacprzak: Przed chwilą 
Mariusz Sztompka: Jestem, jestem tylko tej na dwóch monitorach działa 
mi troszkę. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc – Radny Gminy Żabia Wola: Dzień dobry wszystkim, jestem. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik – Radny Gminy Żabia Wola: Dzień dobry, jestem jak najbardziej. 
Anna Filipowicz: I ja również jestem. 



Anna Filipowicz: Stwierdzam, że 
na dzisiejszej sesji uczestniczy trzynastu radnych. 
Co stanowi kworum niezbędne do przeprowadzania obrad rady 
gminy Żabia Wola i umożliwia przeprowadzanie ważnych wyborów 
oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 
W trakcie głosowań będę wyczytywać wszystkich rannych imiennie, 
a pracownik biura rady będzie. 
Odnotowywał głosy udzielone przez poszczególnych radnych 
na poszczególnych imiennych terminalach do głosowania. 
Mieszkańcy oraz sołtysi mogą słuchać na bieżąco. Wystąpienie 
radnych i śledzić wyniki głosowań. 
Jednak w związku z utrudnieniem utrudnioną 
obecnością na sesji rady gminy Żabia Wola 
mają udostępniony specjalny adres email 
sesja.zdalna@zabiawola.pl na, który 
można przesyłać swoje uwagi bądź zapytania. Później te wszystkie 
uwagi i zapytania zostaną przeze mnie odczytany w wolnych wnioskach. 
Szanowni państwo kolejnym punktem dzisiejszych obrad jest zatwierdzenie 
proponowanego porządku obrad. Przypominam, że porządek 
obrad dzisiejszej sesji jest następujące. 
Punkt 1 
Otwarcie posiedzenia. Punkt 2: Stwierdzenie prawomocności obrad 
Punkt 3: Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad 
Punkt 4: Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
gminę Żabia Wola. Punkt 5: Podjęcie uchwały w sprawie określenia 
kryteriów wraz z liczbą punktów oraz dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów 
w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oddziałów przedszkolnych. 
Publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez gminę Żabia Wola 
Punkt 6: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Grodziskiego 
Punkt 7: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Grodziskiemu 
z przeznaczeniem na organizację powiatowych przewozów pasażerskich 
o charakterze użyteczności publicznej Punkt 8: Podjęcie uchwały 
o zmianie uchwały nr 106/31/2020 
rady gminy Żabia Wola dnia 16 grudnia 2020. 
W sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola 
Punkt 9: Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na rok 2021 
Punkt 10: Informacja (niezrozumiałe) zgodnie z uchwałą 
(niezrozumiałe)/41/2010 rady gminy Żabia Wola z dnia 29 czerwca 2010. 
Punkt 11: Podjęcie uchwały 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola obejmującego 
miejscowość Musuły. Punkt 12 podjęciu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy żabia wola obejmującego działkę nr ewidencji 
183/2 położoną w miejscowości Musuły. 
Punkt 13: Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żabia Wola 
Punkt 14: Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Żabia Wola 
Punkt 15: Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zaręby 
Punkt 16: Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bieniewiec 
Punkt 17: Podjęcie uchwały w sprawie nabycia 
przez gminę Żabia Wola nieruchomości gruntowej położonych w miejscowości Osowiec, gmina Żabia 
Wola 
Punkt 18: Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia regulaminu 



gospodarowania funduszem sołeckim w gminie Żabia Wola. 
Punkt 19: Podjęcie uchwały 
W sprawie zmiany uchwały nr 101/17/2019 rady 
gminy Żabia Wola. 
Dnia 13 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia 
statutu gminnego ośrodka pomocy społecznej w Żabiej Woli. 
Punkt 20: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 75/15/2019 
Rady gminy Żabia Wola dnia 30 października 2019 roku. 
w sprawie ustanowienia tytułu honorowy obywatel gminy Żabia Wola oraz zasłużony dla 
gminy Żabia Wola oraz przyjęcia regulaminu zasad i trybu nadawania tych tytułów. 
Punkt 21: Podjęciu uchwały zmieniający uchwałę 
nr 97/30/2020 rady gminy Żabia Wola z dnia 25 listopada 2020 
W sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Żabia Wola. 
Punkt 22: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 110/31/2020 rady gminy Żabia Wola 
dnia 16 grudnia 2020 roku w sprawie 
uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
i narkomanii na 2021 rok. Punkt 23: Podjęcie 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji rady gminy na 2021 rok 
Punkt 24: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego harmonogramu tematycznych 
posiedzeń rady gminy Żabia Wola 
2021 roku. Punkt 25 sprawozdanie Wójta o jego 
pracach w okresie międzysesyjnym. Punkt 26: interpelacje i zapytania radnych 
Punkt 27: informacje przewodniczącego rady. Punkt 28: Przyjęcie protokołu 
z obrad poprzedniej sesji. Punkt 29: Wolne wnioski informacje. 
Punkt 30: Zakończenie obrad. Otrzymałam prośbę o rozszerzenie dzisiejszego 
porządku obrad o dwa tematy. Pierwszy temat 
to podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości. 
Oraz podjęcie uchwał w sprawie nabycia przez gminę nieruchomości gruntowej 
położonej w miejscowości Żelechów gmina Żabia Wola. Projekty uchwał 
dotyczące przedłużenia terminów płatności, rat podatku od nieruchomości 
jest wynikiem naszych ustaleń ze wspólnego posiedzenia komisji rady 
gminy Żabia Wola dniu 19 stycznia bieżącego roku. 
Natomiast na temat drugiego projektu dotyczącego nabycia przez gminę 
nieruchomości gruntowej położonej miejscowości Żelechów gminie Żabia Wola. 
Wyjaśnień udzieli nam zastępca wójta pan Bohdan Nowosielski 
a zatem oddaję głos panu Bohdanowi, 
proszę pani zdanie. 
Bohdan Nowosielski – Zastępca Wójta Gminy Żabia Wola: Jest projekt uchwały 
w sprawie nabycia przez gminę nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Żelechów 
gmina Żabia Wola w związku z tym, że w ostatniej 
chwili właściciele zgłosili informacje, że zdjęte 
zostało zabezpieczenie bankowe z działki 
przy ulicy Zielnej. 
Pani Halina Pałasz przygotowała. 
Projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 
położonej przy ulicy topolowej. 
Projekt uchwały na podstawie 
artykułu 18 ustęp 2 punkt 9 litera A ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. 
Magdalena Radomińska: Panie Bohdanie niech pan teraz nie czyta, bo my musimy to przyjąć do 
porządku obrad i później będziemy odczytywać. 
Bohdan Nowosielski: Dobrze czyli uzasadnienie. Właściciel wystąpił o nieodpłatne 



przejęcie przez gminę wyżej wymienionych działek drogowych położonych w miejscowości 
Żelechów. Działka 562/34 
poszerzenie ulicy Topolowej, działka 562/3 ulica Zielna 
zgodnie z obowiązującymi ustaleniami miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola wyżej 
wymienione działki przeznaczone są pod poszerzenie drogi gminnej. 
Ulicy Topolowej oraz stanowią komunikację w terenach zabudowy mieszkaniowo 
Usługowej. Czyli niesienie własności przedmiotowej nieruchomości nastąpi 
w formie aktu notarialnego. Wszelkie koszty związane z zawarciem 
aktu notarialnego ponosi gmina Żabia Wola. Podjęcie uchwały jest 
w pełni celowej, uzasadnione i tutaj 
można dodać, że jest to komunikacja. 
Z budynkiem straży dodatkowy wyjazd umożliwiający 
lepszą komunikację dla wozów straży pożarnych. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. 
Czy mają państwo jeszcze jakieś propozycje? 
Co do zmian proszę pani Iliana? 
Iliana Kacprzak: Ja mam propozycję, żeby zmienić porządek obrad 
i tutaj mam kilka punktów i uwag znaczy tak 
punkcie 11 i 12 mamy po cztery załączniki do uchwały, przy czym za każdym 
razem załącznik jest pusty. 
Rozumiem, że. 
No, że nie wiem co? 
Anna Filipowicz: Pani (niezrozumiałe) będzie nam to wyjaśniała. 
Iliana Kacprzak: Dobra 
Iliana Kacprzak: Proponowałabym zdjęcie punktu siedemnastego Podjęcie uchwały w sprawie 
nabycia przez gminy Żabia Wola nieruchomości gruntowej, położonej w miejscowości Osowiec. 
Ze względu na to, że uważamy z częścią 
radnych, że zostaliśmy wprowadzeni w błąd, ponieważ tam są trzy rodzaje działek, przedstawiono 
nam to jako zrobioną drogę i poszerzenie drogi. 
Tak poszerzenie drogi to są dwie działki, część drogi przygotowanej. 
Powiedzmy to jest są dwie działki, a dwie ostatnie działki to. 
Tak naprawdę łąka i żadna droga. Proponowałabym to zdjąć i przedyskutować 
jeszcze raz na komisjach jako osobne uchwały dla każdy 
z części tych. 
Działek, bo to są trzy różne rzeczy do przejmowania. 
Także to jest to do punktu 8 
28 też bym proponowała zdjąć z porządku obrad, ponieważ nie dostaliśmy protokołu 
z poprzedniej sesji, więc nie możemy go zatwierdzić. 
I punkt 7 czyli podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Grodziskiem z przeznaczeniem 
na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 
Pomimo zapewnień Wójta i pana Kowalczyka na 
posiedzeniu komisji nie dostaliśmy materiałów, o które zabiegaliśmy 
na komisji, czyli tabelek z wyjaśnieniami poszczególnych kwot i udziałów procentowych 
naszej gminy w przewozach w opłacie za te przewody, 
jak również nie dostaliśmy oświadczenia pana Kowalczyka, które mieliśmy otrzymać 
Także no skoro jesteśmy traktowani w taki niepoważny sposób, to 
proponuję zdjąć to, żebyśmy się tym nie zajmowali. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. 
Ktoś z państwa jeszcze ma, proszę, pan Krzysztof. 
Krzysztof Marczewski: Ja chciałbym zaproponować przeniesienie punktu 20. 



Przepraszam przewijam dokument. 25 sprawozdania Wójta o jego pracach 
w okresie między sesyjnym na początek obrad, dlatego, że wskutek 
tego sprawozdania może okazać się, że jakieś uchwały 
nie zostały poprawnie wykonane bądź w ogóle nie zostały wykonane. Wtedy należy 
zastanowić się nad realizacją budżetu. Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. 
W takim razie będziemy głosować po kolei. Wszystkie wnioski 
najpierw głosujemy. 
Najpierw, teraz. 
Na razie musimy zrobić pięć minut przerwy w celu przygotowania poszczególnych głosowań. 
Prosimy o chwilę cierpliwości pięć minut. 
Anna Filipowicz: Będziemy głosować 6 zmian porządku obrad. 
W takim razie zaczynamy od pierwszego wniosku. 
O dołożenie do porządku dzisiejszych obrad punktu 
W sprawie podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności, rat podatku 
od nieruchomości. 
Głosujemy, Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za. Chyba dołączyła pani Janoś do nas. 
Anna Filipowicz: Zaraz sprawdzimy. Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Przeciw. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Proszę zanotować, że dołączyła radna Joanna Janoś. 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: W takim razie jeszcze raz poproszę o oddanie 
głosów, ponieważ tutaj były problemy techniczne, ale głosujemy 
ciągle w tym samym temacie o dołączenie do porządku dzisiejszych obrad 
punktu sprawie podjęcia. 
Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku 
od nieruchomości. 
Jesteśmy gotowi ? 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka, 
Małgorzata Kozicaka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. 
Mariusz Sztompka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 



Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Teraz głosujemy za przyjęciem do porządku dzisiejszych obrad sesji rady 
gminy Żabia Wola. Zmienił podjęcie uchwał w sprawie nabycia przez 
gminę nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Żelechów gmina 
Żabia Wola 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Teraz głosujemy za zdjęciem punktu 17 z 
obrad dzisiejszej sesji rady gminy Żabia Wola. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Przeciw 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Jeszcze raz przepraszam bo nie usłyszałam jaki? 
Anna Filipowicz: Głosujemy nad zdjęciem punktu 17 
Przeczytać ? 
Joanna Janoś: Proszę przypomnieć. 
Anna Filipowicz: Podjęcie uchwały w sprawie nabycia przez gminę Żabia Wola nieruchomości 
gruntowej położonej w miejscowości Osowiec gmina Żabia Wola. 
Joanna Janoś: Jasne, zdjęcie. Za. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za. 



Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Ja się wstrzymuje. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak. 
Roman Olczak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. 
Mariusz Sztompka: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemyca Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Ja jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że wniosek został przyjęty 9 głosami za przy 
3 głosach sprzeciwu i 2 głosach wstrzymujących się. 
Teraz będziemy głosować za zdjęciem z porządku obrad. 
Punktu 28 przypomnę, jest to punkt 
sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesj. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) Filarczyk. 
Anna Filipowicz: Wrócimy. Joanna Janoś. 
Roman Olczak: (niezrozumiałe) zgadza się. 
Roman Olczak: No i może jakoś się wyrobię, ale o której godzinie można było wyjechać? 
Anna Filipowicz: Panie Romanie Olczak pro 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wrócę. Roman Filarczyk. 
Anna Filipowicz: Nadal nie mam. Roman Olczak. 
Roman Olczak: Wstrzyjmuje się. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 



Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Anna Filipowicz: Roman 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że wniosek został przyjęty 13 głosami za 
przy 1 głosie wstrzymującym się. 
Teraz będziemy głosować za zdjęciem z porządku obrad 
punktu 7 w brzmieniu. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej powiatowi Grodziskiemu przeznaczeniem na organizację powiatowych przewozów 
pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Przeciw. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Przeciw 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Przeciw 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Przeciw. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Przeciw 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że wniosek został odrzucony 6 głosach za 
i 8 głosach sprzeciwu. 
Przechodzimy do głosowania 
Piotr Rybka: Mogę jedno zdanie ? 
Anna Filipowicz: Nie panie Wójcie teraz głosujemy zmianę porządku obrad. 
Głosujemy wniosek radnego Krzysztofa Marczewskiego w sprawie. 
Przeniesienia sprawozdania Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym jest 
to punkt 25. Na początek obrad ja proponuję, 
aby było to punkcie 3 A. 
Panie Krzysztofie może tak być? 
W takim razie proszę o cofanie. 
Anna Filipowicz: Liliana Kacprzak. 
Anna Filipowicz: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 



Roman Filarczyk: Za. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Przeciw 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Przeciw 
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Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Roman Olczak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Przeciw 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Też jestem za będzie godzina wolnego. 
Anna Filipowicz: A ja się wstrzymuje. 
Stwierdzam, że wniosek został odrzucony przez 7 głosach za 
6 przeciw i 1 wstrzymującym się. 
Anna Filipowicz: Teraz przejdziemy do głosowania? 
Całego porządku dzisiejszych obrad poprowadzonych 
zmian. 
Nie będę już czytać, chyba wszyscy wiemy, jak będzie dzisiejsze. 
Dzisiejsze obrady będą wyglądać. Przypominam, że zdjęliśmy 
z porządku obrad punkt 17 
Punkt 28 
Pozostawiliśmy punkt 7 
Przenieśliśmy, czy nie przynieśliśmy, nie przynieśliśmy sprawozdania wójta na początek. 
I wprowadzone zostały dwa projekty uchwał 
Magdalena Kozicka: Przepraszam, ale nie zostało powiedziane, w którym miejscu zostały te punkty 
wprowadzone 
Anna Filipowicz: Tak, dobrze? Oczywiście już mówię. Punkty 
zostaną wprowadzone. Pierwszy punkt to będzie 9A 
podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu płatności rat podatku od nieruchomości. 
No i kolejny to będzie 17 mam zdjęty i to 
będzie punkt 17 
Podjęcie uchwał w sprawie nabycia przez gminę nieruchomości gruntowej. Chociaż tutaj może mi się 
kolejność 
pozmieniała, bo. 
Nie nie. 
Punkt 17 
W takim razie przechodzimy do głosowania całego porządku obrad dzisiejszej 
sesji rady gminy Żabia Wola. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuje. 



Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Przeciw 
Roman Olczak: Czemu? 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Wstrzymuje się od głosu 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za. 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty przy 
11 głosach za 1 głosie sprzeciwu i 2 głosach 
wstrzymujących się. 
Przechodzimy do punktu. 
czwartego 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Żabia Wola. 
Do tego punktu udzielę głosu pani dyrektor 
Centrum Usług Wspólnych gminie Żabia Wola pani Kamili Piątek, która przedstawi 
to zdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez gminę Żabia Wola. 
Proszę udzielam głosu pani Kamilo. 
Dzień dobry, szanowni państwo, kamila piątek, dyrektor Centrum Usług 
Wspólnych jest ze mną pani Alina Marszałek, dyrektor przedszkola Leśna Kraina 
Alina Marszałek – Dyrektor Przedszkola Leśna Kraina: Dzień dobry. 
Kamila Piątek: Tak jak już na komisji państwo przedstawiałam może teraz 
skrócona wersja na podstawie artykułu 30A 
ustawy karta nauczyciela organ prowadzący placówkę oświatową po 
zakończeniu roku budżetowego przeprowadza analizę poniesionych wydatków 
na wynagrodzenia nauczycieli po przeprowadzeniu analizy sporządzanej 
sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego. Sprawozdanie zostają upublicznione 
poprzez przekazanie radzie. 
Miny Regionalnej Izby Obrachunkowej dyrektorom jednostek oświatowych 
oraz związkom zawodowym. 
Obowiązujący wzór druku sprawozdania określa rozporządzenie ministra edukacji narodowej 



26 listopada 2019 roku 
i uwzględnione w sprawozdaniu 
wynagrodzenia wydatki na wynagrodzenia. 
Składają się z następujących: wynagrodzenia zasadnicze, dodatki za wysługę lat 
dodatki funkcyjne dyrektora wicedyrektora wychowawcy 
klasy, opiekuna stażu, dodatki motywacyjne, 
Nagrody ze specjalnego funduszu nagród. 
Wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 
dodatkowe wynagrodzenie roczne, nagrody jubileuszowe odprawy emerytalne 
rentowe wynagrodzenie za czas choroby, płatne 
z budżetu pracodawcy. 
W wyniku przeprowadzonej analizy potwierdzono, iż wynagrodzenia nauczycieli 
w 2020 roku przekraczały kwoty minimalne określone 
przepisami karty nauczyciela oraz kwoty wynikające z rozporządzenia 
ministra edukacji narodowej określającego poziom wynagrodzenia zasadniczego. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję, czy mają państwo jakieś pytania co do przedstawionej informacji ? 
Nie widzę. 
W takim razie bardzo dziękuję, pani Kamilo. 
Przechodzimy do kolejnego punktu, punktu 5 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz 
dokumentów potwierdzających spełnianie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym 
do publicznych przedszkoli oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
prowadzonych 
przez gminę Żabia Wola. Proszę wiceprzewodniczący Magdalenę Radomińską 
o czytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Tylko się przełączę na ? 
Uchwała rady gminy Żabia Wola dnia 27 stycznia 2021 
w sprawie określenia kryteriów wraz 
z liczbą punktów oraz dokumentów potwierdzających spełnienie kryterium postępowaniu 
rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oddziałów przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych prowadzonych przez gminy Żabia Wola na podstawie 
artykuł 18 ustęp 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku 
Pozycja 713 
ze zmianami oraz artykuł 131 ustęp 4, 5 i 6 
ustawy z dnia 14 grudnia 2016. Prawo oświatowe, 
tekst jednolity, dziennik ustaw z 2020, pozycja 910 
ze zmianami rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje? 
Paragraf 1 określa się kryteria wraz z liczbą punktów oraz dokumenty 
potwierdzające spełnianie kryterium postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 
przez gminy Żabia Wola, stanowiące załącznik nr 1 do niniejszej uchwały 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 traci moc uchwała nr 10/6/2019 
rady gminy Żabia Wola z dnia 27 lutego 2019 
O zmianie uchwały nr 3/5/2019 
rady gminy Żabia Wola dnia 24 stycznia 2019 
w sprawie zmiany uchwały nr 6/24/2017 
rady gminy Żabia Wola zmian 
31 stycznia 2017 roku sprawie określenia kryteriów wraz 
z liczbą punktów oraz dokumentów potwierdzających spełnianie kryterium 



postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oddziałów przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych 
prowadzonych przez gminy Żabia Wola. Paragraf 4 Uchwała podlega ogłoszeniu 
w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego i wchodzi w życie z dniem 1 marca 2021 roku 
Czy mam czytać te punkty, załączniki czy już 
nie, bo nie wiem, ewentualnie (niezrozumiałe). 
Anna Filipowicz: Uzasadnienie. 
Uzasadnienie. Zgodnie z artykułem 131 ustęp 4, 5, 6 ustawy 
z dnia 16 grudnia 2016 roku prawo oświatowe tekst jednolity 
dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 910 ze zmianami 
rada gminy ustala kryteria lokalne wraz z liczbą punktów 
oraz dokumenty potwierdzające spełnienie kryterium w postępowaniu rekrutacyjnym 
do publicznych przedszkoli oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
prowadzonych 
przez gminy Żabia Wola w związku z dużym zainteresowaniem rekrutacją do przedszkoli 
oraz koniecznością zapewnienia przejrzystości 
przebiegu procesu rekrutacji. Zachodzi konieczność rozszerzenia kryterium rekrutacji 
umożliwiających różnicowanie liczby punktów dla poszczególnych kandydatów. 
Kryteria brane pod uwagę w pierwszym etapie rekrutacji wynikający wprost 
z ustawy to jest wielodzietność rodziny kandydata, niepełnosprawność kandydata, 
niepełnosprawność jego (niezrozumiałe), przepraszam 
niepełnosprawność jednego z rodziców kandydata, niepełnosprawność obojga 
Rodziców kandydata, niepełnosprawność rodzeństwa kandydata, samotnie wychowywane 
kandydata w rodzinie o (niezrozumiałe), objęcie kandydata pieczą zastępczą. 
Kryteria te mogą, mają jednak jednakową wartość. 
Proponowane kryteria lokalne brany pod uwagę w drugim etapie rekrutacji, 
które w drodze uchwały określa rada gminy to zamieszkanie kandydata 
na terenie gminy Żabia Wola, rozliczenie podatku dochodowego na rzecz gminy Żabia Wola, 
uczęszczanie rodzeństwa do placówki, pracujących bądź uczących się rodzic, 
uczęszczanie kandydata do żłobka lub innej placówki opieki nad dzieckiem do 
lat trzech oraz dochód na jednego członka w rodzinie. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi? 
Do czytanego. Proszę, pan Przemysław. 
Przemysław Wójcik: Tak ja zgłaszałem na komisji, ale rada nie podjęła dyskusji 
na ten temat. Moim zdaniem w tych kryteriach mimo Wszystko brakuje 
kwestii szczepień i nie mówię tu o szczepieniach na koronawirusa, 
które są tak teraz rozpowszechnione. Tylko chodzi o podstawowe szczepienia, 
które w większości przypadków dzieci przyjmują, chyba że rodzice 
nie wyrażą na to zgody. Kolejne samorządy po kilka dni temu Łódź również. 
Uchwale rady miasta dołożyła takie kryterium. Zrobiła to Warszawa. 
Robią to kolejne gminy. Tylko w naszej gminie jakoś nikt nie chciał podjąć żadnej dyskusji 
na ten temat. Moim zdaniem takiego kryterium brakuje. Niech to będzie minimalna 
ilość punktów, liczba punktów, ale takie kryterium moim zdaniem 
jak najbardziej powinno się znaleźć, bo chodzi o dbałość o naszych 
Mieszkańców i o naszą przyszłość, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, kto z państwa ? 
Proszę pani Ilianna. 
Iliana Kacprzak: Ja też to poruszałam na komisjach i właśnie mam pytanie, bo chyba (niezrozumiałe) 
nie wiem czy dobrze zrozumiałam wtedy, że tutaj tych kryteriów może być tylko sześć 
ponieważ moim zdaniem jednak kryterium powiedzmy odległości 
od przedszkola, miejsca zamieszkania dziecka powinno też być brane 
pod uwagę, żeby nie było tak, że dziecko, które mieszka w pobliżu przedszkola, musi jeździć 



do przedszkola na drugi koniec gminy tak, że jeżeli wydaje 
mi się, że warto by było to dołączyć. 
Anna Filipowicz: Co jeszcze? 
Magdalena, proszę. 
Magdalena Radomińska: Na komisji jeszcze prosiliśmy o sprawdzenie takiej informacji, 
czy zamiast tego oświadczenia o dochodach rodziców 
i rozliczaniu się w tym urzędzie skarbowym w grodzisku na 
rzecz Żabiej Woli, czy nie mogłaby być ta pierwsza strona PITu i miało to być sprawdzone, 
bo nie mieliśmy tu różne informacje, że w jednych gminach można w innych się tego nie stosuje. 
Anna Filipowicz: Dobrze, kto jeszcze? 
W takim razie będziemy głosować wnioski do 
do zmian w projekcie uchwały. 
Pierwszy było, wniosek jest od radnego Wójcika. 
Odnośnie 
Małgorzata Kozicka: Czy ja mogę wobec tego ? 
Małgorzata Kozicka: Przepraszam. 
Anna Filipowicz: Proszę. 
Małgorzata Kozicka: Ja mogę się odnieść wobec tego do wniosku Przemysława 
Uważam, że nie powinniśmy w ogóle podejmować decyzji 
o takim kryterium, że dzieci nieszczepione nie są przyjęte 
do przedszkola ze względu na to, że nie było na ten temat w ogóle dyskusji, a poza tym 
jest to niezgodne z konstytucją. Mamy prawo do tego, żeby decydować o 
tym, czy nasze dzieci będą szczepione, czy nie będą szczepione i nie my powinniśmy 
decydować o tym, czy te dzieci mają być szczepione, czy nie mamy. W dalszym ciągu dobrowolne 
szczepienia nie ma przymusu szczepień, więc uważam, że to kryterium 
w ogóle nie powinno tutaj występować. Jeśli chodzi o przyjęcia do przedszkola. Dziękuję 
(niezrozumiałe). 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję aczkolwiek jeżeli taki jest wniosek radnego, będziemy musieli 
to przegłosować tak czy siak. Proszę 
Małgorzata Kozicka: Ja to rozumiem, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Luc. Pan Luc, proszę. 
(niezrozumiałe) 
Mariusz Luc: Tak, odnośnie szczepień (niezrozumiałe). 
Przemysław Wójcik: Podstawowo (niezrozumiałe) kwestia 
Anna Filipowicz: Panie Wójcik nie udzieliłam panu głosu, proszę teraz udzielam głosu 
panu Mariuszowi Luc. 
Mariusz Luc: Odnośnie szczepień. Niektóre dzieci z uwagi na choroby, 
które przychodzą lub inne bym powiedział 
perturbacje zdrowotne nie mogą niektórych szczepień 
przechodzić, więc byłaby to jawna dyskryminacja małych dzieci, 
które są sortowane między jednych a drugich. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję teraz pani Janoś 
Joanna Janoś: Przemku to zwrócę się teraz do ciebie. Wydaje mi się, że była na tej samej komisji i 
dyskusja 
na temat zasad przyjęcia do przedszkola była prowadzona w tym łącznie 
zgłaszałeś wniosek co do co do wprowadzenia tego punktu dotyczącego szczepień 
to, że ktoś nie podzielił entuzjastycznie. 
Twojego poglądu na temat zasadności wprowadzenia takiego wniosku nie oznacza (niezrozumiałe) 
takiej punktacji nie oznacza, że ta dyskusja nie została przeprowadzona. 
Nikt po prostu nie był za wprowadzeniu, oprócz ciebie za wprowadzeniem 
tego, tego punktu do kryterium punktacji także 
Przemysław Wójcik: Nie było dyskusji na ten temat 



Anna Filipowicz: Przypominam (niezrozumiałe) przypominam, że podnosimy rękę. 
Anna Filipowicz: Jeżeli chcemy zabrać głos i pan wójcik nie podnosił ręki, 
więc nie udzielam panu głosu. 
Joanna Janoś: Było, było przeprowadzone głosowanie, dyskutowaliśmy. 
Przemysław Wójcik: Ale wypowiedzi są bezpośrednio do mnie pani przewodnicząca. 
Joanna Janoś: Przemku nie przerywaj 
Anna Filipowicz: Dobrze, ale mnie to w tym momencie 
nie interesuje. Po to są zasady na sesji, że udzielam głosu 
poprzez podniesienie ręki, że mamy się do tego stosować wszyscy. 
Joanna Janoś: Ustaliliśmy na komisji przegłosowaliśmy określoną treść uchwały. 
Głosowaliśmy nad różnymi kryteriami wprowadzonymi jako, jako, jako znaczy 
jako kryteria oceny przyjęć do przedszkola. Nie maco ponownie wałkować 
tego samego tematu. Zmarnowaliśmy, zmarnowaliśmy poprzednie kilkanaście godzin komisji. 
Przepraszam bardzo no nie możemy się bawić. Chcesz zrobić zagrywki pod publikę? No chyba 
nie jest to miejsce do robienia takich zagrywek. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, udzielam głosu panu Wójcikowi? 
Przemysław Wójcik: Dziękuję bardzo. Pierwsza sprawa to odniosę się do wypowiedzi radnej 
Kozickiej o doceniania konstytucyjności pewnych przepisów jest 
Trybunał Konstytucyjny a nie my. W związku z tym jest to indywidualna 
ocena sytuacji. Co do kwestii poruszenia na komisji 
to mój wniosek został zakrzyczany 
i w ogóle nie był brany pod uwagę. Po trzecie wcale nie chodzi o 
ograniczenie dostępu dzieciom nieszczepiony, bo wiadomo, że 
mamy tak jak Mariusz wspomniał różne przypadki, kiedy dzieci nie mogą być szczepione 
i nie mówię, że ma to być eliminowanie takich dzieci z przedszkoli. 
Tylko mówię o dodatkowym kryterium, ponieważ nie miałem możliwości wypowiedzenia się na komisji, 
dlatego podnoszę ten wniosek ponownie tutaj i zgłaszam to jako wniosek formalny pani 
przewodnicząca. 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękujemy, szanujemy pana zdanie. Oczywiście jeżeli jest to głos. 
Wniosek formalny będzie poddany pod głosowanie i już nie będziemy dyskutować 
w tym temacie. Proszę pani Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Ja tylko jedno zdanie chciałam do Przemka. Przemku, ty prowadziłeś tą komisję nie 
rozumiem 
jak nie mogłeś przeprowadzić tego głosowania. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo, czyli tak pierwszy wniosek do głosowania 
jest pana Wójcika. Proszę panie Wójcik 
o sprecyzowanie tego wniosku, w jakiej formie mamy tutaj zapisać 
do protokołu? 
Przemysław Wójcik: O dodanie pięciu punktów jako kryterium dodatkowe za 
szczepienia obowiązkowe bez przeciwskazań, żeby 
to było istotne bez przeciwskazań medycznych. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję bardzo zanotowaliśmy. Drugi wniosek, 
który chcemy poddać pod głosowanie jest wnioskiem pani Iliany 
odnośnie miejsca zamieszkania, ale proszę sprecyzować ten wniosek. 
Iliana Kacprzak: Ja do tego sprecyzowania to bym jednak potrzebowała odpowiedź pani chyba dyrektor 
CUW 
czy przedszkola, bo mnie się wydaje, że była mowa o tym, że tych kryteriów może 
być tylko sześć więc jeżeli jest tylko, że to nie możemy dodać, a jeżeli może 
być więcej, no to wtedy bym miała 
Anna Filipowicz: Dobrze, to w takim razie chciałabym 
poprosić panią Kamilę Piątek, aby się wyraziłem w tym temacie i 
jeszcze odpowiedziała na pytanie w zasadzie, które 



ułożyła pani radna Magdalena Radomińska w sprawie tej pierwszej 
(niezrozumiałe)z PITu, bo wydaje mi się, że pani jest najbardziej kompetentną 
osobą, która może udzielić informacji na ten temat także. 
Kamila Piątek: Szanowni państwo to odnosząc się do liczby tych kryteriów, rzeczywiście 
możesz być tylko sześć 
Poza co do drogi natomiast no to tutaj mamy 
2 przedszkola zlokalizowane blisko siebie, więc to kryterium odległości 
no nie chcieliśmy go wprowadzać. Poza tym niektórzy 
mają określone przedszkole, chcą aplikować do tego przedszkola 
ze względu na przykład dojazdy do pracy tak ? 
Dlatego tego kryterium nie braliśmy w ogóle pod uwagę. 
Co do tego PITu 
po komisji właściwie, 
no być może ja źle zrozumiałam intencje, ale nie sprawdzałam 
dokładnie PITu natomiast uważałam, że doszliśmy do porozumienia, że najlepiej 
będzie jednak oświadczenie dopisanym tym, że oświadczenie 
jest składane pod rygorem, tak karalności i 
taką klauzulę można zgodnie z prawem (niezrozumiałe) pod takim oświadczeniem. 
Anna Filipowicz: Dobrze a ja jeszcze mam pytanie do pana Przemysława Wójcika 
bo tak jak usłyszeliśmy od pani Kamili, może być tych punktów tylko sześć 
punkty szczepieniach już wykracza poza tą liczbę w takim razie czy ma pan propozycję 
co wykreślić z tych kryteriów bądź gdzie dopisać ten 
punkt o który pan wnioskuje ? Chyba, że jednak zdecydował 
się pan wycofać swój wniosek, proszę. 
Przemysław Wójcik: Znaczy, ja powiem tak, ja generalnie nie chcę robić zamieszania, bo każde z tych 
kryteriów, 
które zostało dopisane, jest kryterium bardzo istotnym. Nie pozostaje 
mi nic innego, jak wycofać wniosek. 
Aczkolwiek uważam, iż powinniśmy takie rzeczy brać pod uwagę, ponieważ 
chodzi o nasze wspólne dobro i na pewno jest to kryterium istotne. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję bardzo będziemy w takim razie zastanawiać się w przyszłym roku. 
Anna Filipowicz: Czy ktoś z państwa, proszę pani Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Tak ja chciałam jeszcze powiedzieć na temat tego PITa. Ja się dowiadywałam 
i wiem, że w Warszawie jest tak praktykowane, że jest przedstawiana 
przez osoby składające wnioski. Pierwsza strona PITa gdzie jest 
napisane imię nazwisko i 
Urząd Skarbowy w którym rozliczany jest podatek, także 
jest to praktykowane. Myślę, że warto to zapisać. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jeszcze jakieś uwagi? 
Nie widzę o proszę pani Magdalena 
Magdalena Radomińska: To była właśnie taka techniczna 
uwaga, że ewentualnie to oświadczenie zmienić na tą pierwszą stronę PITu 
mniej więcej 
Opracowaliśmy przecież wszystko na komisji, tak, że 
te kryteria są ważne, zasadne i panie, które go przygotowały, 
wiedzą najlepiej, jak to przygotować tak więc to już było wałkowane (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze to w takim razie czy to jest pani wniosek, formalny. 
Magdalena Radomińska: Myślę, że tak. 
Anna Filipowicz: To w takim razie proszę jeszcze raz dokładnie określić 
ten wniosek, żebyśmy zapisali. 
Które słowa zamieniamy? 
Jak to ma brzmieć? 



Proszę o włączenie mikrofonu. 
Magdalena Radomińska: Już, już. Mikrofon mam teraz przełączę się na (niezrozumiałe) 
i już zobaczy które to było kryterium. 
Mieszkanie. 
Jest, kryterium szóstym. 
Zamiast, znaczy może tak oświadczenie o wysokości 
dochodu na osobę oraz 
oraz rozliczaniu się w Urzędzie Skarbowym na 
w gminie Żabia Wola (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Pani Iliana 
chyba podpowiada, że to punkt 2 tak ? 
Magdalena Radomińska: A Przepraszam 2 punkt, tak. Przepraszam, przepraszam bo to jest o 
dochodach, a rozliczają 
się w punkcie 2. Przepraszam oświadczenie o zamieszkiwaniu na 
terenie gminy Wola, Żabia Wola jak najbardziej i 
zamiast rozliczenie oświadczeniu rozliczaniu podatków to 
pierwsza strona PITu i Urzędu Skarbowego. 
Elżbieta Kwiatkowska – dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej: A teraz jesteśmy wyciszeni 
tak ? 
Anna Filipowicz: Czyli, czyli zmiana w punkcie (niezrozumiałe) tak ? 
Magdalena Radomińska: Tak przepraszam bardzo tak 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję proszę pana Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Nie mam jakichś znaczących zastrzeżeń do tego rozwiązania, natomiast 
chciałbym, żebyśmy 
wzięli pod uwagę to, że czasami zdarza się, że rodzice składają wniosek o przyjęcie 
dziecka, bo okazuje się, że jest wolne miejsce i jest to na przykład 
Listopad powiedzmy i okazuje się, że dziecko może być przyjęte 
i teraz zastanówmy się, czy bardziej aktualny będzie, będzie pierwsza strona 
PITu, która pochodzi z pierwszych trzech miesięcy 
danego roku czy bieżące oświadczenie. Może się okazać, że ten PIT jest też nieaktualny 
Znaczy dane znaczy ta ta ta przynależność do Urzędu Skarbowego, ale to 
tylko taka uwaga. 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe) zrobić pierwszą stronę PITu 
i lub tak w zależności od tam takiej sytuacji oświadczenie. 
Anna Filipowicz: Dobrze, pani Kozicka proszę 
Małgorzata Kozicka: Ja co do tego oświadczenia. Wiesz Krzysztofie ja mogę oświadczyć, że ja będę się 
rozliczała w Urzędzie Skarbowym w Grodzisku 
a za pół roku mogę zmienić zdanie, więc to jakby, gdyby 
nie nikt mi nie udowodni, że ja nie miałam dobrej woli. Wydaje 
mi się, że jednak kserokopia pierwszej strony jest jak najbardziej uzasadniona. 
Także popieram wniosek Magdy. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo będziemy teraz 
Głosować wniosek pani Magdaleny Radomińskiej w sprawie 
W punkcie 2 projektu uchwały. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprza 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ale chwileczkę dwie minuty. Musimy się przygotować technicznie. 
Na razie głosujemy 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Wstrzymuje się 



Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jestem za i tylko tak poproszę, żeby może dopisać tam jeszcze taką uwagę, że 
Roman Olczak: Już nie ma żadnego dopisywania. Wniosek był formalny 
Anna Filipowicz: Na razie wnioskujemy pani Magdaleny. 
Roman Olczak 
Roman Olczak: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc. 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Wniosek został przyjęty 9 głosami za 
przy 5 głosach wstrzymujących się. Teraz będziemy 
głosować cały Punkt 5. 
Przypominam jest to punkt w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą 
punktów 
oraz dokumentów potwierdzających spełnienie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do 
publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych, publicznych szkołach podstawowych 
prowadzonych 
przez gminę Żabia Wola. Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 



Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Ja jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty 12 głosami za 
przy 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 
Przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to Punkt 6 podjęcie uchwał w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Grodziskiego. Bardzo proszę, wiceprzewodniczący 
Magdalenę Radomińską o odczytanie uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 27 stycznia 2021 roku 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Grodziskiego na 
podstawie artykułu 10 ustęp 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz 
artykułu 216 ustęp 2 punkt 5 i 
artykuł 2020 ustęp ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku 
O finansach publicznych tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 roku 
Pozycja 869 rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 udziela się z budżetu gminy Żabia Wola pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej powiatowi Grodziskie przeznaczeniem na dofinansowanie 
przedsięwzięcia pod nazwą remont drogi 1519W 
Żelechów, Kaleń około 900 metrów bieżących 
Paragraf 2 pomoc finansowa, o której mowa w paragrafie 1 zostanie udzielona ze środków 
własnych budżetu gminy Żabia Wola. 
Na 2021 rok w wysokości 200000 zł 
Paragraf 3 Szczegółowe warunki udzielenia pomocy, w tym zasady rozliczania 
środków zostaną określone w umowie między gminą Żabia Wola a powiatem Grodziskim. 
Paragraf 4 Wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 5 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Uzasadnienie. Zgodnie z artykułem 10 ustęp 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Gminne związki oraz 
międzygminne oraz stowarzyszenia jednostek samorządu terytorialnego mogą sobie wzajemnie 
bądź innym jednostkom samorządu terytorialnego udzielać pomocy, w tym pomocy 
finansowej, pomoc rzeczową lub finansową dla innych jednostek samorządu 
terytorialnego zgodnie z artykułem 216 ustęp 2 punkt 5 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. 
Określa organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 
odrębną uchwałą. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi co do czytanego projektu? 
Nie widzę takim razie przechodzimy do głosowania. Przypominam, że 
głosujemy nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Grodziskiego 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 



Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Kolejny punkt, Punkt 7 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej powiatowi Grodziskie z przeznaczeniem na organizację powiatowych 
przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 
Tutaj również poproszę wiceprzewodnicząca Magdalenę Radomińską o odczytanie projektu uchwały. 
Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 27 stycznia 2021 roku 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatu Grodziskiemu 
z przeznaczeniem na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 
użyteczności publicznej na podstawie artykuł 18 ustęp 2 
punkt 15 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku 
o samorządzie gminnym 
dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 920 oraz artykuł 
216 ustęp 2 punkt 5 artykuł 2020 ustęp 1 i 2 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 rok 
o finansach publicznych dziennik ustaw z 2019 roku, pozycja 
869 z późniejszymi zmianami uchwala się co następuje. 
Paragraf 1 udziela się powiatowi Grodziskiemu pomocy finansowej w kwocie 
635000 złotych przeznaczeniem na pokrycie części wydatków na 
funkcjonowanie w 2021 roku powiatowych przewozów pasażerskich 
użyteczności publicznej na liniach, komunikacyjnych obsługujących gmine Żabia Wola 
Punkt 2 powiatowe przewozy pasażerskie o których mowa 
w ustępie 1 uruchomione będą na liniach A Grodzisk Mazowiecki - Pieńki Słubickie 
Podpunkt B Grodzisk Mazowiecki – Żabia Wola – Grzegorzewice – Petrykozy – Grzegorzewice – Żabia 
Wola – Grodzisk Mazowiecki. podpunkt b grodzisk mazowiecki żabia wola 
Podpunkt C Grodzisk Mazowiecki – Żabia Wola – Petrykozy – Żabia Wola – Grodzisk Mazowiecki. 
Podpunkt D Grodzisk Mazowiecki - Żabia Wola - Grodzisk Mazowiecki. Punkt 3 pomoc finansowa, o 
której 
mowa w ustępie 1 zostanie udzielona w formie dotacji celowej. 
Środki na pomoc finansową pochodzić będą z działu 600 rozdział 



60004 budżetu gminy Żabia Wola na rok 2021 
Paragraf 2 Szczegółowe zasady udzielania rozliczania 
pomocy finansowej. 
Określi odrębna umowa zawarta pomiędzy gminą Żabia Wola a powiatem Grodziskim 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Uzasadnienie. Na podstawie ustawy z dnia 16 maja 2019 roku 
Anna Filipowicz: Teraz argument tak ? 
Magdalena Radomińska: Proszę ? 
Anna Filipowicz: Nie proszę, proszę. 
Magdalena Radomińska: O funduszu rozwoju przewozów autobusowych 
o charakterze użyteczności publicznej dziennik ustaw z 2019 roku. 
pozycja 1120 przez późniejszymi zmianami Wojewoda Mazowiecki ogłosił 
nabór wniosków o dofinansowanie w 2021 roku zadań 
w ramach funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej 
na dofinansowanie w ramach funduszu dla województwa Mazowieckiego w 2021 roku 
przeznaczono kwotę 64096067 zł 64 gr 
Zadanie przewiduje dopłatę do jednego wozokilometra przewozu o charakterze 
użyteczności publicznej, wynoszące nie więcej niż 3 zł. Warunkiem uzyskania 
dopłaty jest sfinansowanie ze środków własnych organizatora części ceny 
usługi wysokości nie mniej niż 10% 
Wnioskiem o dofinansowanie mógł wystąpić organizator publicznego transportu zbiorowego 
nabór wniosków o dofinansowanie ze środków funduszu w 2020 roku rozpoczął się 
4 listopada 2020 roku i zakończył się 24 listopada 2020 roku. 
Wniosek powiatu Grodziskiego został 
rozpatrzony pozytywnie. Umowa pomiędzy wojewodą a powiatem Grodziskim została 
podpisana w dniu 8 stycznia 2021 roku. 
(niezrozumiałe) wnioskował o dotację z funduszu dla 28 linii komunikacyjnych. 
Na których 2021 roku zrealizowane ma zostać 
2951428,99 wozokilometrów 
Zgodnie z założonym wnioskiem 
do obsługi gminy Żabia Wola zaplanowanie uruchomienia czterech linii komunikacyjnych 
na których od 1 stycznia 2021 roku 
do 31 grudnia 2021 roku. 
Przewidziano wykonanie jednego 1098042 km, 40 wozokilometrów 
Całkowity koszt uruchomienia linii 
Obsługiwanych, obsługujący gmina Żabia Wola oszacowano na kwotę 
3707054 zł 55 gr 
Deficyt na tych liniach oszacowano na kwotę 3568670 zł 23 gr 
z czego wkład własny powiatu Grodziskiego oszacowano 
na kwotę 497352 zł 43 gr 
Wartość dofinansowania z funduszu na kwotę 3071317 zł 80 gr 
Udzielona dotacja celowa dla powiatu Grodziskiego pokryje koszty uruchomienia 
utrzymania linii komunikacyjnych obsługujący gminy Żabia Wola, przyczyniając 
się do polepszenia oferty transportu publicznego w gminie Żabia Wola. W tym stanie 
rzeczy podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatu Grodziskiego z 
przeznaczeniem 
na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 
publicznej jest w pełni uzasadnione. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi? 
Proszę, pierwsza pani Kacprzak potem pan Marczewski na końcu pani 
Radomińska. 



Iliana Kacprzak: Mam pytanie do pana Wójta. Dlaczego nie otrzymaliśmy tych obiecanych materiałów? 
Anna Filipowicz: Proszę panie Wójcie 
Magdalena Radomińska: Ja tylko powiem, że miałam to samo pytanie. 
Anna Filipowicz: Pan Krzysztof też to samo czy inne ? 
Krzysztof Marczewski: Nie troszkę więcej. 
Anna Filipowicz: No to na razie proszę, panie Wójcie udzielić na to odpowiedzi na pytanie obu pań 
Piotr Rybka – Wójt Gminy Żabia Wola: Materiały, szanowni państwo, dostaliście szczegółowe na 
komisja 
były udostępniane pliki excel wraz z 
formułami widać było dokładnie to przez to jest mnożone, dodawane, 
odejmowane, dzielone i sumowane. Związku z tym 
mieliście to państwo. Natomiast pliki excel 
nie są uchwałami, nie są, nie są materiałami składowymi czy 
dokumentami myśl, naszej 
naszego. 
Raportowania informowania finansowego są to materiały robocze, które nie są 
to załączniki do uchwał w związku z tym nie dostaliście państwo 
tych exceli jako załączniki do uchwały. 
Natomiast zostało wam państwo skrupulatnie wyjaśnione i 
pytałem na koniec czy są jeszcze jakieś pytania i nikt już więcej nie miał 
pytań na koniec w związku z tym wam. Wszystko było jasne. 
Jeżeli chodzi o jakieś oświadczenia Wójta czy pana 
koordynatora transportu, tutaj pan Sekretarz również wyjaśniał, 
co to są dokumenty, dokumenty czy dokumenty formalne 
Czyli jak mam to została 
użyta ta forma oczekiwań i 
urzędowe dokumenty. No taki. 
Niczego z żadnych przepisów nie wynika, żebyśmy mieli podpisywać się pod jakimiś 
Oświadczeniami w związku z tym nie 
są to ani, ani dokumenty urzędowe, ani wymagane z jakimiś 
standardami i w związku z tym również nikt z państwa nie 
wskazał na podstawie jakich standardów, jakich ustaw czy rozporządzeń. 
Mamy to zrobić. W związku z tym. Wszystko zostało zrobione 
zgodnie ze sztuką. 
Anna Filipowicz: Dziękuję teraz pytanie od pana Krzysztofa Marczewskiego. 
Krzysztof Marczewski: Nie straciliśmy na komisji na temat rozpatrywania mojego wniosku formalnego, 
aby dołączony dodatkowy dokument, który będzie obrazował przepływ pieniędzy 
w ramach tego dofinansowania. Oczywiście byłem za to mocno 
skrytykowane, szczególnie przez kolegę Wójcika. Natomiast chodzi o to, że zamiast przez 
pół godziny się kłócić, a potem przez pięć minut odczytywać oświadczenie, które 
według pana Wójta nic nie znaczy, chociaż przeczytał pan Jerzy Kowalczyk był 
i potem pan Wójt stwierdził, że było to oświadczenie pana Jerzego Kowalczyka 
związku z tym uznaje 
a jest to celowe unikanie odpowiedzialności poprzez złożenie podpisu pod prostym załącznikiem 
to jest według wniosku formalnego przegłosowanego przez, przez radnych 
na komisji powinien zostać przedstawiony nie wiem dlaczego tak się dzieje. 
Po raz kolejny pan Wójt na sesji unika jakiejkolwiek odpowiedzialności 
w tym zakresie w związku z tym uważam że podejmował, przepraszam 
podejmowaniu tej uchwały jest dalej za bezcelowe i graniczy z niegospodarnością 
nie transparentnością bo oprócz tego że mamy dofinansowanie z 
funduszu centralnego to są też publiczne pieniądze i wobec takich niejasności 
nie powinny być wydatkowane. Dziękuję bardzo. 



Anna Filipowicz: Dziękuję. 
Czy ktoś z państwa, proszę pani Magdalena Radomińska? 
Magdalena Radomińska: Ja się chciałam odnieść do tego, co pan Wójt powiedział. Oczywiście, że to nie 
są dokumenty 
potrzebne do dołączenia do projektu uchwały czy do jako 
załączniki. Natomiast była rozmowa na komisji, że poprosimy 
o te wyliczenia o te tabelki o przesłanie nam jako materiały pomocnicze, 
że jeśli ktoś nie jest pewien, chce sobie jeszcze przeliczyć, przekalkulować, przeanalizować to wszystko 
żebyśmy to wszystko mieli na mailu. Tak samo było z tym oświadczeniem i dostaliśmy 
informację, że tak oczywiście w ciągu najbliższych dni zostanie to wysłane i nie zostało to zrobione. 
Dlaczego jesteśmy tak traktowani? To tego nie potrafię zrozumieć, bo jeśli 
my mamy zagłosować za czymś i mieć pewność, że robimy dobrze, że podejmujemy 
mądrą decyzję i prosimy o jakieś tam dodatkowe materiały, które mają nam 
coś ułatwić, to nie dlatego, że to jest nasze widzimisię. Tylko jest 
to nam do czegoś potrzebne. A jeśli gmina robi jakiś opór 
i nie chce tego udostępnić, to znaczy albo że ma nieczyste intencje, albo jest niekompetentna. 
Już sama nie wiem, co mam powiedzieć w tej sytuacji. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Proszę pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jeszcze chciałem dodać, że według zapisów ustawy to rada gminy określa, jaką 
formę dokumentów przyjmuje do analizy. Proszę bardzo. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Czy ktoś z państwa jeszcze chciałby zabrać głos w tym temacie? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. 
Przypominam, że głosujemy nad punktem siódmym sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej powiatowi Grodziskiemu przeznaczeniem na 
organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności 
publicznej. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Dobrze. Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Jestem za ale bardzo proszę, jeśli gmina coś obiecuje, że prześle to żeby to 
robiła 
bo naprawdę może się kiedyś skończyć słabo. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję. Wanda Redestowicz. 
Wanda Resdestowicz: Jestem za ale podzielam panią Radomińską (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Dobrze. Mariusz Sztompka 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. 
Mariusz Sztompka: Jestem za i (niezrozumiałe) jeżeli takie drobne sprawy (niezrozumiałe) 



Anna Filipowicz: Dobrze dziękuje za te słowa. W tym momencie głosujemy. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc. 
Mariusz Luc: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została podjęta przy 10 głosach za 3 przeciw i 1 
wstrzymującym się. 
Przejdziemy teraz do Punktu 8 
Jest to punkt sprawie podjęcia uchwały o zmianie uchwały 
nr 106/31/2020 
rady gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 roku 
W sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola udzielę głosu 
pani skarbnik Annie Sroka, ponieważ dzisiaj zostały 
wprowadzone autopoprawki także proszę pani Ania omówi nam cały punkt 
Anna Sroka: Dzień dobry państwu przeczytam uchwałę WPE 
uchwała z dnia 27 stycznia 2021 roku o zmianie uchwały 
nr 106/32/2020 31/2020 
rady gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 roku w sprawie wieloletniej 
prognozy finansowej gminy Żabia Wola 
Na podstawie artykułu 226, 227, 228, 230. 
Ustęp 6 artykułu, 243 ustawy dnia 27 sierpnia 2009 roku 
O finansach publicznych tekst jednolity dziennik ustaw z 2015 roku 
pozycja 869 ze zmianami rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 w uchwale 106/31/2020 rady gminy Żabia Wola dnia 16 grudnia 2020 roku. 
Prawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola wprowadza 
się następujące zmiany. Zmianie ulega załącznik nr 1 który otrzymuje brzmienie 
jak w załączniku nr 1 do niniejszej uchwały zmianie ulega załącznik 
Nr 2 który otrzymuje brzmienie jak w załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Objaśnienia wartości przyjętych w 
zmianie od wielu dni prognozy finansowych. 
Gmina Żabia Wola dnia 27 stycznia 2021 roku 
Wieloletnia prognoza finansowa ustęp 1 dochody bieżące i majątkowe 
dla roku 2021. Dochody dostosowuje się do zmian wprowadzonych uchwałą 
rady gminy Żabia Wola zmieniającą budżet, wprowadzając zmiany u niniejszą 
uchwałą zmieniającą wieloletnie finansową, zwiększyć dochody bieżące o kwotę 
693323 zł (niezrozumiałe) gr co jest 
do kwoty 61902881 zł 55 gr 
oraz dochody majątkowe wynoszą 0 zł 
Dochody ogółem po zmianie wynoszą 51902887 zł 55 gr 
Pozycje wpływające te na zmianę te otrzymanie dotacji z ministerstwa infrastruktury na rok 2021 
z przeznaczeniem na zadanie pod nazwą świadczenie usług w zakresie transportu publicznego 
w transporcie drogowym, realizowane w ramach funduszu rozwojowego przewozów autobusowych. 
Zgodnie z umową o dofinansowanie oraz dotacji uzyskanej z urzędu 
marszałkowskiego za rok 2020 z przeznaczenia na refundację dopłat do przewozów autobusowych 
Z tytułu honorowania ulg ustawowych ustęp 2 wydatki bieżące i majątkowe 
dla roku 2021 wydatki dostosowuje się do zmian wprowadzonych uchwałą 
Rady gminy Żabia Wola zmieniającą budżet, wprowadzając zmiany niniejszą uchwałą 
zmieniającą wieloletnią prognozę finansową zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 693323 zł 5 gr 
To jest do kwoty 58816251 zł 85 gr 
oraz wydatki majątkowe wynoszą 4447513 zł 70 gr 



Wydatki ogółem po zmianie wynoszą 63263765 zł 55 gr 
Wydanie wydatków bieżących wprowadzonych w niniejszą uchwałą są wynikiem wprowadzenia do 
budżetu środków otrzymanych dotacji ministerstwa 
infrastruktury na rok 2021 z przeznaczeniem na zadanie 
pod nazwą świadczenie usług w zakresie transportu publicznego w transporcie drogowym. 
Realizowane w ramach funduszu rozwoju przewozów autobusowych zgodnie z podpisaną umową o 
dofinansowanie 
oraz dotacji uzyskanej z urzędu marszałkowskiego za rok 2020 z przeznaczeniem 
na refundację do układów czy przewozów autobusowych u honorowania ulg ustawowych 
Ustęp 3 zmiany dotyczące prognozy finansowej na rok 2022 dla 
roku 2022 wprowadza się przychód jako nadwyżka budżetowa za ubiegły (niezrozumiałe) 
z rozwiązania lokaty długoterminowej wysokości 1 mln oraz zwiększa się wydatki majątkowe o 1 mln 
Wydatki objęte limitem artykuł 226 ustęp 3 ustawy kształtują 
się następująco, na roku 2021 10141622 zł 95 gr z tego bieżące 
zwiększa się 886622 zł 95 gr 
po zmianie 8141622 zł 95 gr 
majątkowe 2 miliony dla roku 2022 3805000 zł 
z tego bieżące 2805000 zł 
majątkowe mln. 
Dla roku 2023 1000900 zł z tego 
bieżące 1000900 majątkowe 0 dla roku dwa 2024 1350000 zł 
majątkowe 0. 
Wykaz przedsięwzięć wieloletniej prognozy finansowej w wykazie przedsięwzięć wieloletniej 
prognozy finansowej wprowadza się następujące zmiany, ustęp jeden wydatki na programy, 
projekty lub zadania, pozostałe i wydatki bieżące zmiany w przedsięwzięcia 
dotyczące wydatków bieżących przedstawiają się następująco, transport publiczny 
w gminie Żabia Wola dział 600 rozdział 600 0 4 z realizowanego 
przez urząd gminy Żabia Wola zwiększa się łącznie, łączne nakłady finansowe, limit 
2021 roku oraz limit zobowiązań o kwotę 886622 zł 55 gr 
Zgodnie z załącznikiem nr 2 
(niezrozumiałe) limity wydatków przedsięwzięć ujętych w wieloletniej prognozie finansowych dla 
poszczególnych lat kształtują się następująco 
2021 roku 10141622 zł 95 gr 
W tym bieżące 8141622 zł 95 gr 
majątkowe 2 miliony. 
2022 rok 3805000 zł 
bieżące 2805000 zł, majątkowe milion. 
2023 rok 1900000 zł w tym bieżący 1900000 zł majątkowe 0. 
2024 rok 1350000 
w tym bieżące 1350000 zł majątkowe 0. 
Limit zobowiązań wynosi dla w sumie 17196622 zł 85 gr 
Limit wydatków bieżących 14196622 zł 95 gr 
majątkowych trzy milionów. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi bądź zapytanie 
Odnośnie oczytanego projektu uchwały? Proszę pan Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Pani Anno czy może nam pani przypomnieć jaką kwotę mamy przeznaczoną 
wieloletniej prognozie finansowej na gospodarkę wodnościekową ? 
Anna Sroka: Wieloletniej prognozie finansowej nie ma takich wydatków przedsięwzięciach. 
To są tutaj zadania wieloletnie, czyli zagospodarowanie odpadów dożywianie 
dzieci, zimowe utrzymanie, dowóz dzieci do 
szkół i transport publiczny oraz majątkowe dostosowanie 
infrastruktury społecznej w gminie Żabia Wola za kwotę 3 mln. 



Krzysztof Marczewski: Również w budżecie nie ma tej pozycji. Został wykonany 
projekt na rozbudowę oczyszczalni. Nie ma jej ani w budżecie, ani wieloletniej prognozie 
finansowej. Jak pani to widzi? 
Anna Sroka: Z tego co wiem staramy się o dofinansowanie, jeżeli otrzymamy dofinansowanie 
wprowadzimy do budżetu zarówno dofinansowanie jaki wkład własny. 
Krzysztof Marczewski: Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Kto z państwa chciałby jeszcze zabrać głos ? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania nad 
Punktem 8 który brzmi. 
Podjęcie uchwały o zmianie uchwały nr 106/31/2020 
rady gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 roku 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Żabia Wola 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za (niesłyszalne) 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Zgłaszam sprzeciw do uchwały z pisaniem do protokołu i jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Przemysław wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta przy 10 głosach za i 4 głosach sprzeciwu. 
Przechodzimy teraz do kolejnego punktu. Jest to Punkt 9 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na rok 2021 
Tutaj również udzielam głosu pani skarbnik, proszę bardzo pani Aniu. 
Anna Sroka: Dziękuję. 
Uchwała rady gminy Żabia Wola dnia 27 stycznia 2021 roku. 
Zmieniająca uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na rok 2021 i 
jest to już po autopoprawce, którą państwo dostali. 
Dzisiaj w dniu dzisiejszym na maila. 
Na podstawie artykuł 18 ustęp 2 podpunkt 4 ustawy z dnia 
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
tekst jednolity dziennik ustaw 2020 roku, pozycja 713 z późniejszymi 



zmianami, artykuł 211, 212, 214, 215, 217, 218, 235, 236, 237 
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku 
o finansach publicznych, tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 roku, pozycja 869 ze zmianami. 
Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje paragraf 1 w uchwale budżetowej 
Paragraf 1 w uchwale budżetowej gminy Żabia Wola na rok 2021 nr 107/31/2020 
rady gminy Żabia Wola z dnia 16 grudnia 2020 roku wprowadza się następujące 
zmiany ustęp 1 
Zwiększa się dochody budżetu o kwotę 693323 zł 55 gr 
Plan dochodów budżetu gminy ogółem wynosi 61902887 zł 55 gr 
w tym podpunkt 1 
dochody bieżące zwiększa się o kwotę 693323 zł 55 gr 
co jest do kwoty 61902887 zł (niezrozumiałe) gr 
dochody majątkowe wynoszą 0 zł 
zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały zmieniającym załącznik nr 1 
do uchwały budżetowej pod nazwą 
dochody na 2021 rok. 
Ustęp 2 zwiększa się wydatki budżetu 
o łączną kwotę 1101622 zł 95 gr 
oraz zmniejsza się wydatki budżetu o łączną kwotę 408299 zł 40 gr 
Plan wydatków budżetu gminy ogółem wynosi 
63263760 zł 55 gr 
w tym podpunkt pierwszy wydatki bieżące zwiększa się o łączną 
kwotę 901622 zł 95 gr 
oraz zmniejsza się wydatki bieżące o łączną kwotę 208299 zł 40 gr 
to jest do kwoty 58816251 zł 85 gr 
Podpunkt 2 wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 200000 oraz zmniejsza się o kwotę 200000 
to jest do kwoty 4447513 zł 70 gr 
Zgodnie z załącznikiem nr 2 i 2A do niniejszej uchwały zmieniający załącznik nr 2 i 2A 
do uchwały budżetowej pod nazwą wydatki na 2021 rok oraz plan wydatków majątkowych 
Ustęp 3 ustala się dochody pochodzące z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w kwocie 3750000 zł oraz wydatki 
w kwocie 5206700 zł 60 gr na pokrycie 
kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 
Ustęp 4 zmiany w wydatkach budżetu obejmują zmianę planu dotacji 
dla podmiotów zaliczanych do sektora finansów publicznych. Zgodnie z załącznikiem nr 3 do 
niniejszej uchwały zmieniającym załącznik nr 8 do uchwały budżetowej pod 
nazwą dotacje celowe dla podmiotów zaliczane (niezrozumiałe) finansów 
powieść 2021 roku 
Paragraf 2 dokonuje się zmiany w uchwale nr 12/32/2020 rady gminy Żabia Wola 
z dnia 30 grudnia 2020 roku zmieniająca uchwałę budżetową 
gminy Żabia Wola 
na rok 2021 polegający na określeniu, wykreśla się zapis 
paragrafu 1 ustęp 3. Paragraf 1 ustęp 3 otrzymuje brzmienie 
przychody budżetu w wysokości 4535000 zł 
Rozchody w wysokości 3174122 zł zgodnie z załącznikiem 
nr 2 do niniejszej uchwały zmieniający załącznik nr 3 
do uchwały budżetowej pod nazwą przychody i rozchody budżetu w 2021 roku. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. Paragraf 4 uchwała wchodzi w 
życie z dniem podjęcia 
Uzasadnienie. 
Plan dochodów dział 600 transport i łączność w rozdziale 600 0 4 lokalny transport zbiorowy 
wprowadza 



się dotację w kwocie 679623 zł 
Uzyskaną z ministerstwa (niezrozumiałe) infrastruktury na rok 2021 
z przeznaczenie na zadanie pod nazwą świadczenie usług w zakresie transportu publicznego w 
transporcie drogowym, 
realizowane w ramach funduszu rozwoju przewozów autobusowych. Zgodnie z podpisaną umową o 
dofinansowanie 
i tutaj autopoprawka. 
W rozdziale 600 0 4 lokalny transport zbiorowy wprowadza się dotację w kwocie 
13700 zł 5 gr uzyskaną z urzędu Marszałkowskiego za rok 2020 
z przeznaczeniem na refundację dopłat do przewozów autobusowych, tytułu 
honorowania ulg ustawowych. Plan wydatków dział 600 transport i łączność 
w rozdziale 600 0 4 lokalny transport zbiorowy, planie wydatków bieżących zmniejsza się o kwotę 
15000. 
Plan dotacji celowej dla powiatu Grodziskiego 
z przeznaczeniem na na zadanie pod nazwą świadczenie usług w zakresie transportu publicznego 
w transporcie drogowym to kwoty 635000 zł 
Ponadto zwiększa się plan wydatków bieżące bieżących o kwotę 901622 zł 95 gr 
Przeznaczenie na wypłatę rekompensat dla operatorów, 
obsługa obsługujących połączenia transportu publicznego w gminie Żabia Wola tym 
za 2020 rok formie rekompensaty 13700 zł 55 gr 
i tutaj jest autopoprawka. Doszła ta kwota po 
stronie wydatków i na 2021 rok 887 zł 
Przepraszam 887922 zł 40 gr 
W rozdziale 614 drogi po publiczne powiatowe zmniejsza się plan wydatków 
Majątkowych w formie dotacji na zadania, modernizacja dróg powiatowych w obrębie gminy Żabia 
Wola 
oraz wprowadza się nowe zadanie i majątkowe formie dotacji pod nazwą remont drogi 15. 
1519W  Żelechów Kaleń około 900 m bieżących 
(niezrozumiałe) 900. Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 
w rozdziale 900 0 2 gospodarka odpadami komunalnymi zmniejsza się plan wydatków 
bieżących o kwotę 193299 zł 40 gr 
z przeznaczeniem na zadanie. 
W rozdziale 600 0 4 lokalny transport zbiorowy pod nazwą świadczenie usług w zakresie 
transportu publicznego w transporcie drogowym. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. 
Kto z państwa ma jakieś uwagi bądź zapytanie odnośnie odczytanego projektu proszę pani Iliana 
Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Ja poproszę panią Annę Srokę o wskazanie kwoty, która 
jest w treści uchwały budżetowej, wydatki związane z gospodarką 
odpadami komunalnymi wysokości 5206700 zł 60 gr 
W tabelce 
nr 2 tak jeżeli dobrze pamiętam tam gdzie są wydatki w której 
to jest pozycji. 
Anna Sroka: Ta kwota będzie w rubryce nr, załącznik nr 2 
wydatki na 2021 rok w rubryce nr 8 z tym, że tutaj 
są wydatki związane z (niezrozumiałe) zadań. Tutaj mamy między 
innymi też zakup, zakup worków 
zakup worków na przykład na 
jakby, jakby mieszkańcy chcieli sprzątać, sprzątać świat 
tak że tutaj jest nie tylko jest usługa, usługa odprowadzania odpadów 
do i usługa dla firmy ale też inna 
inne wydatki. 



Iliana Kacprzak: Czyli tej kwoty to nie znajdziemy po prostu tak wprost, tak ? 
Anna Sroka: Wprost nie. 
Iliana Kacprzak: Dobrze, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, teraz udzielam głosu panu Marczewskiemu. 
Krzysztof Marczewski: Ja ponowie pytanie pani Anno na gospodarkę wodnościekową 
jakie mamy przeznaczone pieniądze w budżecie. 
Anna Sroka: Po stronie wydatków majątkowych jest zabezpieczone 150000 w wydatkach majątkowych 
Plan, załącznik nr 2A. 
Podpunkt 1, 0 10 10 rozbudowa infrastruktury (niezrozumiałe) 
Krzysztof Marczewski: I to są jedyne pieniądze przeznaczone na ten cel. 
Anna Sroka: Na dzień dzisiejszy, tak. 
Krzysztof Marczewski: No nie mamy żadnego planu, nie wiemy, którą będziemy przepompownie 
odbudowywali. Nie wiemy, 
którą będziemy, będziemy modernizowali oczyszczalnie. Nie mamy żadnego planu inwestycyjnego 
w oparciu o który będziemy występowali o dofinansowania. Tak. 
Anna Sroka: Na dofinansowanie, proszę państwa, mamy z ubiegłego roku były 
była realizacja planu rozbudowy oczyszczalni. Tak ? 
Krzysztof Marczewski: Tak 
Anna Filipowicz: Wójt chyba chciałby dopowiedzieć coś do odpowiedzi. Proszę, panie Wójcie. 
Piotr Rybka: Pani Anna Sroka skarbnik nie 
jest odpowiedzialna za strategię rozwoju naszej gminy i 
za inwestycje, także wydaje mi się, że to pytanie nie jest do pani Anny Sroki 
Chciałby pan radny Krzysztof Marczewski zadać to pytanie również 
innym osobom ? 
Krzysztof Marczewski: No, to myślę, że pewnie odpowiedzialny jest pan Wójt w związku z tym, jeżeli 
pan Wójt 
coś wie na ten temat coś więcej to bardzo proszę. 
Piotr Rybka: Proszę bardzo. Tak mamy plany rozbudowy oczyszczalni 
rozbudowy infrastruktury kanalizacyjnej i rozbudowy 
infrastruktury wodka, wodnej czyli wodociągów plus 
źródeł czyli, czyli SUWów stacji uzdatniania wody. 
Zostało to przygotowane pod względem projektowym 
w zeszłym roku. Na ostatniej komisji pan pytał, tak, sprawdziłem, 
mamy projekt gotowy z końcem 
tego zeszłego roku 2020 
Na te zadania natomiast. 
nie mamy środków na do. 
Wykonanie tego na realizację tych zamierzeń 
że przeznaczyliśmy. Zaplanowaliśmy 150000 
na tyle, na ile nam nasze możliwości finansowe naszej gminy mówiłem 
Jeżeli pan radny widzi możliwości finansowania, jakieś ma możliwości, 
to uprzejmie zapraszamy do współpracy. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Proszę, panie Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Oczywiście ja w swoich pytaniach sugeruje pewne rozwiązania, natomiast 
odbijam się od ściany. Martwię się tylko dlatego, że 150000 
to nie jest skład na budowę oczyszczalni 150000 to nie jest wkład 
na rozbudowę wodociągów 150000 to nie jest wkład 
na modernizację przepompowni i tym podobnych rzeczy. 
W zasadzie nie wiemy na co jest to 150000 bo mówi pan, że 
jest plan, że są projekty. Natomiast my ich nie znamy zupełnie, więc nie wiemy na co te pieniądze 
są przeznaczone. 
Nie trzyma się kupy, ten budżet. Dziękuję bardzo. 



Piotr Rybka: Ja mogę ? 
Anna Filipowicz: Dziękuję, proszę, panie Wójcie odpowiedzieć. 
Piotr Rybka: Tak jak powiedziałem na tyle, na ile pozwala nam budżet te środki zostały przekazane 
na ten Paragraf związany z 
(niezrozumiałe) natomiast uprzejmie przypominam za 
środki zewnętrzne. 
Środkami zewnętrznymi staram się ja zajmować i 
cieszę się, że wpływa bardzo dużo, dużo więcej środków zewnętrznych. 
Dzięki tej ciężkiej pracy do naszej gminy niż poprzednich latach 
to miasto. 
Państwo radni. 
również są odpowiedzialni za to, żeby środki były własne. 
Znaczy przede wszystkim państwo są za to odpowiedzialni. 
Ale tylko 150000 to jest nasza wspólna odpowiedzialność 
i to nie jest tak, że no Wójcie, dlaczego tylko 150000 
Ja równie dobrze mogę odwrócić pytanie i powiedzieć, panie 
radny, dlaczego tylko 150000 tam jest ? 
Dziękuję. 
Krzysztof Marczewski: Bardzo dziękuję panie Wójcie za tą uwagę. 
Przepraszam Aniu mogę ? 
Anna Filipowicz: Proszę 
Krzysztof Marczewski: Bardzo dziękuję za tą uwagę, być może 
to części koleżanką koleżanek i kolegów uświadomi jakie 
decyzje podejmowali wcześniej i czym to skutkuje dzisiaj, że mamy 150000 na realizację 
zadań gospodarki wodnościekowej. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo teraz udzielam głosu, pani Wandzie Rdestowicz. 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) szanowna rado może do pani skarbnik, skoro był rozstrzygnięty 
przetarg na 
no na śmieci wyłoniony jest wykonawca i 
jest opublikowane, że w tym przetargu opiewa ten przetarg 
na tam cztery z kawałkiem, a w komunalnej gospodarce 
właśnie w tym, tym załączniku 2A 
902 0 2 ta pozycja 
daje sumy tu takie no inne. Grubo jakby 
ponad milion po zmianach zostaje w tym dziale. 
Na co to, na co to ? Będziemy mieli przeznaczać, 
bo bo to są dosyć, no zróżnicowana ta suma jest. 
5 mln 490 to co żeśmy ustalili dla 
dofinansowania te blisko 200000 zostaje 
5&nbsp;200 97 a przetarg jest opublikowany 
na 4&nbsp;100 30 2 no tam z kawałkiem 
z dokładnością nie pamiętam już bym musiała przewijać stronę. 
Czemu to nie jest ten przetarg jeżeli już został 
rozstrzygnięty, czemu tu nie jest on ta suma wpisana 
taka aktualna? 
Anna Filipowicz: Proszę, udzielam głosu panu Wójtowi. 
Chciałem przypomnieć, że płacimy za praktyczne 
tony, które zostały odebrane z naszego terenu, a nie 
jest to kwota ryczałtowa. Założyliśmy pewne, pewien 
tonaż, który przewidujemy, że będzie natomiast musi być 
z zapasem, ponieważ nie wiemy, ile dokładnie tych ton zostanie 
odebranych tym roku. W związku z tym jest to prawidłowo. 



Tak, tak dobrze zaplanowane, jak tylko można. 
I stąd wynika ta nadwyżka w planie. Oczywiście, jeżeli nie zostanie 
to skonsumowane, to będzie widzieli powiedzmy po połowie roku 
czy pod koniec roku to można te środki zagospodarować na inne cele najchętniej inwestycyjne. 
Tak to działa. 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) że będą aneksowane, znowu uchwały, tak czy? 
Piotr Rybka: Nie aneksowane tylko musi być zabezpieczenie 
tej umowy, ponieważ płacimy za faktyczne kilogramy, 
które zostały odebrane, a nie że my mamy ryczałt, 
czyli że nie płacimy abonamentu i mamy ile chcemy możemy 
odpadów dostarczyć to nie działa tak jak działało dwa lata temu. Teraz 
płacimy zgodnie z ustawą czy mamy zapłacić za 
faktyczne kilogramy odebrane, czyli jeżeli miej nasi mieszkańcy 
wyprodukują. 
To nie to nie zapłacimy 4 100 za cały rok tylko nie wiem zapłacimy 
3 900 jeżeli nie je wyprodukujemy. Jeżeli zmobilizujemy 
naszych sąsiadów, że że będziemy zużywać na przykład nie butelki używać 
wielokrotnego użytku szklane do mleka, a nie plastikowe no to będziemy 
mieli mniej będziemy płacić. 
Wanda Redestowicz: Tak rozumiem panie Wójcie szanownych to tu jest 
ponad milion złotych, to byśmy (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Tak pani radna nikt tego miliona nie zabierze, ono będzie 
czekało. 
Mam nadzieję, że przesuniemy na inwestycje te pieniądze. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję. Udzielam głosu pani Magdalenie Rado mińskiej a później pan 
Mariusz. 
Magdalena Radomińska: Dziękuję to ja mam taką prośbę, żeby może tam przy końcowych 
punktach pan Wójt udzielił informacji odnośnie właśnie odbioru odpadów 
komunalnych. To mieszkańcy pytają, nie wiedzą, co z pojemnikami, 
które znikają, nie wiedzą, co z workami, które niby mają być to, 
żeby tam w odpowiednim punkcie szeroko opowiedzieć na ten temat 
bo mieszkańcy się denerwują, że za chwilę luty nowy odbiorca, oni nie wiedzą 
co i jak. 
A ja mam z kolei pytanie odnośnie tego miliona złotych, który został 
wzięty z dotacji celowej, która została nam 
przyznana na straż w Żelechowie i zostało 
to przekazane na 
Na taką lokatę terminową i pan 
Wójt opowiadał jakie ma plany, że tam chcę część dać na straż w 
Skułach, część na szkołę w Skułach część na wodnokanalizacyjne. Czy to 
jest sprawdzony, że my dotację celową, która jest przeznaczona na 
rzecz straży w Żelechowie, możemy przeznaczyć na inne rzeczy 
bo się o to martwię, bo z wieloma osobami rozmawiałam, które 
się zajmują dotacjami. Powiedziały mi, że jeśli dotacja na konkretny cel, to 
może być spożytkowana tylko na taki, a jeśli zrobimy to inaczej, to będziemy musieli 
pieniążki oddawać. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję panie Wójcie, proszę 
Piotr Rybka: Dziękuję za pytanie tak liczyłem 
na to pytanie szanowni państwo za 2 mln mam 
informację od pana prezesa straży, 
że za 2 miliony to tak wykończymy tą straż, że będą 
być może nawet złote klamki w straży. (niezrozumiałe) w związku 



z tym w zupełności wystarczy tych 3 milionów nie tylko dla straży, 
ale i trochę dla drugiej straży trochę dla szkoły. 
Magdalena Radomińska: Ale ja nie pytam 
Piotr Rybka: Nie jest faktem to co pani powiedziała, nie jest faktem. 
ponieważ ani posługuje się tytułem 
związku, czyli pierwszą stroną. Natomiast danymi 
szczegółowymi, czego dotyczy wniosek, pani się nie posługuje. 
W związku z tym całkiem możliwe, że że mając 
informację tylko z 
Jednego, dwóch czy trzech zdań jakie były 
tytułem tego wniosku. No można tak to zinterpretować. Tak, natomiast 
nie jest to tak. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, proszę pana Mariusz Luc. 
Mariusz Luc: Pierwsza sprawa informacja o zmianie operatora 
oraz wszystkich tych bym powiedział zamieszań, które się pojawiły 
odnośnie worków, kubłów na śmieci. 
Mieszkańcy nie mają dostatecznej informacji, co mają robić czy 
kilkanaście bym powiedział osób dzwoniło do mnie, czy ma wystawiać, czy nie wystawiać, 
także prosiłbym o to, żeby ta informacja zamieścili, została 
zamieszczona na stronie gminy, żeby mieszkańcy nie musieli dopytywać się o 
I używać drogi pantoflowej jako główną, główną nurt informacji, 
która do nich dociera. Druga sprawa odnośnie tego miliona a co z 
panie Wójcie wtedy, kiedy okaże się, że tych śmieci jest aż tak 
dużo, że ten milion zostanie przejedzony. 
Pozostanie nam na inwestycje? Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Proszę, panie Wójcie o odpowiedź. 
Piotr Rybka: To szanowni państwo, będziemy musieli znaleźć 
środki dodatkowe w naszym budżecie, żeby uzupełnić te 
braki, że mam nadzieję, że tak się nie stanie. 
Anna Filipowicz: Dziękuję 
Mariusz Luc: Dobrze rozumiem, że to jest tak, jakby karta otwarta 
kredytowa mamy milion ponadto i możemy ten 
Piotr Rybka: Nie są tam limity jakieś nie pamiętam czy 
30% czy ileś nie mam tej umowy przed sobą natomiast 
tak jest to jeżeli nasi mieszkańcy 
wiem w jakiś sposób nagle by się pojawiło bum i 
dużo więcej nowych mieszkańców. 
To trzeba będzie zapłacić firmie wykonawczej również za tych nowych 
nowych mieszkańców i budżet trzeba będzie zwiększyć, ale równocześnie 
ci mieszkańcy będą zgłaszali deklaracje, składali deklaracje i wpłacali 
do naszego budżetu. Ja sobie nie wyobrażam, żeby teraz nagle nie wiem. 
Ktoś więcej zaczął generować śmieci, czy czy przewidujemy 
jakieś zdarzenia geopolityczne, że teraz nie wiem sprzątanie świata 
Teraz wszyscy urządzą i wszyscy swojej piwnicy albo strychy zaczną 
wymiatać, nie wiem czy pan przewiduje taką okoliczność ? To 
są nie wiem jakieś wskaźniki czy czy informacje 
jakieś makro makro. 
Nie wiem skąd pan takie informacje ma. Na podstawie czego pan tak przewiduje? 
Mogę prosić 
Mariusz Luc: Nie przewiduje, tylko mówię o tym, 
że informacja, że mamy milion zł ponadto 



no daje możliwości po prostu. 
Piotr Rybka: Oczywiście, no to nikt nie jest tu wróżką i nie ma szklanej kuli, oczywiście. 
Anna Filipowicz: Udzielam głosu panu radnemu Krzysztofowi Marczewskiemu. 
Krzysztof Marczewski: Chciałem to poruszyć w wolnych wnioskach, natomiast to się wiąże 
bezpośrednio z pieniędzmi 
niestety nie muszę. Muszę o tym powiedzieć teraz. Nie wiem, czy szanowne koleżanki i koledzy 
czytaliście szczegółowo dokumenty dotyczące przetargu na 
odbiór nieczystości. Zarówno (niezrozumiałe) jak ich wszystkich 
ogłoszeniach i tym podobnych dokumentach, które towarzyszą tej całej procedurze zamówienia 
publicznego, 
napisane jest, że oparto się na raporcie 
odbioru nieczystości za rok 17 i 18 
Dlaczego panie Wójcie, ponieważ tamte informacje dla 
dla startujących do do tego przetargu firm 
było podane, że gmina zmieniła strukturę społeczną, że przybyło 
mieszkańców i tak dalej. Dlaczego nie został opracowany raport na 2019 rok 
który pozwoliłby nam na jaśniejsze określenie 
tego tego stanu odbioru nieczystości. Dlaczego 
nie został opracowany raport za przynajmniej trzy kwartały roku 2020 
który dałby nam jakiś obraz i bardziej wiarygodny punkt odniesienia do 
zaplanowania tych wydatków i zaplanowania kwoty przetargowej i 
wreszcie dlaczego w oparciu o naszą uchwałę 
z 9 marca 2020 roku 
gdzie o ustaliliśmy 
regulamin utrzymania czystości? 
powiedziane było odbieranie winno być prowadzone 
w sposób umożliwiający zapewnienie przez podmiot na gospodarujące osiągnięcia 
odpowiednich poziomów recyklingu, przygotowania bla bla bla. 
Zgodnie z przepisami artykułu. 
Zgodnie z przepisami ustawy z dnia 13 września 96 
utrzymaniu czystości wojewódzkim, planem gospodarki przyjętą uchwałą 
sejmiku województwa Mazowieckiego oraz przepisami regulaminu 
utrzymania czystości. Nie mamy nowego regulaminu. 
Nie wiem dlaczego zostały te zapisy dostosowane do czegoś, co nie istnieje. 
To jest tak, jakbyśmy najpierw komuś obcięli głowę, a potem zamieścili 
w kodeksie karnym odpowiedni artykuł, że wolno tą głowę obcinać nie 
bardzo rozumiem, bo to zaburza zupełnie równowagę finansową tego całego ogłoszenia. 
Anna Filipowicz: Panie wójcie, proszę 
Piotr Rybka: Tak dziękuję bardzo za to pytanie również 
panie radny 
Regulamin jest dzisiaj podjęcie uchwały w sprawie 
ustanowienia regulaminu gospodarowania funduszem też sołeckim 
Natomiast z tego co się orientuję 
mamy regulamin gospodarowania odpadami. Mamy informację jak 
na jakie frakcje trzeba sortować, dzielić. 
I tak dalej są takie szczegóły. Również jest 
i harmonogram odbioru. Teraz przypadku zmiany firmy 
ten harmonogram zostanie zaktualizowany, ale poprawiony 
na lepsze. 
No i twierdzenie, że nie robimy jakiś raportu. 
Szanowny panie, mieliśmy kilka kontroli w minionym kwartale, 
czyli trzech (niezrozumiałe) 



I nikt nie stwierdził nieprawidłowości, również 
również całościowych, nieprawidłowości pracy naszego urzędu w tym 
wszystkie raporty, które są wymagane ustawami 
są tworzone. Natomiast jeżeli pan sobie życzy jeszcze jakiś dodatkowy 
raport, proszę o interpelację. Spróbujemy to może. 
Załatwić formalnie. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Proszę, panie Krzysztofie. 
Krzysztof Marczewski: Wydaje się, że pan bóg zupełnie nie rozumie, o czym mówię. Raporty 
o zagospodarowaniu odpadów, które przedstawił pan jako załączniki 
do postępowania przetargowego za rok 17 i 18 to są 
raporty nie w celach kontrolnych, tylko w celach statystycznych. Te raporty 
mówią nam o tym, jakiej wysokości, w jakiej wielkości 
generujemy odpady na terenie gminy. 
A i tego i tego raportu zabrakło mi za 2019 rok 
byłby najbardziej aktualny wobec zmiany i ilości 
mieszkańców, którzy zgłosili deklarację i wobec różnych innych czynników, 
które w tym raporcie są uwzględnione. Polecam wszystkim koleżankom i kolegom lekturę tych 
raportów. 
Zrozumiecie wtedy, dlaczego o to pytam wobec powyższego 
pytam, dlaczego nie ma aktualnego raportu tylko po to, żeby dochować staranności 
zapisów tego, tego przetargu i planowania wydatkowanych pieniędzy? To 
jest moje pytanie. 
Natomiast kolejna rzecz to jest regulamin, który nakładał 
obowiązki na mieszkańców obowiązek zapewnienia worków na śmieci 
segregowane. Natomiast tutaj w oparciu o 
tenże regulamin zmienia się zupełnie zapisy tego przetargu i 
zmienia się również forma dostarczania worków przez gminę. Właściwie nie 
wiem, czy przez gminę czy przez czy nie przez nas de facto. 
Czy przez firmę transportową przewozową 
i poza tym rozmawialiśmy na wielu komisjach o tym, że 
dlatego tak późno jest organizowany przetarg, dlatego, że od maja 2020 
nie było żadnego przetargu aż do grudnia powinniśmy 
rozdzielić te zadania na dwa elementy miał być osobno 
zagospodarowanie odpadów, najpierw wyłoniony wykonawca, a potem miał być wyłoniony 
wykonawca na przewóz śmieci. Nawet nie mamy rozeznania czy takie 
czy pan zrobił takie zostanie w tej sprawie, czy zna pan ceny 
takich usług w osobnym położeniu nie mamy nic na ten temat. 
Nie mamy żadnej wiedzy. Nie wiemy, dlaczego tak to zostało przygotowane i dlaczego tak mamy 
wydatkować te pieniądze. 
Dziękuję bardzo. 
(niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Jeżeli chodzi o raporty, mogę? Jeżeli chodzi o raporty szanowny panie radny te raporty 
są miesięczne, tylko pan tych raportów nie ma. Nie ma pan 
tych raportów, bo pan o nie prosi. Dzisiaj dopiero na sesji pan oczekuję tych raportów. 
W związku z tym uprzejmie proszę drogą formalną o wystąpieniu 
o te raporty dostanie pan te raporty, może pan przeanalizować przetarg został 
skonstruowany w oparciu o te raporty. 
My tych kilogramów ton nie wymyśliliśmy sobie z 
powietrza tylko z tych raportów. To była podstawa skonstruowania 
ilości generowanych odpadów w naszej gminie. Również jest to podstawą 
do dokonania protokołu odbioru co miesięcznego 



i wystawienia faktur, a następnie zapłacenia do tej za tą fakturę 
także nie ma możliwości, żeby nie było tego raportu. 
Jeżeli chodzi o następne zastrzeżenia dotyczące 
rozdzielenia postępowania 
Tak planowaliśmy 
to wykonać. Natomiast rynek się zmienia ciągle 
i zauważyliśmy 
we wrześniu koło września, października, że jest 
to niekorzystne ekonomicznie dla gmin, które 
takie postępowanie miały właśnie w tym okresie. 
Około roku temu było to pod znakiem zapytania 
i firmy próbowały i możliwe 
że niektóre firmy niektórym firmom się udało zejść z ceny, natomiast 
(niezrozumiałe) kwartale również niestety to nie 
miało sensu ekonomicznego. Natomiast z punktu widzenia 
organizacyjnego i procesu zakupowego 
nie tylko utrudniało, ale zdecydowanie wydłużało proces 
zakupowy w związku z tym nie pozwoliłem 
sobie nie iść w tą stronę, ponieważ było to nie uzasadnione. 
Dzięki. Dzięki temu po raz pierwszy od wielu, 
wielu lat, śmiem twierdzić, że nawet może i dziesięciu lat 
jest mamy 2 postępowania przetargowe jedno w czerwcu 
drugie teraz gdzie złożono dwie 
dwie firmy złożyły konkurencyjne, nie fikcyjnie, 
tylko naprawdę konkurencyjne oferty, cenowe. 
No a ostatnio okazało się, że po tych dziesięciu czy kilkunastu nawet 
latach następuje. 
Zmiana korzystniejsza oferta cenowa innej firmy 
niż dotychczas. No i jeszcze w tej cenie mamy worki. 
Za każdego mieszkańca. 
Ilości pięćset tysięcy sztuk rocznie. W związku z tym 
no wystarczy dla nas wszystkich tych worków i wydaje mi się, że to jest 
atrakcyjniejsza oferta niż poprzednio bez worków. Przypominam, 
że kontenerów również, nie było już od co 
najmniej pół roku. Dokładnie nie pamiętam, czy to jest pół roku, czy prawie 
rok więc no tylko z tego powodu te 
kontenery jeszcze nie zostały zabrane, że świadczyła usługę dotychczasowa firma 
także nie było to przedmiotem 
umowy oferty czy czy tych opłacenia faktur 
te kontenery to, że one zostały zabrane z dnia na 
dzień, też jest dla nas niespodzianką. To, że 
Zaczęło się to tak dziać czyli poniedziałek zaczęły się (niezrozumiałe) 
kontenery i to, że poinformowaliśmy mieszkańców 
o tym, że jest zmiana firmy. Jest to trochę 
przedwcześnie, ponieważ nie jest jeszcze podpisana niestety umowa z 
nowym wykonawcą nie jest to ani moja wina, ani 
ani państwa wina i urzędników wina jest to po prostu 
Tak działa system zakupowy, mamy takie 
procedury czyli (niezrozumiałe) prawo do zamówień publicznych, 
które która no niestety nie jest komfortową sprawą. 
To nie jest, my musimy postępować zgodnie z tą ustawą. 
Wykonawcy mają prawo występować z zapytaniami, odwołaniami 



i tak dalej. W związku z tym nie jest to prowadzenie 
sklepików tak jak pan radny to robi i tutaj nie mogę sobie 
Wolnej ręki czy jakiś, takich widzimisię, jak 
chce podpisywać kontraktu? Dlatego tak to działa. No 
niestety musieliśmy trochę nad trochę ugasić pożar 
Ten który został wywołany przez przez mieszkańców, 
niezadowolony, że kontenery znikają i musieliśmy poinformować, 
że jest wybrana nowa firma. Natomiast no niestety 
nie jest jeszcze podpisana umowa, no bo nie mogłem jeszcze podpisać tej umowy 
zgodnie z prawem. 
Czy to jest wystarczająca odpowiedź? 
Anna Filipowicz: Dziękuję, panie Wójcie, proszę, panie Krzysztofie. 
Krzysztof Marczewski: Uważam, to nie jest żadna odpowiedź. To jest kolejna manipulacja. Mówię, że 
warunki przetargu zostały ogłoszone na na podstawie przedawnionych danych, że dane 
nie zostały zaktualizowane z należytą starannością i o tym tylko mówię 
oraz, że zamówienie publiczne było przygotowane niezgodnie z regulaminem 
uchwalonym przez radę gminy. To jest tylko moja uwaga i o tym mówię cały czas. 
Natomiast pan Wójt zdaje się nie rozumieć albo udawać, że nie rozumie. 
Ja żeby już więcej nie przedłużać nie zabierać koleżanką i kolegą czasu, bo przedłużamy niepotrzebnie 
może 
Chcę tylko powiedzieć, że po raz kolejny zgłaszam sprzeciw do uchwały z wpisaniem 
do protokołu pani przewodnicząca. 
Anna Filipowicz: Dobrze oczywiście zostanie to wpisane 
do protokołu. Kończymy już dyskusję na tym temacie. 
Przechodzimy do głosowania nad Punktem 9 który brzmi 
podjęcia uchwały, zmieniający uchwałę budżetową gminy Żabia Wola na 2021 rok 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za (niesłyszalne) 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc. 



Mariusz Luc: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została podjęta 8 głosami za 
przy 6 głosach sprzeciwu. 
Teraz ogłaszam dziesięć minut przerwy. 
Anna Filipowicz: Przechodzimy do Punktu 9A 
Jest to punkt sprawie podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia terminów 
płatności rat podatku od nieruchomości. Bardzo proszę wiceprzewodniczącą 
Magdalenę Radomińską o odczytanie projektu uchwały. 
Jest. Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 
27 stycznia 2021 roku w sprawie przedłużenia 
terminów płatności rat podatku od nieruchomości na podstawie 
Artykuł 18 ustęp 2 punkt 8, artykuł 40 ustęp 1 
artykuł 41 ustęp 1, artykuł 42 ustęp 
Ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym tekst jednolity 
dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 713 1378 
Artykułu 15Q ustawy z dnia 2 marca 2020 
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 
i zwalczaniem COVID-19 innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 1842 
ze zmianami artykuł 6 ustęp 7 i ustęp 9 
punkt 3 ustawy z dnia 20 stycznia 1991 roku 
o podatkach i opłatach lokalnych, tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 roku 
pozycja 1170 oraz komunikatem 
komisji z dnia 20 marca 2020 roku. 
Tymczasowe ramy środków pomocy państwa w celu wsparcia gospodarki w 
kontekście trwającej epidemii COVID-19 
(2020/C91I/0) 
dziennik urzędowy Unii Europejskiej 
C91 1 z 20 marca 2020 roku 
rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje 
Paragraf 1 punkt 1 przedłuża się termin płatności raty podatku od nieruchomości przedsiębiorcom 
będącą podatnikami podatku od nieruchomości, których 
płynność finansowa uległa pogorszeniu na skutek spadu obrotów gospodarczych w następstwie 
wystąpienia COVID-19 zastrzeżeniem, że nie posiadają zaległości w podatku 
od nieruchomości według stanu na 31 grudnia 2020 roku 
przy czym uregulowane zaległości podatkowych 
do dnia złożenia wymaganych dokumentów stanowiących załącznik do niniejszej uchwały. 
Nie wykluczy przedsiębiorcy z możliwości ubiegania się o ulgę w następujący sposób 
terminy płatności, rat podatku od nieruchomości płatnych w 
styczniu, lutym, marcu, kwietniu, maju i czerwcu 2020 
przedłuża się do dnia 30 listopada 2021 roku 
Punkt 2 udzielenie wsparcia podmiotom prowadzącym działalność gospodarczą stanowi pomoc 
publiczną 
mającą na celu zaradzenie poważnym zaburzeniom w gospodarce państwa członkowskiego 
i jest udzielana zgodnie z komunikatem komisji europejskiej tymczasowe ramy środków 
pomocy państwa. 
W celu wsparcia gospodarki w kontekście trwającej epidemii COVID-19 
Punkt 3 w celu skorzystania z możliwości przedłużenia terminu płatności rat podatku 



podatnik składa oświadczenie o spełnieniu wymagań wynikających z 
Paragrafu 1 załącznik nr 1 do niniejszej uchwały oraz przedstawia Wójtowi 
wypełniony formularz stanowiący załącznik nr 2 do niniejszej uchwały 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem ogłoszenia w dzienniku urzędowym województwa 
Mazowieckiego 
z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2021 roku 
Uzasadnienie. W związku z epidemią COVID-19 ustanowione zasady czasowo 
ograniczenia w prowadzeniu działalności gospodarczej przedsiębiorców działających w różnych 
branżach. Powyższe spowodowało negatywne skutki finansowe dla przedsiębiorców. 
Kompetencje do podjęcia przedmiotowej uchwały wynika z artykułu 15Q 
ustawy z dnia 2 marca 2020 roku. O szczególnych 
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 
innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacjach kryzysowych oraz niektórych 
innych ustaw. Dziennik ustaw z 2020 roku 
pozycja 1842 ze zmianami rada gminy może 
przedłużyć w drodze uchwały grupą przedsiębiorców, których płynność 
finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych 
z powodu COVID-19 terminy płatności rat podatku od nieruchomości, z zastrzeżeniem 
nieposiadaniu zaległości w podatku od nieruchomości do końca grudnia 2020 
roku 
podmiotowe zwolnienie stanowi pomoc publiczną. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Czy ktoś z państwa radnych ma jakieś uwagi? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. Przypominam, że głosujemy 
sprawie podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia terminu płatności rat 
podatku od nieruchomości. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za i chyba pani Wanda rozłączyła bo nie ma prądu. 
Anna Filipowicz: Dobrze zanotujemy. Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za (niesłyszalne) 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Tak nie ma pani Wandy już z nami. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 



Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta 13 głosami za przypominam, 
że nie jest obecna, teraz już z nami pani Wanda Redestowicz. 
Przechodzimy do Punktu 10 
Jest to informacja o ulgach udzielonych zgodnie z uchwałą nr 30/41/2010 
Rada gminy Żabia Wola z dnia 9 czerwca 2010 roku. 
Oddaję więc głos pani skarbnik? 
Pani kierownik jest z nami (niezrozumiałe) 
pani Wanda już dołączyła. Pani Wando obyło się jedno głosowanie. 
Niestety bez pani. 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: No dobrze, dobrze rozumiemy. Ważne, że pan jest z nami. 
Proszę bardzo w takim razie oddaję głos pani Ewie. 
Ewa Firek-Adamska – Kierownik Referatu Finansowo Podatkowego w Gminie Żabia Wola: Dzień dobry, 
informacja o udzielonych ulgach w spłacie należności pieniężnych. 
Zgodnie z uchwałą 31/41/2010 
z dnia 29 czerwca 2010 roku 
w okresie od 1 stycznia 2020 roku 
do 31 grudnia dwa 2020 roku 
zostały udzielone dwie ulgi jedna 
z tytułu opłat za zużycie wody druga z tytułu opłaty przekształceniowej 
nie było umorzenie ani odsetek ani należności głównej 
Ulgi polegały na rozłożeniu na raty obu należności 
w warunkowane były trudną sytuacją materialną wnioskodawców. 
Kwota jaka pozostała do spłaty na dzień 31 grudnia 2020 roku 
z tytułu opłaty za zużycie 
wody to 1 1008 zł 
Termin końcowy spłaty 30 czerwiec 2021 roku. 
Tytuł opłaty przekształceniowej zostało 500 zł. 
Ostatnia rata na przypada na 28 maja 2021 roku 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękujemy pani Ewo. Przechodzimy do kolejnego punktu. 
Aczkolwiek kolejne dwa punkty punkt 11 i 12 
Porządku obrad dzisiejszego posiedzenia dotyczą miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. 
Przed przystąpieniem do głosowania nad zatwierdzeniem planów konieczne jest przegłosowanie 
uwag zgłoszonych w okresie wyłożenia danego planu do publicznego wglądu, 
a nie uwzględnianych przez Wójta gminy. Oba projekty uchwał zostały 
szczegółowo omówione na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy. 
Z uwagi na powyższe proszę państwa, radnych o przegłosowanie oddzielny 
każdej uwag. Przypominam także, że uwzględnienie uwag będzie 
wiązało się z koniecznością ponownego wyłożenia planu do publicznego 
wglądu co spowoduje przedłużenie procedury o kolejne tygodnie. 
Anna Filipowicz: Proszę, proszę pani Magdo. 
Magdalena Kowalik – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska w Gminie 
Żabia Wola: Dzień dobry państwu. Ja chciałam tylko dodać, bo na początku 
dyskusji chyba dobrze zrozumiałam, że ktoś 
zadał pytanie, że został przesłany pusty załącznik nr 4 
Chciałam jeszcze przed przejściem do głosowania wyjaśnić 
że faktycznie nowelizacja ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Wymaga, wymaga tworzenia i 



prowadzenia zbiorów danych przestrzennych. W naszym przypadku te zbiory 
danych przestrzennych dotyczą studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
jak również 
planów przestrzennych. 
Dane przestrzenne są wynikiem procedury planistycznej 
i stanowią dane finalne. Uzupełniony o łączę 
do rysunku zapisanego w postaci (niezrozumiałe) 
Dane finalne postaci podpisanego dokumentu elektronicznego GML stanowią 
kolejny załącznik czyli tak naprawdę finalnie państwo nie będziecie mieć 
jakby gotowego produktu w postaci załączniku 
załącznika nr 4 tylko ten plik wiemy zostanie wygenerowane 
po przyjęciu przez państwa 
tego projektu dokumentu. Tak każdego wiesz studium uwarunkowań kiedyś w 
przyszłości dlatego dopiero po zatwierdzeniu ten ich zostanie wygenerowany 
tak i zamieszczony w tym załączniku. Dlaczego dzisiaj tego 
pliku jeszcze nie ma, ponieważ ten dokument nie został zatwierdzony. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję pani Magdo. 
Ja bym jeszcze chciała poprosić wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską o odczytanie uwag. 
Uwag wniesionych podczas wyłożenia do publicznego wglądu projektu uchwały 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola. 
Obejmującego miejscowości Musuły to jest punkt 11 
punkt w (niezrozumiałe) tylko nr ewidencji 183/2 położoną w miejscowości Musuły 
Magdalena Radomińska: W załączniku nr 2 ? 
Anna Filipowicz: Tak. 
Magdalena Radomińska: Tak jest, dobrze. 25/03/2020 
treść uwagi brak zgody 
na wytyczenie drogi wewnętrznej 1KDW i 
propozycja przesunięcia drogi 1KDW od strony lasu państwowego. 
I uwaga, odrzucona ze względu na sposób rozpatrzenia 
uwagi nr 1 i planowane być, przesunę sobie. 
I planowane zapewnienie obsługi komunikacyjnej działek nr 1 i 5 
w możliwie największym zakresie teren 1 MN 
wraz z poszanowaniem prawa własności, wydzielenie terenu 
pod drogę 1KDW osiowo na szerokości po 
4 m z każdej działki. Ponadto przesunięcie drogi 1KDW 
od strony lasu państwowego wymagałoby uzyskania zgody Marszałka województwa 
na zmianę przeznaczenia gruntów leśnych na cele nieleśne. Obecny kształt drogi 1 KDW 
posiada już stosowną zgodę na zmianę przeznaczenia gruntu leśnego 
na cele komunikacji. Sami działek 1 i 5 
poczynionych na spotkaniu w dniu 17 stycznia 2018 roku 
I teraz będziemy każdą uwagę osobno głosować ? 
Anna Filipowicz: Tak, że teraz będziemy głosować pierwszą uwagę. 
Przypominam, że głosujemy za nie uwzględnieniem uwagi. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak czy jesteś za nie uwzględnieniem uwagi? 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 



(Zakłócenie transmisji) 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Jestem również jestem za. 
Stwierdzam, że uwaga została 
przyjęta jednogłośnie proszę teraz wiceprzewodniczącą. 
Roman Olczak: Odrzucona 
Proszę o odczytanie drugiej uwagi. 
Magdalena Radomińska: Uwaga 2 kwietnia 2020 roku 
wyłączenie nieruchomości zlokalizowanej przy ulicy Grodziskiej 42 
w skład, której wchodzą działki 
druga strona nr 9 i frontowa część działki nr 7/2 
obowiązku wnoszenia 10% 
opłaty z tytułu wzrostu wartości nie, nieruchomości. 
I teraz uwaga, jaka jest do tego? 
Stawka opłaty planistycznej jest obligatoryjnym elementem zapisów planu 
miejscowego gmina może wydać decyzję o naliczeniu opłaty planistycznej 
w przypadku zbycia nieruchomości bez dotychczasowego 
właściciela lub użytkownika wieczystego 
W terminie od dnia w którym plan miejscowy stał się obowiązujący. 
Po tym czasie uprawnienie organu w tym zakresie wygasa. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Przechodzimy do głosowania na temat 
głosowania my danej uchwały uwagi. 
Przypominam, że głosujemy za. 
Nie uwzględniłem uwagi. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
(Zakłócenie transmisji) 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Za 



Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Mariusz Luc: Przepraszam jestem za wiem. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uwaga została nie uwzględniona. 
Przechodzimy do. 
Kolejnego punktu. 
Magdalena Radomińska: Kolejna uwaga z 2 kwietnia 2020 roku 
Zmiana ustaleń dla terenu 1 MN/U 
dotyczących minimalnej intensywności zabudowy i 
wprowadzenie wskaźnika przyjętego dla terenu 2 MN/U 
to jest 0,035. 
Uwaga nie uwzględniona z uwagi na wielkość działki. Parametry zamieniono 
na 0,5. 0,05 przepraszam 
i tym samym minimalna powierzchnia w budynku wynosi obecnie 75m2 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, głosujemy za nie uwzględnieniem uwagi. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Anna Filipowicz: Roman Pilarczyk 
Roman Pilarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
(Zakłócenie transmisji) 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uwaga została nieuwzględniona. Proszę o odczytanie kolejnej uwagi. 



Magdalena Radomińska: Wniosek o jednorodne podejście do sposobu kształtowania i gęstości 
dróg wewnętrznych w poszczególnych terenach objętych 
projektem planu. Drogi pokazane w planie 
wynikają zasadności obsługi komunikacyjnej w niezbędnym zakresie i związane 
są ze strukturą własności gruntów. Na przykład wspomniane we wniosku 
drogi 5 KDW stanowiąca dojazd do wskazanych 
działek została już wydzielone geodezyjnie. 
Dodatkowo tak jak na przykład dla terenu 3 MN i 5 MN. 
Zapisy planu dopuszcza realizację wyznaczania w obrębie terenów zabudowy mieszkaniowej 
komunikacji służących obsłudze terenów budowlanych. Zgodnie z zapisem 
Paragrafu 18 ustęp 4, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, głosujemy za nie uwzględnieniem uwagi 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
(zakłócenie transmisji) 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz. 
Wanda Redestowicz: Za za za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. 
Uwaga nie została uwzględniona. Teraz przejdziemy do głosowania 
całości uchwały. 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe) jeszcze nie koniec. 
Anna Filipowicz: Do tej jednej nie ma. Dobrze to w takim razie proszę następną uwagę 
Magdalena Radomińska: (niezrozumiałe) wniosek. Już mówię jaka data, bo to się zmienia. 3 kwietnia 
2020 roku 
zniesienie zakazu wznoszenia budynków, celem 
wykorzystania go w celach budowlanych po uzyskaniu odniesienia 
terenu 1 ZL. 
Niezgodne ze studium (RE1) obszar lasów 
ponadto wprowadzony przeznaczenie wynika z braku możliwości zagospodarowania działki 



w sąsiedztwie lasu nieprzekraczalna linia zabudowy 12 m 
zgodnie z przepisami odrębnymi odniesienie terenu jeden ZL 
W związku z przeznaczeniem w studium jest nieuzasadnione. Dziękuję 
Anna Filipowicz: Dziękuję, głosujemy. 
Anna Filipowicz: Iiliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Anna Filipowicz: Za nieuwzględnieniem uwagi. 
Małgorzata Kozicka: Za nie uwzględnieniem uwagi, przepraszam (zakłócenie transmisji) 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda (zakłócenie transmisji) 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Ja się wstrzymuje. 
Anna Filipowicz: Dobrze, ja jestem za. 
Anna Filipowicz: Uwaga nie została uwzględniona. Teraz przechodzimy 
Magdalena Radomińska: Jeszcze nie jeszcze są cztery 
Anna Filipowicz: Jeszcze cztery boże, dobrze proszę. 
Magdalena Radomińska: Kolejna 3 kwietnia 2020 roku 
brak zgody na przebieg drogi 6 KDW 
w obecnym kształcie zaproponowany przebieg drogi 
podyktowany jest umożliwieniem podziału tych działek i ich obsługi komunikacyjnej 
w przyszłości. Przesunięcie tej drogi na granicy z terenem leśnym umożliwia obsługę 
jedynie działek po jednej stronie drogi, co związku z wysokimi kosztami urządzenia 
drogi wydaje się nieekonomiczne. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Joanna 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Anna Filipowicz: Wrócimy 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 



Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Wstrzymuje się. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
(Zakłócenie transmisji) 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: (Zakłócenie transmisji) Olczak 
Roman Olczak: Jestem za nieuwzględnienie, za nieuwzględnieniem tego 
Anna Filipowicz: (Zakłócenie transmisji) kamińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
(Zakłócenie transmisji) 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Też się wstrzymuję. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Miałem problem z internetem. Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Jeszcze raz wrócimy. Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również. 
Anna Filipowicz: Uwaga nie została uwzględniona 5 za 3 przeciw 
i 6 wstrzymujących się. Proszę kolejna uwaga. 
Magdalena Radomińska: Budowy bliźniaczej uwaga, nieuwzględniona z uwagi na charakter zabudowy 
w okolicy 
Notowany w kierunku osiedla mieszkaniowego, o obniżonej 
intensywności w oparciu o występujące tam walory architektoniczne i krajobrazowe 
dopuszczenie zabudowy mieszkaniowej bliźniaczej zaburzyło by ład przestrzenny oraz zmieniło 
charakter okolicy, w którym której dominuje zabudowa jednorodzinna wolnostojąca. 
wkomponowana w otaczające tereny zieleni i lasów. Ustalone forma 
budynków jako wolnostojąca stanowić będzie natomiast 
kontynuacji obecnego kierunku zagospodarowania terenów w tej części gminy. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, głosujemy. Przypominam, że za nie uwzględnieniem uwagi. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Przeciw 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 



Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Ja jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uwaga nie została uwzględniona przy 
12 głosach za 1 głosie sprzeciwu i 1 wstrzymującym się proszę 
o odczytanie kolejnych. 
Roman Filarczyk: Przepraszam 2 sprzeciwy. Ja i Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Mam wątpliwości co do liczenia głosów już drugi przy drugim głosowaniu właśnie. 
Anna Filipowicz: Chyba przy pierwszym, ale tak oczywiście dziękuję bardzo za uwagę. Proszę o 
odczytanie 
Przemysław Wójcik: Przy wcześniejszym też mam wątpliwości tak apropo. 
Magdalena Radomińska: Mogę już czytać ? 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) udowodnimy tutaj panu Przemkowi, że było wszystko 
w porządku mam nadzieję. Wrócimy do głosowania odczytam 
jak się rozkładało poprzednie głosowanie. 
3 głosy były przeciw w poprzednim głosowaniu 
i 6 głosów wstrzymujących się. 
i 5 głosów za. 
Proszę o odczytanie kolejnej uwagi. 
Magdalena Radomińska: Zmniejszenie linii zabudowy na całym obszarze do 4 m 
Uwaga, uwzględniona w części linia zabudowy zostanie zmniejszona 
od strony drogi wewnętrznej. Odległość zabudowy od lasów wynika z przepisów 
odrębnych i nie może planu miejscowego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, głosujemy 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 



Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: I ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uwaga nie została uwzględniona. Proszę o odczytanie kolejnej uwagi. 
Magdalena Radomińska: Ostatnia do tego wniosku zmniejszenie 
szerokości dróg do minimalnej dopuszczalnej szerokości. 
Uwagi na powierzchnię obszaru i możliwości wydzielenia więcej niż dziesięciu działek 
w sąsiedztwie drogi 5 KDW zgodnie z 
Paragrafem 18 ustęp 1 punkt 4 litera A Plan ustala 
możliwość wyznaczenia dróg wewnętrznych o szerokości minimum 10 m 
Anna Filipowicz: Dziękuję. (niezrozumiałe) głosowanie 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za a ta poprzednia uwaga to była uwzględniona w części, a nie nie 
głosowaliśmy. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska, 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Wstrzymuje się 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uwaga nie została uwzględniona 13 głosów za i 1 wstrzymujący się 
Teraz będziemy głosować. 
Stały punkt 11 przypominam podjęcie uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola obejmującego miejscowość Musuły 
Anna Filipowicz: Ale najpierw poproszę wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską 
O odczytanie projektu uchwały. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
gminy Żabia Wola obejmującego miejscowość Musuły obszar 
12 A-A na podstawie artykuł 18 ustęp 2 punkt 5 
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 713 



z późniejszymi zmianami oraz artykuł 20 ustęp 1 ustawy 
z dnia 27 marca dwa 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 290 z późniejszymi 
zmianami uchwały nr 61/41/2010 rady gminy Żabia Wola 
z dnia 26 października 2010 roku w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Żabia Wola zmieniony kolejną uchwałą nr 1/16/2016 
rady gminy Żabia Wola z dnia 26 stycznia 2016 roku 
kolejną uchwałą nr 51/20/2016 
rady gminy Żabia Wola z dnia 27 września 2016 roku 
kolejną uchwałą nr 64/21/2016 
rady gminy Żabia Wola z dnia 25 października 2016 roku 
kolejną uchwałą nr 
kolejną uchwałą nr 8/24/2017 radnych gminy Żabia Wola 
z dnia 31 stycznia 2017 roku kolejną uchwałą 
nr 37/27/2017 
(niezrozumiałe) rady gminy Żabia Wola z dnia 30 czerwca 2017 roku, 
kolejną uchwałą nr 9/33/2018 
rady gminy Żabia Wola z dnia 27 marca 2018 roku 
oraz kolejną uchwałą nr 7/5/2019 
rady gminy Żabia Wola dnia 24 stycznia 2019 roku 
stwierdzając, iż ustalenia niniejszego planu nie naruszają ustaleń 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola. 
(uchwała nr 8/17/2020) 
rady gminy Żabia Wola z dnia 24 kwietnia 2012 roku 
z późniejszymi zmianami rada gminy uchwala co następuje. 
Paragraf oj przepraszam, bo mi przeskakuje bardzo. 
Paragraf 1 uchwała uchwala się miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola 
obejmujący fragment miejscowości Musuły obszar 12A-2 
zwany dalej planem na obszarze i w brzmieniu określonym niniejszą uchwałą 
Paragraf 2. 1 Plan obejmuje miejscowości Musuły powierzchni około 19 ha położonych w gminie Żabia 
Wola 
2 Granice obszaru planu przebiega osią drogi gminnej działka 
nr ewidencyjny 20. Potem zakręca prostopadle i biegnie wzdłuż południowo zachodniej 
granicy działki o numerze ewidencyjnym 12/2 
Następnie prowadzi wzdłuż granicy administracyjnej sinusów, będące 
jednocześnie granicą administracyjną gminy. Dalej biegnie wzdłuż północno wschodniej granicy 
działek o numerach ewidencyjnych 1 4 2 południowo wschodniej granicy 
działek o numerach ewidencyjnych dwa 2 3 4 5 oraz na fragmencie działki 
nr ewidencyjnym 12/10 a także na fragmencie północno wschodniej 
granicy działki o numerze ewidencyjnym 20 
Punkt 3 granicy obszaru objętego planem oznaczone są odpowiednim 
symbolem graficznym na rysunku planu sporządzony w skali 1:2000 
stanowiącym załącznik nr 1 graficzny do niniejszej uchwały. 
Paragraf nr 3 
To już chyba są takie szczegółowe informacje. To Plan obejmuje to chyba 
tego nie będę czytała i przejdę do postanowień końcowych. 
Przewine sobie plik. 
Rozdział 1 przepisy końcowe. 
Paragraf 36 wykonanie niniejszej uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 37 Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku 
urzędowym województwa Mazowieckiego. 



Paragraf 38 Uchwała podlega publikacji na stronie internetowej biuletynu informacji publicznej 
urzędu gminy Żabia Wola. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Jeszcze tak chciałabym prosić państwa radnych, jeżeli mają 
państwo możliwości techniczne, proszę o włączenie kamerek 
przynajmniej na czas głosowania, ponieważ nie wiemy w ogóle kim 
mamy do czynienia podczas obrad sesji. Tak, 
że czy ktoś z państwa radnych ma jakieś uwagi co do czytanego 
projektu uchwały. 
Nie widzę. W takim razie możemy przejść do głosowania nad 
punktem 11. Przypominam jego brzmienie. Podjęcie uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola obejmującego 
miejscowość Musuły. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuje się 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Romana Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Anna Filipowicz: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta 13 głosami za 1 głosie wstrzymującym się. 
Przechodzimy teraz do uwag do punktu 12. Bardzo proszę wiceprzewodniczącą 
Magdalenę Radomińską o odczytanie uwag. 
Magdalena Radomińska: Uwaga z 16 października 2020 roku dopuszczenie 
możliwości rozbudowy istniejących obiektów poza nieprzekraczalną 
linię zabudowy. 
(niezrozumiałe) uwagi. Zgodnie z planem budowlanym rozbudowa 
danego obiektu uznawana jest za rodzaj budowy i związku z tym wymaga 
dopełnienia takich samych formalności. Jak konieczne są w przypadku budowy takiego obiektu. 
Odległość zabudowy od lasu wynika natomiast z przepisów odrębnych. To jest 
rozporządzenie ministra infrastruktury w sprawie warunków technicznych, jakim 
powinny odpowiadać budynki i ich usytuowanie i nie może być 
zmniejszona ustaleniami planu miejscowego. Dziękuję. 



Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo przypominam, że głosujemy za nie uwzględnieniem przedstawionej 
uwagi 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak. 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uwaga nie została uwzględniona 
Proszę o odczytanie kolejnej uwagi 
Magdalena Radomińska: Druga i ostatnia uwaga 
wykreślenie zapisu dotyczącego zaopatrzenia istniejącej 
stacji uzdatniania wody obsługujących miejscowość związku z 
brakiem takiej możliwości na dzień dzisiejszy. 
Uwaga, zgodnie z wymaganym zakresem projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego zapisach planu wskazuje 
się zasady modernizacji rozbudowy i budowy systemów komunikacji 
infrastruktury technicznej. 
Ustalenia te określają zasady budowy infrastruktury technicznej. W przypadku zaistnienia 
takiej możliwości w przyszłości. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Będziemy głosować 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 



Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Uwaga nie została uwzględniona. 
Teraz przejdziemy do stałego punktu 12 i proszę 
o czytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola obejmujący 
działkę nr ewidencyjny 183/2 położoną 
w miejscowości Musuły na podstawie artykuł 18 ustęp 2 punkt 5 
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 
713 ze zmianami artykułu 20 ustęp 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku. 
Pozycja 293 ze zmianami związku z artykułem 
40A ustęp 3 ustawy z dnia 28 września 1991 roku 
o lasach dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 6 z późniejszymi 
zmianami oraz uchwałą nr 89/16/2019 
rady gminy Żabia Wola z dnia 27 listopada 2019 roku 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola. 
Obejmującego działkę 183/2 położoną w miejscowości Musuły, 
stwierdzając, iż ustalenia niniejszego planu nie naruszają ustaleń studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola uchwała nr 8/17/2012 
rady gminy Żabia Wola dnia 
24 kwietnia 2012 roku z późniejszymi zmianami. 
Rada gminy uchwala co następuje 
Paragraf 1 uchwala się miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola, 
obejmujący działkę 
nr ewidencyjny 183/2 położoną w miejscowości Musuły. 
Na obszarze jej brzmieniu określonym mniejszą uchwałą 
Paragraf 2 punkt 1 plan obejmuje działkę o numerze ewidencyjnym 183/2 w miejscowości Musuły 
o powierzchni 0,020 ha 
Punkt 2 granice obszaru objętego planem oznaczone są symbolem graficznym na rysunku. 
Planu sporządzony w skali 1:2000 stanowiącym załącznik 
nr 1 graficzny do niniejszej uchwały. 
Paragraf 3 uchwała składa się z następujących integralnych części: 1 tekstu planu 



stanowiącego treść uchwały, 2 rysunku planu w skali 1:2000 stanowiący załącznik nr 1, 
3 rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 
uwag do projektu planu stanowiące załącznik nr 2, 
4 rozstrzygnięcia dotyczącego sposobu realizacji zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury 
technicznej 
które należą do zadań własnych gminy oraz zasad ich funkcjonowania zgodnie z przepisami 
o finansach publicznych, stanowiącego załącznik nr 3 
5 danych przestrzennych do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego stanowiących 
załącznik nr 
4 później jest są już dane takie szczegółowe, czego dotyczą 
rysunki i tak dalej, więc tego już nie będę czytała. Przejdę do 
zapisów końcowych. 
(niezrozumiałe) tylko przewinę. 
Zapisy końcowe. Paragraf 22 wykonanie niniejszej uchwały powierza się 
Wójtowi gminy Żabia Wola. Paragraf 23 Uchwała wchodzi w życie po upływie 
14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego 
Paragraf 24 uchwała podlega publikacji na stronie internetowej biuletynu 
informacji publicznej urzędu gminy Żabia Wola, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję, czy mają państwo jakieś uwagi ? 
Pytania ? Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania 
nad (niezrozumiałe) punktem 12. Jest to punkt, który brzmi 
podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Żabia Wola obejmującego działkę nr ewidencji 
183/2 położoną w miejscowości Musuły 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipoiwcz: Roman Olczak. 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda (niezrozumiałe) 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz (niezrozumiałe) 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 



Przechodzimy do kolejnego punktu. 
Punkt 13 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
w miejscowości Żabia Wola. Proszę o czytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę 
Radomińską 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola dnia 27 stycznia 2020 roku w sprawie 
nadania 
nazwy ulicy Aromatyczna w miejscowości Żabia Wola na podstawie 
artykuł 18 ustęp 2 punkt 13 dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym tekst jednolity 2020 roku 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami. 
Oraz artykuł 8 ustęp 1 ustawy z dnia 21 marca 1985 roku 
o drogach publicznych. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku 
pozycja 470 późniejszymi zmianami 
Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. Paragraf 1 nadaje się nazwę 
ulicy w miejscowości Żabia Wola ulica Aromatyczna drodze wewnętrznej 
oznaczonej nrem ewidencyjnym 258/2 odchodzącej do ulicy Głównej 
Paragraf 2 szczegółowy położenie ulicy 
określa mapa stanowiąca załącznik do niniejszej uchwały. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa Mazowieckiego. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś pytania uwagi ? 
Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania. 
Anna Filipowicz: Liliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 14 



głosami za. 
Kolejny punkt. 
punkt 14 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 
ulicy w miejscowości Żabia Wola. Proszę o czytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę 
(niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 27 stycznia 2021 roku 
w sprawie nadania nazwy ulicy Dolina Stawów w miejscowości 
Żabia Wola na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 13 
z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym tekst 
jednolity 2020 roku, pozycja 713 z późniejszymi zmianami 
oraz artykuł 8 ustęp 1A ustawy z dnia 21 marca 1985 roku 
o drogach publicznych. Tekst jednolity dzienniku ustaw 
2020 roku pozycja 470 Późniejszymi zmianami rada 
gminy Żabia Wola uchwala co następuje. Paragraf 1 nadaje się nazwy ulicy 
w miejscowości Żabia Wola, ulica dolina stawów drodze wewnętrznej, 
oznaczonej nrem ewidencyjnym 102/18, 102/39, 102/40 
odchodzącej od ulicy Brzozowej. 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia 
w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś pytania? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania 
odnośnie oczytanego projektu uchwały. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Wstrzymuję się. 
Anna Filipowic: Ja jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 13 głosami za i 1 
1 głosie wstrzymującym się. Kolejny punkt 15 



podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zaręby. 
Bardzo proszę o czytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalena Radommińską. 
Magdalena Radomińska: Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 27 stycznia 2021 roku 
w sprawie nadania nazwy ulicy Kopciuszka w miejscowości Zaręby 
na podstawie artykuł 18 ustęp 2 punkt 13 w dniu 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym tekst jednolity 
2020 roku, pozycja 713 z późniejszymi zmianami 
oraz artykułu 8 ustęp 1A ustawy z dnia 21 marca 1985 roku 
o drogach publicznych. Tekst jednolity dziennik 
ustaw z 2020 roku, pozycja 470 późniejszymi zmianami. 
Rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. Paragraf 1 nadaje się nazwy 
ulicy w miejscowości Zaręby, ulica Kopciuszka drodze wewnętrznej 
oznaczonej nrem ewidencyjnym 290/6 odchodzącej od ulicy Słowika 
Paragraf 2 szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia 
w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego. Dziękuję bardzo 
Anna Filipowicz: Dziękuję. 
Czy mają państwo jakieś pytania? 
Nie widzę, takim razie głosujemy. 
(niezrozumiałe) głosujemy nad daną sprawą 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz:  Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Kolejny punkt. Punkt 16 podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wieniewiec. 
Proszę o czytanie projektu uchwały wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską. 



Uchwała rady gminy Żabia Wola z dnia 28 stycznia 2021 roku 
w sprawie nadania nazwy ulicy Dziewicza w miejscowości Bieniewiec 
na podstawie artykuł 18 ustęp 2 punkt 13 dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym tekst jednolity 2020 roku 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami oraz artykuł 
8 ustęp 1A ustawy z dnia 21 marca 1985 roku 
o drogach publicznych. Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, 
pozycja 470 
z późniejszymi zmianami rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 nadaje się nazwy ulicy w miejscowości Bieniewiec ulica Dziewicza 
drodze wewnętrznej oznaczonej nrem 53/12 odchodzącej od ulicy Zagrodowej 
Paragraf 2 Szczegółowe położenie ulicy określa mapa stanowiąca załącznik do uchwały 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 4 uchwała wchodzi w życie w terminie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku 
urzędowym województwa Mazowieckiego. Dziękuję 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. 
Czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi? 
Nie widzę. W takim razie głosujemy nad punktem 16 sprawie podjęcia 
na sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Bieniewiec 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz:  Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz:  Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz:  Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Przeciw 
Anna Filipowicz: Ja jestem za 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta przy 13 głosach za 1 głosie przeciw. 
Kolejny punkt. Punkt 17 podjęcie uchwały w sprawie 
nabycia przez gminę nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Żelechów gmina Żabia Wola. 
Bardzo proszę o czytanie projektu uchwały radna Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola w sprawie nabycia przez gminę nieruchomości 
gruntowej 



położonej w miejscowości Żelechów gmina Żabia Wola. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 9A ustawy 
z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 713 
1378 oraz artykuł 6 punkt 1 
Artykuł 20 punkt 2 z dnia 21 sierpnia 1997 roku 
o gospodarce nieruchomościami dziennik ustaw 
z 2020 roku, pozycja 1990 
2021 roku pozycja 11 rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 wyraża się zgodę na nabycie 
przez gminę Żabia Wola działek oznaczonych w ewidencji gruntów nrem 562/3 
O powierzchni 0,2906 ha i 
nr 562/34 o powierzchni 
0,0506 ha położony w miejscowości Żelechów gmina Żabia Wola 
z przeznaczeniem pod drogę gminną. Paragraf 2 wykonanie uchwały 
powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. Paragraf 3 Uchwała wchodzi w życie 
z dniem podjęcia. 
Uzasadnienie. Właściciele wystąpili o nieodpłatne przejęcie przez 
gminę wyżej wymienionych działek drogowych położonych w miejscowości 
Anna Filipowicz: Małgosiu coś przerwało. 
Może poproszę o dokończenie wiceprzewodniczącą Magdalenę Radomińską. Mogę ? 
Magdalena Radomińska: Oczywiście 
Anna Filipowicz: To bardzo (niezrozumiałe) 
Magdalena Radomińska: Właściciele wystąpili o nieodpłatne 
przejęcie przez gminę wyżej wymienionych działek drogowych położonych miejscowości Osowiec. 
Ojej przepraszam, przepraszam nie ten plik mi się otworzył. 
Stara 17 mi się otworzyła, jest już przepraszam już już. 
Właściciele wystąpili o nieodpłatne przejęcie przez gminę wyżej wymienionych 
działek drogowych położonych miejscowości Żelechów. Działka 562/34 sześćdziesiąt 
poszerzenie ulicy Topolowej. 
Działka 562/3 ulica Zielna zgodnie z obowiązującymi ustaleniami 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Żabia Wola. 
Wyżej wymienione działki przeznaczone są pod poszerzenie drogi gminnej 
ulicy Topolowej oraz stanowią komunikację w terenach zabudowy, mieszkaniowo usługowej 
przeniesienie własności przedmiotowej nieruchomości nastąpi 
w formie aktu notarialnego. Wszelkie koszty związane z zawarciem aktu notarialnego 
ponosi gmina Żabia Wola. Podjęcie uchwały jest w pełni celowe i uzasadnione. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś pytania, proszę pani Iliana. 
Iliana Kacprzak: Tak ja mam pytanie o to, w jakim stanie jest ta ulica Zielna, bo dobrze 
zrozumiałam, że to jest alternatywny dojazd do strażnicy. Tak 
straży pożarnej, tylko w jakim stanie ona jest w tej chwili? W jakim stanie ją przejmujemy? 
Anna Filipowicz: Jest z nami, pani Magdalena ? 
Piotr Rybka: To ja muszę opowiedzieć 
Anna Filipowicz: Proszę panie Wójcie 
Piotr Rybka: (niezrozumiałe) czyli trawa rośnie, trzeba będzie 
korytować podbudowę, zakładać całą (niezrozumiałe) 
Najsurowsza droga, jaka jest, może tylko istnieć, 
czyli tam jest po prostu nic. 
Trawa 
Anna Filipowicz: Dziękuję za odpowiedź. Kto z państwa ma jeszcze jakieś proszę pani Iliana? 
Iliana Kacprzak: Czyli w takim razie jedynym uzasadnieniem do przejęcia jej jest ten 



dojazd do straży tak dobrze to rozumiem ? 
Bo to jest jakaś 
Roman Olczak: Dokładnie tak 
Piotr Rybka: Przecież uzasadnienie uchwały było czytane. Jeszcze raz mam odczytać ? 
Anna Filipowicz: Nie dziękuję. Kto z państwa jeszcze miał pytanie pan Filarczyk potem pan Wójcik i 
potem pani Magdalena Radomińska. 
Proszę, pan Filarczyk. 
Norbert Filarczyk: To tylko z tego względu, że jest to potrzebny dojazd dla 
straży i trzeba ją po prostu musimy jako gmina włożyć 
koszty, żeby tą drogę zrobić tak ? 
Piotr Rybka: Tak jak najbardziej. 
Norbert Filarczyk: No rozumiem (niezrozumiałe). Ja bym miał taką prośbę na przyjście poprzednich 
latach 
ktoś może, jak będę odniosę się wolnych wnioskach, my żeśmy przed przejęciem 
jako radni jeździliśmy i każdą drogę, żeśmy oglądali i w jakim 
stanie jest. Nie wiem czy radni byli i widzieli tą ulicę Rybną, 
czy byli na miejscu i czy ją widzieli przykład Osowca porównania 
tamtej drogi. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo proszę pan Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Tak, dziękuję, panie Wójcie. No to nie jest do końca tak, że ta droga jest trawą, 
bo ona jest drogą gruntową a do 
wyjazdu z terenu straży jest już częściowo utwardzona przez wykonawcę przebudowy 
Ta droga jest niezbędna do wyjazdu z bocznego 
garażu ze strażnicy i z tego nowego garażu, który został dobudowany 
i ta część do asfaltu jest już przynajmniej wyrównana 
i wysypana tłuczniem dopiero dalej już za strażą. Ona rzeczywiście 
jest drogą gruntową w 
kiepskim stanie, ale droga jako taka jest, więc to nie jest tak, że sama trawa 
Dziękuję 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękujemy panie Przemku 
proszę pani Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Chciałam dodać do tego, co 
powiedział Przemek Wójcik, że w drugiej części od strony 
Topolowej też została ta droga przez mieszkańców utwardzona, żeby 
oni mogli z ulicy Zielnej wyjeżdżać na ulicę Topolową i dalej 
w świat tak, że to nie jest tak, że to jest całkiem polna droga ale 
od strony straży został przez wykonawców utwardzona. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję kto jeszcze chce dodać ? pan Roman Olczak. 
Roman Olczak: Po prostu nie ma co dyskutować, tylko trzeba przejąć. Ta droga będzie służyła wyższym 
celom. 
A że trzeba zrobić łaski się nie robi. 
Anna Filipowicz: Proszę 
Roman Olczak: Dziękuje 
Anna Filipowicz: Pan Sztompka 
Mariusz Sztompka: Ile metrów tej drogi jest do utwardzenia ? 
2000 coś m2 
Anna Filipowicz: Panie Wójcie 
Piotr Rybka: Nie nie zmieniam swojego zdania i pomimo 
tutaj tych zabiegów słowno muzycznych uważam, że 
pomimo jakichś działań tam mieszkańców nie spełnia, to droga żadnych 
parametrów nie zostało to wykonane. 
(niezrozumiałe) sztuką budowlaną tylko jakimiś 



tam lokalnymi domowymi sposobami 
i na bardzo krótkim odcinku w związku z tym. 
Tak ta droga jest całości do do wybudowania dopiero 
Natomiast nie zmienia to faktu. Popieram radnego 
Romana Olczaka, że tak jest, to wyższych celów 
sprawa i przynajmniej ten odcinek do garażu, do straży 
OSP Żelechów musi być zrobiony, więc 
miejmy tego świadomość i jaka droga jest 
ale że musimy ją (niezrozumiałe) 
Roman Olczak: I jak ma być 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuje. Chciał jeszcze coś 
dodać pan Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jakby pan Roman się pytał. Ja właśnie byłem na tej ulicy Rybnej w porównaniu 
ulica Rybna a do tej ulicy Ziołowej tak ? 
no to jest duża różnica. Bo Rybna na ostatni odcinek 100 m 
to jest tylko praktycznie łąka, tak ? 
Anna Filipowicz: Dobrze dziękuję 
Roman Olczak: To już jest nie ważne po głosowaniu 
Anna Filipowicz: teraz nad ulicą głosujemy 
Tomasz Kujawa: (niezrozumiałe) przykro byłeś przeciw no trudno no. 
Roman Filarczyk: (niezrozumiałe) w błąd, że ulica miała być 
Anna Filipowicz: Proszę państwa 
będziemy głosować, kończymy dyskusję nie potrzebne. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Też jestem za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Jestem za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Magdalena Radomińska: Małgosia ma problemy z internetem. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja jestem za. Wróćmy jeszcze czy Małgorzata Kozicka jest obecna? 
Małgorzata Kozicka. 



Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
Kolejny punkt. Punkt 18 podjęcie uchwały 
w sprawie ustanowienia regulaminu gospodarowania funduszem sołeckim 
w gminie Żabia Wola. Bardzo proszę o odczytanie Małgosiu, czy będziesz 
w stanie odczytać czy masz problemy techniczne ? 
Małgorzata Kozicka: Mam nadzieję, że już teraz będzie dobrze zrestartowałam router powinno być 
chyba dobrze 
Anna Filipowicz: Bardzo proszę o odczytanie projektu uchwały 
radną Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola sprawie ustanowienia regulaminu 
gospodarowania funduszem sołeckim w gminie Żabia Wola na podstawie 
artykułu 30 ustęp 2 punkt 2 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity 
dzienniku ustaw z 2020 roku 
Pozycja 713 1378 
i artykuł 3 ustęp 2 ustawy z dnia 21 lutego 2014 roku. 
O funduszu sołeckim dziennik ustaw z dwa 2014 roku, pozycja 
301 oraz uchwała nr 21/7/2019 
rady gminy Żabia Wola z 27 marca 2019 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego z 2020 roku 
zarządza się, co następuje. 
Paragraf 1 ustanawia się regulamin gospodarowania funduszem sołeckim w gminie Żabia Wola, 
stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podpisania 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi bądź zapytania ? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania nad punktem 18 
Przypominam, dotyczą podjęcia uchwały w sprawie 
ustanowienia regulaminu gospodarowania funduszem sołeckim gminie Żabia Wola 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za jeżeli mnie słychać 
Anna Filipowicz:  Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 



Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Kolejny punkt. Punkt 19 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr 101/17/2019 
rady gminy Żabia Wola z dnia 13 grudnia 2019 roku 
w sprawie uchwalenia statutu gminnego ośrodka pomocy 
społecznej w Żabiej Woli bardzo proszę oczytanie projektu uchwały 
radną Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola sprawie zmiany uchwały nr 101/17/2019 rady 
gminy Żabia Wola 
30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia statutu gminnego 
ośrodka pomocy społecznej w Żabiej Woli na podstawie artykułu 
18 ustęp 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym dziennik ustaw z 2020 roku 
pozycja 713 1378 w związku 
z artykułem 110 ustawy z 12 marca 2004 roku o 
pomocy społecznej dziennik ustaw 2020 
(niezrozumiałe) co następuje 
Paragraf 1 w uchwale nr 101/17/2019 rady gminy Żabia Wola 
z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia 
statutu gminnego ośrodka pomocy społecznej Żabiej Woli wprowadza się następującą 
zmianę w rozdziale 3 paragraf 8 punkt 1 
dodaje kolejne punkty w następującym brzmieniu. 
26 wykonanie czynności związanych z obsługą systemu teleinformatycznego 
związanego z realizacją programu. 
na rzecz rodzin wielodzietnych. To jest karta dużej rodziny. 
Punkt 27 wykonanie czynności związanych z realizacją programu gmina 
przyjazna seniorom i ogólnopolska karta seniora. 
Punkt 28 prowadzenie postępowań w sprawach, o których mowa 
w ustępie 10G ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku 
prawo ochrony środowiska dziennik ustaw 
z 2020 roku, pozycja 1219 ze zmianami tym 
wydawanie w tych sprawach zaświadczeń. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola. 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie po termin po upływie 14 dni 
od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję, czy mają państwo jakieś pytania bądź uwagi ? 
Bardzo proszę pani Iliana. 
Iliana Kacprzak: Ja mam tylko jedno pytanie, bo tutaj nie ma dostępnego uzasadnienia, czy ona nie jest 
konieczne ? 
Nie będzie tak, że będziemy musieli uchwalać to jeszcze raz ? 
Anna Filipowicz: Bardzo proszę o odpowiedź panią Elżbietę Kwiatkowską 
Elżbieta Kwiatkowska – Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej: Dobry wieczór szanowni 
państwo. Uchwała była 



konsultowana z prawnikiem, naszymi ośrodka pomocy społecznej 
i z panią prawnik urzędu gminy. 
Także obydwoje państwo nie wnieśli żadnych uwag 
Dlatego uznajemy, że nie wymaga to uzasadnienia. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję za odpowiedź. Czy ktoś z państwa ma jeszcze jakieś pytania? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania. Bardzo dziękuję pani Elżbieto 
Głosujemy nad punktem 19 podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 
nr 101/17/2019 rady gminy Żabia Wola 
z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia 
statutu gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żabiej Woli 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała 
została przyjęta właśnie. 
A teraz zapraszam na 15 minut przerwy. 
Anna Filipowicz: Zapraszam po przerwie. 
Anna Filipowicz: Ja tak wyłączona. 
Mariusz Luc: Jestem. 
Anna Filipowicz: Dobrze, panie Michale możemy zaczynać? 
W takim razie przechodzimy do dalszej pracy. Po przerwie 
zaczynamy od punktu 20 
(niezrozumiałe) tak podjęciu uchwały zmieniający uchwałę nr 75/15/2019 
rady gminy Żabia Wola z dnia 30 października 2019 roku 
w sprawie ustanowienia tytułu honorowy 
obywatel gminy Żabia Wola oraz zasłużony dla gminy Żabia Wola oraz 
przyjęcia regulaminu zasad i trybu nadawania tych tytułów. Bardzo 
proszę o czytanie projektu uchwały radną Małgorzatę Kozicką. 
Małgorzata Kozicka: Rada gminy Żabia Wola. 



Uchwala 
Uchwała rady gminy Żabia Wola 27 stycznia 2001 roku 
zmieniającą uchwałę nr 75/15/2019 
rady gminy Żabia Wola 30 października 2019 roku 
w sprawie ustanowienia tytułów honorowy obywatel 
gminy Żabia Wola oraz za zasłużony dla gminy Żabia Wola 
oraz przyjęcia regulaminu zasad i trybu nadawania tych tytułów 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 14 ustawy z dnia 
8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 713 i 1378 
rada gminy Żabia Wola 
uchwala co następuje. Paragraf 1 punkt 1 w regulaminie 
nadawania tytułu honorowy obywatel gminy Żabia Wola 
oraz tytułu zasłużony dla gminy Żabia Wola, stanowiącym załącznik do uchwały nr 
75/15/2019 rady gminy Żabia Wola 
z 30 października 2019 roku 
w sprawie ustanowienia tytułu honorowy obywatel gminy Żabia Wola oraz 
zasłużony dla gminy Żabia Wola oraz przyjęcia regulaminu zasad 
i trybu nadawania tych tytuł wprowadza się następujące zmiany. 
Podpunkt pierwszy paragraf 6 otrzymuje brzmienie. 
Paragraf 6 punkt 1 pisemny wniosek o nadanie tytułu powinien 
zawierać imię i nazwisko osoby której dotyczy, szczegółowe 
uzasadnienie wniosku o nadanie tytułu. Podpis wnioskodawcy 
wnioskodawców wraz z danymi kontaktowymi, zgodę 
nominowanego na przyznanie tytułu wraz z danymi kontaktowymi nr 
telefonu, adres email, adres do korespondencji, zgodę na przetwarzanie 
danych osobowych oraz na wykorzystanie wizerunku. 
Punkt 2 przypadku przyznawania tytułu pośmiertnie zgodę na nominacje oraz 
zgodę na wykorzystanie wizerunku i na przetwarzanie danych osobowych udziela 
rodzina i lub krewni i lub osoby bliskie zmarłemu. 
Punkt 3 wzór wniosku zawierającego zgodę na wykorzystanie wizerunku i na 
przetwarzanie danych osobowych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego regulaminu. 
Podpunkt 2 paragraf 8 ustęp 2 otrzymuje brzmienie. 
Osoba wyróżniona tytułem otrzymuje również odznakę i legitymację, 
której wzory określają załączniki nr 2A oraz 2B do regulaminu 
3 Paragraf 11 otrzymuje brzmienie 
Paragraf 11 punkt 1 za zasługi działalności, wkład pracy na rzecz gminy Żabia Wola 
osobom fizycznym, prawnym oraz organizacjom 
społecznym i jednostkom organizacyjnym nieposiadającym osobowości 
prawnej może być przyznany tytuł zasłużony zasłużeni 
dla gminy Żabia Wola. 
Punkt 2 postanowienia paragrafu 1 do paragrafu 10 stosuje się odpowiednio 
3 dokumentem stanowiącym nadanie tytuł jest akt nadania 
tytułu zasłużony zasłużeni dla gminy Żabia Wola sporządzony 
formacie A4 według wzoru określonego w załączniku nr 2 do 
niniejszego regulaminu 
4 wyróżnieni tytułem otrzymują również odznakę i legitymację wzory określają załączniki nr 2A 
oraz 2B do regulaminu. Punkt 2 załączniki 
do regulaminu nadawania tytułu honorowy obywatel gminy Żabia Wola 
oraz tytułu zasłużony dla gminy Żabia Wola 
Został określony w załączniku do niniejszej uchwały 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 



Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dnia od dnia ogłoszenia 
w dzienniku urzędowym województwa Mazowieckiego. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Kto z państwa ma jakieś pytania bądź uwagi 
odnośnie odczytanego projektu uchwały? 
Nie widzę w takim razie przechodzimy do głosowania nad punktem 20 
w sprawie podjęcia uchwały, zmieniający uchwałę nr 75/15/2019 
rady gminy Żabia Wola dnia 30 października 2019 roku 
sprawie ustanowienia tytuł honorowy obywatel 
gminy Żabia Wola zasłużony dla gminy Żabia Wola oraz przyjęcia regulaminu 
zasad i trybu nadawania tych tytułów. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za tylko czegoś nie uwzględniliśmy. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Punkt 21 
Podnieście uchwały zmieniający uchwałę nr 97/30/2020 rady gminy Żabia Wola. 
dnia 25 listopada 2020 roku 
w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 
aglomeracji Żabia Wola bardzo proszę o odczytanie projektu uchwały radną Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola 27 stycznia 2020 roku 
zmieniająca uchwałę nr 97/30/2020 
rady gminy Żabia Wola 
Z 25 listopada dwa 2020 roku w sprawie wyznaczenia obszaru 
i granic aglomeracji Żabia Wola na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 15 ustawy 
z dniu 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 713 
i pozycja 1378 artykułu 87 ustęp 1 ustawy z dnia 20 lipca 2017 roku 



prawo wodne, tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, 
pozycja 310 z późniejszymi zmianami oraz rozporządzenia 
ministra gospodarki morskiej i żeglugi śródlądowej dnia 27 lipca 2018 
w sprawie sposobu wyznaczania obszaru i granic aglomeracji dziennik 
ustaw z 2018 roku pozycja 1586 
rada gminy Żabia (niezrozumiałe) uchwala co następuje. 
Paragraf 1 w uchwale nr 97/30/2020 rady gminy Żabia Wola 
25 listopada 2020 roku w sprawie wyznaczenia obszaru 
i granic aglomeracji Żabia Wola załącznik nr 1 otrzymuje 
brzmienie zgodnie z załącznikiem do niniejszej uchwały. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 3 Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym 
województwa Mazowieckiego. 
Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo, dziękuję. Czy mają państwo jakieś uwagi bądź pytania ? 
Nie widzę. W takim razie będziemy głosować nad punktem 21 
Podjęcie uchwały zmienia więcej uchwały nr 97/30/2020 
rady gminy Żabia Wola dnia 25 listopada 2020 roku 
w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Żabia Wola 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Przeciw 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za i mam jakiś problem bo nie mam żadnego obrazu. 
Anna Filipowicz: Zaraz to sprawdzimy. Ja jestem za 
Anna Filipowicz: Jak u pozostałych radnych ? 
Krzysztof Marczewski: U mnie porządki 
Magdalena Radomińska: U mnie też w porządku 
Roman Olczak: W porządku 



Anna Filipowicz: Dziękuję. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta przy 
13 głosach za i 1 głosie przeciw. Kolejny punkt 
Punkt 22 podjęcie uchwały zmieniającej 
uchwałę nr 110/31/2020 
rady gminy Żabia Wola dnia 16 grudnia 2020 roku 
w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki, rozwiązywania 
problemów alkoholowych i narkomanii na 2021 rok 
Bardzo proszę o czytanie projektu uchwały radną Małgorzatę Kozicką 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola zmieniająca uchwałę nr 110/31/2020 
rady gminy Żabia Wola 16 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia 
gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
i narkomanii na dwa 2021 rok na podstawie artykułu 
18 ustęp 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 713 
z późniejszymi zmianami, artykuł 4 ustęp 1 i 2 ustawy 
z dnia 26 października 1982 roku 
o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 
Tekst jednolity dziennik ustaw z 2019 roku, pozycja 2277 z 2020 roku 
Pozycja 492 i artykuł 9 ustęp 1, 2 i 3 
Ustawy z dnia 29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu narkomanii 
tekst jednolity dziennik ustaw 2020 pozycja 2050 
rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf 1 uchwale nr 110/31/2020 20 grudnia 
2020 roku w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii na 2021 roku 
roku wprowadza się następujące zmiany 
O punkt pierwszy załączniku do uchwały gminnym prawo alkoholowych 
i narkomanii w gminie Żabia Wola na 2021 rok wykreśla 
się punkt 6 maksymalna liczba zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych oraz zasady sytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie gminy Żabia Wola. 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi gminy Żabia Wola 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Uzasadnienie, przeczytam uzasadnienie. 
Zapisy zawarte w punkcie 6 maksymalna liczba zezwoleń na sprzedaż napojów 
alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 
alkoholowych na terenie gminy Żabia Wola gminnego programu profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii w gminie Żabia Wola na 2021 rok 
stanowiącym załącznik do uchwały 
nr 110/31/2020 rady gminy Żabia Wola 
z 16 grudnia dwa 2021 roku stanowią powtórzenie 
uregulowań zawartych w uchwale nr 49/37/2018 
rady gminy Żabia Wola 
25 września 2018 roku sprawie maksymalnej liczby 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
sprzedaży oraz miejscu sprzedaży na terenie gminy Żabia Wola. 
Uwagi na powyższe zasadne jest ich wykreślenia. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi? 
Nie widzę. W takim razie głosujemy nad punktem 22. 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 110/31/2020 rady gminy Żabia Wola 
z dnia 16 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia 



gminnego programu profil praktyki rozwiązywania problemów 
alkoholowych i narkomanii na 2021 rok 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz:  Tomasz Kujawa. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Anna Filipowicz: Wrócimy. Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz Banda 
Wanda Redestowicz: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za przepraszam. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Punkt 23 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 
rady gminy na 2021 rok. Bardzo proszę radną 
Małgorzatę Kozicką o odczytanie projektu. 
Małgorzata Kozicka: Uchwała rady gminy Żabia Wola sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji 
rady gminy na 2021 rok na podstawie artykułu 
21 ustęp 3 ustawy z 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity dzień ustaw z 2020 roku 
pozycja 713 z późniejszymi zmianami w związku 
z artykułem 55 ustęp 3. Przepraszam w związku 
z paragrafem 55 ustęp 3 statutu gminy Żabia Wola, stanowiącego 
załącznik do uchwały nr 39/19/2016 
rady gminy Żabia Wola (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Przepraszam na chwilkę proszę. 
Magdalena Radomińska: Pilna sprawa nie ma transmisji 
na YouTubie podobno piszą mieszkańcy prośba. 
Anna Filipowicz: Już sprawdzamy. 
Mam informacje tutaj, że w tej chwili 32 osoby oglądają 
tak, że. 
Jeszcze jeszcze, jeszcze sprawdzimy. 
Magdalena Radomińska: Dobrze, zobaczymy, jak tam sprawdzę jeszcze (niezrozumiałe) 



Anna Filipowicz: Bardzo proszę o kontynuację. 
Małgorzata Kozicka: Zgubiłam się, czytam od początku na podstawie artykułu 24 ustęp 3 ustawy 
z dnia 8 marca tysiąc 1990 roku o samorządzie gminy 
tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku, pozycja 713 
z późniejszymi zmianami w związku z paragrafem 55 ustęp 3 
statutu gminy Żabia Wola, stanowiącego załącznik do uchwały nr 
39/19/2016 rady gminy Żabia Wola 
z dnia 21 czerwca 2016 roku w sprawie 
uchwalenia statutu gminy Żabia Wola dziennik 
urzędowy województwa Mazowieckiego z dnia 28 września 2016 roku 
pozycja 8420 
rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje 
Paragraf 1 zatwierdza się plany pracy. Punkt 1 komisji oświaty, spraw socjalnych 
i kultury, sportu i rekreacji zmienią stanowiącym załącznik 
nr 1 do uchwały. 
Punkt 2 komisji budżetu, rozwoju i przedsiębiorczości ochrony środowiska 
W brzmieniu stanowiącym załącznik nr 2 do uchwały 
Punkt 3 komisji planowania przestrzennego i inwestycji w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 3 do 
uchwały 
Punkt 4 komisji rewizyjnej rady gminy Żabia, rady gminy w brzmieniu stanowiącym 
załącznik nr 4 do uchwały punkt 5 komisji skarg, 
wniosków i petycji w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 5 do uchwały 
Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się przewodniczącemu rady gminy 
Paragraf 3 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
nie będę czytała planu pracy. Każdy z państwa radnych ma to na 
swoich mailach. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Oczywiście bardzo dziękuję czy 
mają państwo jakieś uwagi? 
Nie widzę. W takim razie głosujemy. 
Nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji rady gminy na 2021 rok 
Anna Filipoiwcz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za 



Anna Filipowicz: Mariusz Luc. 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Punkt 24 podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
rocznego harmonogramu tematycznych posiedzeń rady gminy Żabia Wola 2021 roku 
Bardzo proszę 
o czytanie projektu Małgorzatę Kozicką. 
Uchwała rady gminy Żabia Wola sprawie uchwalenia rocznego harmonogramu tematycznych 
posiedzeń rady gminy Żabia Wola w 2021 roku. 
Na podstawie artykułu 18 ustęp 1 ustawy dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym. Tekst jednolity dziennik ustaw 
2020 roku, pozycja 713 z późniejszymi zmianami w związku 
z paragrafem 22 
Przepraszam 
W związku z paragrafem 22 statutu gminy Żabia Wola, stanowiącego załącznik 
do uchwały nr 39/19/2016 
rady gminy Żabia Wola z dnia 21 czerwca 2016 roku 
w sprawie uchwalenia statutu gminy Żabia Wola. 
Dziennik urzędowy województwa Mazowieckiego z dnia 28 września 2016 roku 
pozycja 8420 rada gminy Żabia Wola uchwala co następuje 
Paragraf 1 ustala się roczny harmonogram 
tematycznych posiedzeń rady gmina rady gminy w Żabiej Woli 2021 roku 
Terminy posiedzeń i tematyka. 
Czerwiec, raport o stanie gminy za rok 2020 zajęcie stanowiska w sprawie 
udzielenia wotum zaufania, sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 
Zajęcie stanowiska w sprawie absolutorium. 
Wrzesień, wykonanie budżetu gminy oraz wieloletniej prognozy finansowej za pierwsze półrocze 2021 
roku. 
Październik, stan oświaty w gminie Żabia Wola. 
Listopad, stawki podatku i opłat lokalnych na 2022 rok. 
Grudzień, wieloletnia prognoza finansowa gminy Żabia Wola budżet gminy Żabia Wola na 2022 rok. 
Paragraf drugi 
punkt pierwszy harmonogram sesji rady może być uzupełniony posiedzeniami 
wywołanymi trybie paragrafu 22 statutu gminy. 
Punkt 2 terminy obrad rady gminy będą potwierdzane w trybie paragrafu 
23 ustęp 4 statutu gminy. 
Paragraf 3 wykonanie uchwały powierza się przewodniczącemu rady gminy 
Paragraf 4 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega opublikowaniu na stronie internetowej 
oraz tablicach 
ogłoszeń urzędu gminy. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi? 
Nie widzę. W takim razie głosujemy nad punktem 24. 
W sprawie uchwalenia rocznego harmonogramu tematycznych posiedzenie 
rady gminy Żabia Wola w 2021 roku. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Za 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Roman Filarczyk: Za 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 



Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka 
Małgorzata Kozicka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa 
Tomasz Kujawa: Jestem za 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski 
Krzysztof Marczewski: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem za 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za. 
Anna Filipowicz: Uchwała została podjęta 14 głosami za. 
Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszych obrad 
jest to punkt 25 sprawozdanie Wójta 
o jego pracach w okresie międzysesyjnym, a więc oddaję głos 
Wójtowi, bardzo proszę. 
Dziękuje bardzo postaram się szybko. Chciałem na początek 
podziękować za głosowanie nad autobusami 
od 1 lutego dzięki decyzji 8 głosów za będą 
kontynuowane dowozy poza komunikacja, 
nasza gminna połączeniu z powiatową. 
i dzieci będą mogły dojeżdżać też do szkół. 
Chciałem poruszyć krótko temat odpadów, ponieważ był on już poruszany. 
w międzyczasie jeszcze chciałem poinformować państwa, że 
tak jak mówiłem, nie mamy jeszcze umowy podpisanej, natomiast wszystko 
wskazuje na to, że będzie to zmiana nowa firma. 
Również chciałem prosić o zwrócenie uwagi na pewne 
pewną komunikację w internecie 
ponieważ to nie jest już, to nie jest pierwszy już taki przypadek za 
mojej kadencji, ale pod postem dotyczącym na portalu 
społecznościowym, gdzie została umieszczona para prezydencka 
z workami śmieci jest komentarz. 
Z wczoraj. 
Pana (zanonimizowano 
Do pani radnej Magdaleny Radomińskiej cytuję 
„Wójt do odstrzału.” 
Jest to jednoznaczne stwierdzenie. 
Co chodzi? 
Natomiast pani radna 
zamiast 
stanąć jakieś obiektywne, jakimś obiektywnym miejscu 



i wydawałoby mi się naturalnym 
że takie rzeczy są niedopuszczalne. Odpowiedziała panu (zanonimizowano) 
„Ciężki temat” Chciałem przypomnieć 
czy, czy 2 lata temu 14 stycznia. 
Przez takie masz jej podobne rzeczy zginął pan prezydent Gdańska Paweł Adamowicz. 
którego znałem i byłem na jego pogrzebie wtedy było ostrzeżenie 
całego kraju i 
dzisiaj takie rzeczy dzieją się w naszej gminie. Mam nadzieję, 
że nie skończą tragedią, ale to jest zachowanie osób 
z naszej rady. 
Przechodząc do sprawy 
Epidemii COVID-19 
Stan na dzień 27 stycznia 
z danych pozyskiwanych uzyskanych z powiatowej stacji (niezrozumiałe) sanitarno-epidemiologicznej 
w grodzisku Mazowieckim wynika 
że od marca 20 roku zanotowano 
831 osób przebywających w kwarantannie granicznej 
991 osób kwarantannie domowej oraz 278 osiem osób w izolacji 
czyli u których potwierdzono pozytywny wynik COVID-19 
Na dzień dzisiejszy 14 osób przebywa w izolacji 
52 w kwarantannie 
oraz 56 osób w kwarantannie 
granicznej w ostatnim czasie naszej gminie podobnie jak 
w całym kraju, obserwujemy statystykę wyraźnie spadkową liczby 
osób zakażonych i przebywających w kwarantannie. 
W kraju mamy obecnie 905457 
wykonanych szczepień dane 
z dnia dzisiejszego godzina 10:30 
W naszej gminie na koniec tego tygodnia planuje się, że będzie zaszczepionych około 150 osób. 
Prac związanych jeszcze jest takich społecznych mamy program rodzina 500+ 
którym zajmuje się GOPs w Żabiej Woli i informujemy, że od 1 lutego 
Drogą elektroniczną można będzie składać wnioski o ustalenie prawa do 
świadczenia wychowawczego 500+ na nowy okres świadczeniowy 2021/22 
który będzie obowiązywał od 1 czerwca tego roku do 31 maja przyszłego roku 
Poczynając od 1 lutego tego roku wnioski 
będzie można składać tylko w formie elektronicznej, to znaczy przez bankowość 
elektroniczną lub za pośrednictwem portalu Empatia 
lub poprzez portal PUE ZUS (niezrozumiałe) 1 kwietnia tego roku. 
Wnioski będą przyjmowane również formie papierowej w siedzibie GOPSu 
w Żabiej Woli Główna 5. 
Więcej informacji można uzyskać również telefonicznie. 
(niezrozumiałe) 
W obszarze oświaty 14 stycznia przekazałem 
szkołom podstawowym kolejne 39 tabletów w ramach projektu 
pod nazwą Zdalna Szkoła Plus. 
Zgodnie z umową o powierzenie grantu zakupione tablety zostaną przekazane 
Zostały, zostaną przekazane przez dyrekcję uczniom oraz nauczycielom 
na czas nauki zdalnej potem wrócą do szkół i będą wykorzystywane jako 
pomoce dydaktyczne w czasie zajęć. 
Wsparcie otrzymane w ramach programu zdalna szkoła plus to jest 
niespełna 55000 zł 
W obszarze pozyskiwania środków zewnętrznych. Nie mamy tutaj referatu. 



Mamy kierownika referatu pozyskiwania środków 
Mamy dwóch pracowników i osobiście zajmuje się nadzorowaniem 
tego obszaru i zabieganiu o środki zewnętrzne 
co przekłada się na większe większe 
środki niż były w poprzednich latach, gdy był 
kierownik tego referatu, ponieważ jeżeli 
sumujemy środki o które zabiegamy dla całego naszego regionu. 
Na przykład przewozy autobusowe na naszym terenie 
Ponad 9 mln i jako jako jedyna gmina dostaliśmy 
w całym regionie nie tylko powiecie 3 mln o 
których pani Anna wspominała z tytułem straży. 
To wychodzi, że tylko te 2 tematy to jest już 12 mln 
czyli czyli kilkanaście milionów łącznie z pozostałymi 
innymi mniejszymi dofinansowaniami. 
Jeżeli chodzi o pracowitość. Obecnie zespół złożył 
około 2 razy więcej wniosków niż ilościowo. 
Niż poprzednio, gdy był w tym referacie kierownik 
związku z tym efektywność jest 2 razy większa a efekty 
są również o kilkadziesiąt procent wyższe. 
Kwotowo tutaj bez porównania, bo w poprzednich 
latach składaliśmy wnioski na poziomie kilkunastu, kilkudziesięciu milionów. 
Obecnie jest to kilkaset milionów złotych, więc 
znacznie bez porównania zupełnie wyższa skala. 
W grudniu złożyliśmy wnioski. 
I na początku tego roku 
które, które dotyczyły. 
Czy wnioski do rządowego funduszu inwestycji lokalnych na następujące zadania? 
Tutaj tytuł, dostosowanie infrastruktury społecznej w gminie Żabia Wola do 
średniej jakości występujących w sąsiedniej gminy poprzez kompleksowe wykonanie niezbędnych prac 
zapewniających bezpieczeństwo na drogach gminnych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 
Planowane roboty zostaną wykonane na istniejących drogach na terenie gminy Żabia Wola. 
Prace drogowe będą polegały na wykonaniu jezdni o szerokości 4,5 5,5m 
zjazdów indywidualnych i chodników tam, gdzie będzie możliwe. 
Możliwości potrzeba ich wykonania. Wartość zadania 2,5 mln 
dostosowanie infrastruktury społecznej do średniej 
jakości występujących sąsiednich gminach podczas kompleksowe rozwiązania w zakresie gospodarki. 
Wodno kanalizacyjnej projektowane zadanie będzie obejmowało 
elementy takie jak gospodarka wodociągowa, czyli wykonanie 
reduktora ciśnienia pomiędzy SUW Żelechów a SUW Musuły gospodarka 
ściekowa, kanalizacyjna, czyli budowa sieci kanalizacyjnej na terenie miejscowości Osowiec 
z podłączeniem się do sieci kanalizacyjnej w Grodzisku Mazowieckim 
rozbudowa oczyszczalni ścieków. Tutaj wartość zadania 2 miliony zł 
Trzecie zadanie to dostosowanie infrastruktury społecznej do 
średniej jakości występujących w sąsiednich gminach, zakresie oświaty sportu i rekreacji 
przedmioty inwestycji przebudowa szkoły sportowej w Skułach 
z dobudowaniem nowej części, (niezrozumiałe) sportowej. Wartość zadania 1800000 zł 
Tu jeszcze jeszcze w grudniu złożyliśmy 31 grudnia 
złożyć wniosek do urzędu Marszałkowskiego w ramach funduszu 
ochrony gruntów rolnych na zadanie pod nazwą przebudowa drogi 
wewnętrznej ul (niezrozumiałe) w Ojrzanowie 
planowane do realizacji w 21 roku. W tym roku 
przewidywany koszt realizacji przedsięwzięcia wynosi 250000 ponad. 



Poziom dofinansowania (niezrozumiałe) procent 
(niezrozumiałe) trudno zakończyła się realizacja zadania 
pod nazwą inwentaryzacji indywidualnych źródeł ciepła na terenie naszej 
gminy zrealizowanego przy pomocy 
środków z budżetu województwa Mazowieckiego w ramach Mazowieckiego instrumentu wsparcia 
ochrony powietrza (niezrozumiałe). 
W styczniu tego roku pojawił się komunikat sprawie wyników 
(niezrozumiałe) plus 21. Czyli tutaj dotyczy 
to naszych naszego żłobka. 
Kolejne środki dla naszego żłobka to drugi w zakresie 
dofinansowania funkcjonowania miejsc opieki z którego 
wynika iż zostało nam przyznane dofinansowanie w wysokości 58080 zł 
W ramach resortowego programu rozwoju instytucji 
opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 i również składaliśmy 
taki wniosek. Jak jeszcze był pan kierownik tego referatu i niestety 
ale były to błędy wtedy merytoryczne. 
Dzisiaj dzięki osobistej mojej nadzorze nad nad tym i dzięki 
temu, że pracownicy są dokładniejsi i nie ma błędów merytorycznych 
i te środki dostaliśmy. 
Jeżeli chodzi o inne referat inwestycji i infrastruktury, 
tutaj bardzo dużo się dzieje. Nie pracuje ten referat 
tylko w sezonie letnim, ale całym rokiem, 
że również teraz. 
Mają pracę na realizację umowy na świadczenie usług 
(niezrozumiałe) utrzymania dróg. Jest opublikowany 
w biuletynie informacji publicznej urzędu. 
Postępowanie na 
na przebudowę drogi gminnej ulicy Folwarcznej miejscowości 
Musuły odcinku od 0 do 615 m 
tutaj pozdrowienia dla 
niepełnosprawnego pana Jacka. Mam nadzieję, że już za 
dwa trzy miesiące na lato będzie mógł 
również on korzystać z tej drogi na wózku, bo nie ma gdzie 
wyjść na spacer takie tam są nierówności ale to nie 
nie jest tylko dla pana Jacka ta droga. Ta droga jest przede 
wszystkim, żeby ułatwić komunikację mieszkańców pomiędzy 
ulicą Grodziską a Mazowiecką, tak 
że będzie jej wykonana jezdnia o szerokości 3 m 
z betonu asfaltowego, czyli nie żaden 
(niezrozumiałe) porządny materiał. 
I postępowanie ma być 
otwarte 5 lutego. 
Publikowaliśmy również 
postępowanie dotyczące bieżącego utrzymania dróg o nawierzchni 
gruntowej na terenie gminy Żabia Wola w 21 roku. 
Również tutaj otwarcie będziecie 9 lutego 
czyli można powiedzieć 
my mamy przestój miesiąc. 
Pracujemy na utrzymaniu dróg w naszej gminie 11 miesięcy. 
Pracowalibyśmy 12 miesięcy gdyby nie 
ta sytuacja, że musimy czekać na zatwierdzenie budżetu 
przez radę gminy, żeby nie trzeba było tego robić, to mielibyśmy 



niekończącą się niekończące się utrzymanie dróg w naszej gminie. 
Również w zimy również w deszcze 
O każdej porze roku naprawiamy drogi każdego 
dnia gdzieś naprawiamy drogę w jakiejś miejsce w jakimś miejscu w gminie 
Także jest to nie porównywalna ilość 
napraw w stosunku do poprzednich. 
Przygotowano również do publikacji 
postępowanie pod nazwą bieżące utrzymanie dróg o nawierzchni 
bitumicznej oraz powierzchniowym utrwaleniem na terenie 
naszej gminy w tym 21 roku. 
I publikacja nastąpi w niedalekiej przyszłości 
najprawdopodobniej na początku przyszłego. 
Przygotowano również do publikacji 
zachowanie zamówienie publiczne na dostawy oznakowania drogowego urządzeń 
bezpieczeństwa ruchu drogowego (niezrozumiałe) 
roku 2021 ponieważ w najbliższym czasie zostanie opublikowane 
Również w najbliższym czasie zostanie opublikowane postępowanie 
na usługi opracowania projektów organizacji ruchu drogowego dla dróg 
publicznych i wewnętrznych stanowiących własność gminy. 
Jeżeli chodzi o 
obszar teraz kubaturowy. 
Trwa 
Została zakończona, został zakończony etap rozbudowy. 
OSP Żelechów 
tutaj były kontrole. 
Związane z odbiorem końcowym na koniec roku. 
Czynności związane z opracowaniem i podpisaniem 
jeszcze dokumentacji takich jak aneks 
(niezrozumiałe) Jest to związane z zarówno bezpieczeństwem 
tego obiektu pod względem 
nośności ale również pod względem tego, żeby 
zapewnić taką komfort czyli wyizolować. 
Wyizolować termicznie część, która została zakończona. 
od tej części która jeszcze jest do wykończenia. 
Przygotowaliśmy się do odbioru końcowego i tak dalej. Szereg procedur związanych 
z zakończeniem tego etapu. 
Jeżeli chodzi o OSP Skuły tutaj budowaliśmy garaż 
i w minionym tygodniu trwały kontrole 
budowy związane z odbiorem końcowym czynności związane z 
opracowaniem i podpisaniem protokołu konieczności 
aneksu jest to związane jest przedłużeniem terminowym 
budowy a jest to związane z oczekiwaniami specjalnym 
specjalnych zmian przez strażaków z OSP Skuły 
W tej chwili trwa ten proces odbioru 
i czekamy na usunięcie błędów i wprowadzenie poprawek 
w terenie i dokumentacji. 
Jeżeli chodzi o szkołę podstawową w Skułach. 
Projekt rozbudowy. 
Uczestniczyliśmy w szeregu spotkań dotyczących 
przekazania dokumentacji ciążowej. Sprawdzeniu tej dokumentacji przez 
specjalistów naszych. 
Spisanie również usterek 



błędów w tej dokumentacji do poprawy. 
i sprawdzono ostatecznie i usunięto błędy i usterki 
oraz wprowadzono te poprawki do dokumentacji. 
Ostatecznie podpisano protokół bezusterkowy 
po usunięciu błędów 
i wprowadzeniu tych poprawek także dokumentacja została odebrana w styczniu 
Jeżeli chodzi o Dom Kultury 
Po raz kolejny zgłaszano niszczenie i usterki 
nowej stolarki okiennej. Tutaj również trwają 
rozmowy z konserwatorem zabytków. 
No i przyglądamy się tej sprawie. 
Uczestniczyliśmy w spotkaniu w sprawie treści umów 
na projektowanie i wykonawstwo i nadzory w 21 roku 
szczegółowo omówią kwestię umowy wykonawczej na roboty budowlane 
zabezpieczające przed zimą nad warunkami atmosferycznymi. 
Część pomieszczeń parteru przewidzianych do wykonania 
części 3 etapu 2 rozbudowy OSP Żelechów. 
Umówiona sterty umowy na nadzór inwestorski 
nad wykonawstwem robót wymienionych poprzednim w poprzednim punkcie 
zasygnalizowano konieczność przygotowania umów na wykonawstwo i nadzór dotyczące 
3 etapu rozbudowy OSP Żelechów mamy już na to środki zabezpieczone. 
Tak jak mówiłem powinno wystarczyć na to 
żeby do końca do końca zrobić 
naszą OSP w Żelechowie. 
Śmiem twierdzi, że najlepiej 
w całym znów regionie. 
Jako OSP tylko PSP może mieć lepszą remize 
przynajmniej w tej części Polski. 
Dopłynęła trudna sprawa dotycząca nieczystości 
w szkole podstawowej w Józefinie jest tam taki 
separator i opracowanie. 
Opracowywaliśmy rozwiązanie problemu sieci kanalizacyjnej przez rozdzielenie 
instalacji odprowadzającej (niezrozumiałe) i pozostałą ogólno 
płatną odprowadzającą ścieki instalacje w pozostałej części obiektu 
przy minimalnej ingerencji w istniejący układ kanalizacyjny. Po prostu ta szkoła. 
Nie wiem dokładnie w których latach ale zostało to źle technicznie konstruowane później 
Nie technicznie zostały odprowadzone mieszane ścieki 
toalet ze ściekami z kuchni to 
to powodowało, że separator tłuszczu nie mógł prawidłowo 
funkcjonować i to powodowało. Powoduje to problemy eksploatacyjne. 
Jeżeli chodzi o duży obszar oświetlenia ulicznego 
tutaj, przypominam, że w tym roku 21 
wiele funduszy Sołtysi, sołectwa przekazały na poziomie 350000 
To bardzo dużo, jeżeli chodzi o naszą 
gminę na oświetlenie rocznie i 
Realizacja zajęć funduszu sołeckiego dotyczące 2020 roku 
czyli poprzedniego dokonaliśmy jeszcze 
rocznym roku zakupu i montażu dwóch latarni solarnych 
w miejscowości Kaleń, Słubica A zakupu lamp do 
własnego montażu z baterią, panelem solarnym Huty Żabiowolskiej. 
Barwa i montaż dwóch opraw LED. 
Na słupach w miejscowości Słubica Wieś odebrano 



wybudowane oświetlenie uliczne miejscowości Zaręby na Kasztanowej 5 latarni. 
Józefina przy osie 
i parkingu przy ulicy Gałązki 6 latarni 
Bartoszówce okrężna 5 latarni. Pierwszy etap przygotowano 
aneks do umowy budowy oświetlenia w miejscowości Bartoszówka 6 latarni drugi etap. 
Przygotowano podpisano aneks 
z wykonawcą drugiego etapu okrężna Bartoszówka. 
Przygotowano i podpisano aneks z inspektorem nadzoru i również inwestorskiego w Bartoszówce. 
Bartoszówka Skuły również się dużo dzieje. 
Opracowanie i rozpoczęcie postępowania dotyczące konserwacji 
ulicznego oświetlenia na terenie gminy Żabia Wola. 
Do końca stycznia, czyli niebawem powinna zostać podpisana umowa 
z nowym konserwatorem, obecnie aneks do umowy 
jest 2020 roku na ten miesiąc jest 
to również związane z tym, że że nie można było. 
Ograniczenia związane z budżetem i dopóki 
budżet nie został zatwierdzony, nie można było przeprowadzić postępowania 
wyłonienia wykonawcy. 
Rozpoczęcie działań związanych z realizacją funduszu sołeckiego na 2021 rok 
to jest duży temat przypominam, że w tym roku 
nie mamy koordynatora i funduszu sołeckiego 
i każdy kierownik referatu zajmuje się swoim obszarem. 
W związku z tym sołtysi muszą wiedzieć. 
Do kogo dzwonić tak ? kogo pytać. Czyli czy to jest na przykład 
lampa to jak infrastrukturalne sprawy no to do referatu Inwestycji 
a jeżeli jakieś sprawy gospodarcze to do referatu gospodarki 
a jeżeli chodzi o sprawy jakieś nie wiem OSP no to to Administracyjno Organizacyjny 
także muszą to Sołtysi też czuć 
w którym miejscu jest ich sprawa. 
Jeżeli chodzi o sprawy związane z kulturą tutaj 
29 grudnia wręczyłem medale za długoletnie pożycie 
i złote gody to medale pana prezydenta Andrzeja Dudy 
że życzyłem to (niezrozumiałe) parą państwa 
Państwu Foltyną i Włodarkiewiczą w sali koncertowej Domu Kultury 
dzisiejsza sprawa świeża na dzisiejszym spotkaniu z generalną 
dyrekcją dróg krajowych i autostrad Tomasz Żuchowski pełniący obowiązki 
dyrektora zaprezentował 4 warianty korytarze obwodnicy 
aglomeracji Warszawskiej, przebiegające również między innymi 
przez tereny naszej gminy wariant 1 i 2 
przez południową część gminy. Wariant 3 i 4 przez północną część gminy. 
Z punktu widzenia analizy ekonomicznej najkorzystniejszy jest wariant nr 1 dla naszej gminy 
Też. 
Znaczy nie ekonomicznej mnie chodzi, my za to nie płacimy. 
Natomiast dla generalnej dyrekcji analizę wyniku, że ekonomii że ekonomia 
jest najlepsza dla wariantu 1. Natomiast dla nas 
może znaczy fakt jest taki, że że wariant 1 przechodzi 
przez południową część gminy. Korytarze, których lokalizacja może być zmienna 
w obrębie około 5 km będą podlegały 
dalszej analizie przez specjalistów 
z generalnej dyrekcji. Po której najbardziej optymalny 
zostanie zaprezentowany i omówiony samorządami, 
które również z nami działki żadne nie są wskazane. 



Takich rzeczy jeszcze nie ma jest to zbyt ogólne jeszcze poziom tego projektu. 
Więcej szczegółów na moim portalu społecznościowym. 
Zapraszam tam również jest prezentacja szczegółowa odnośnie 
dokumentacja linku do strony. Zapraszam do zapoznania się. 
Od lutego 
tak jak już mówiłem 
będą jeszcze raz powtórzę, będzie nowa firma zajmująca 
się odpadami w naszej gminie. Jest to firma EKO HETMAN z Nadarzyna 
Firma zapewni właścicielom nieruchomości worki 
do selektywnej segregacji odpadów komunalnych. 
Pojemniki mieszkańcy jeżeli zechcą, zapewniają we własnym zakresie. 
Przypominam, że już od ponad pół roku 
nie ma worków ani pojemników w umowie 
z tego względu, że 
że no oferty były bardzo wysokie. 
Zbyt wysokie nie stać było nas 
na tak duże dokładanie do tych pieniędzy, które były zbierane od mieszkańców na odpady. 
Płacimy jeszcze raz przypomnę płacimy za 
kilogramy za tony ilość wyprodukowanych odpadów. 
Czyli jeżeli mniej, wyprodukujemy ceny będą niższe, jeżeli więcej wyższe 
Jeszcze chciałem ze specjalną dedykacją. 
Taki ostatni już komunikaty dotyczące schroniska dla psów. 
Są dedykacją dla mojego ulubieńca, jutrzejszym podpisują 
umowę z fundacją międzynarodowy ruch też zwierząt DIVA 
Przedmiotem umowy jest złowienie transport oraz utrzymanie w schronisku 
bezdomnych zwierząt z terenu naszej gminy. Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. 
Proszę bardzo, pani Magdalena Radomińska chciała się odnieść. Udzielam głosu. 
Magdalena Radomińska: Panie Wójcie chciałabym pana 
Wójta przeprosić. Absolutnie nie miałam na celu nic złego 
w tym, co tam napisałam. To jest trochę wyrwany z kontekstu. 
Chodziło mi o to, że trudna sprawa dotycząca śmieci 
przepływu informacji z tym związanych. Jestem osobą, która absolutnie 
nie popiera jakiegokolwiek, jakiejkolwiek formy agresji, czy to słownej 
czy pisemnej czy jakiejkolwiek innej. 
I jakby pan Wójt przeczytał tą całą dyskusję 
od początku to by pan Wójt zobaczył, że zaczęło się od tego, że napisałam, 
że wyrażam swoją dezaprobatę na zamieszczanie takich 
zdjęć, na których para prezydencka jest zamieszczona z podpisem, że nareszcie 
na swoim miejscu bo zbierają śmieci i później zaczęły się dyskusje odnośnie 
tego, że coś się dzieje ze śmieciami, że mieszkańcy nie wiedzą, 
że się denerwują i chodziło mi o tą całą sytuację tak, że sprawa śmieci jest 
nieuregulowana i po prostu źle to zostało odczytane. 
Absolutnie nie miałam nic złego na myśli. W życiu nikogo 
bym nie namawiała do złych czynów i jeśli pan Wójt 
Poczuł się urażony to z całego serca przepraszam. Absolutnie nie miałam nic złego na myśli. 
Chodziło mi o tą całą sprawę śmieciową i brak informacji, 
bo my sami dopiero w środę się dowiedzieliśmy, że jest przetarg rozstrzygnięty 
i szczegółów nie znaliśmy nawet Przemek Wójcik się wypowiadał, że 
worki będziemy musieli sami kupić z tej informacji się dowiedzieliśmy 
którą gmina zamieściła w internecie, że jednak gmina 
będzie dostarczała i to wszystko z tym było powiązane. 



Piotr Rybka: Dziękuję, przyjmuję przeprosiny. Bez urazy. 
Anna Filipowicz: Dziękuje pani Magdo 
Anna Filipowicz: Proszę pan Sztompka. 
Mariusz Sztompka: (niezrozumiałe) legitymacje 
Anna Filipowicz: Ale czy to dotyczy sprawozdania Wójta ? 
Mariusz Sztompka: (niezrozumiałe) sprawozdania 
to chciałem się odnieść tak co do domu kultury. Sprawa nie odnosi 
się tylko do stolarki okiennej tylko temat jest szerszy, ponieważ 
złe obsadzenie gniazdek, podłoga jest nierówna w wielu 
miejscach tak, że ten temat jest o wiele szerszy i nad nim 
się trzeba bardziej pochylić. Druga rzecz to co pan przeczytał 
„Wójt do odstrzału” 
Jest to groźba karalna. 
No i nie wiem, uważam, że nie może nie restrykcyjnie 
ale trzeba jakoś zareagować, żeby żeby nie było takich sytuacji 
u nas w gminie bo bo to jest początek, gdy się daje przyzwolenie złu na samym początku 
to się zło rozwija i zacznie się coraz gorzej 
i wtedy będzie naprawdę niemiło. 
Na razie tyle dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję teraz pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Dziękuje, mam sporo pytań. Po pierwsze chciałem 
Zapytać z punktu widzenia formalnego w świetle tego, co pan Piotr mówił. 
Czy angaż pana Tyczyńskiego został zmieniony bądź umowa została rozwiązana. 
Już nie mamy kierownika. 
Piotr Rybka: Pan Tyczyński odszedł 
mając urlop bezpłatny na stanowisku zastępcy kierownika. 
To po pewny czasie, kilka miesięcy później referat został zlikwidowany. 
Formalnie nie istnieje w strukturze organizacyjnej. 
Krzysztof Marczewski: Dobrze dziękuję bardzo. Kolejne pytanie mam czy wniosek na budowę strażnicy 
został złożony w trybie COVID ? 
Piotr Rybka: Wniosek, proszę o doprecyzowanie pytania. 
Krzysztof Marczewski: Wniosek na rozbudowę 
strażnicy w Żelechowie został złożony w trybie COVID. 
Piotr Rybka: Złożony czy włożony nie zrozumiałem. 
Krzysztof Marczewski: Wsadzony panie Wójcie. 
Wnioski się wkłada czy składa został złożony. 
Czy został złożony w trybie COVID 
Piotr Rybka: (niezrozumiałe) 
W trybie COVID tak może nie wiem można 
złożyć na przykład. 
Krzysztof Marczewski: No dobra nie umie pan, nie 
umie pan odpowiedzieć? Dziękuję. 
Piotr Rybka: (niezrozumiałe) 
Krzysztof Marczewski: Kiedy spodziewa się pan, kiedy spodziewa się pan wyników złożonych 
wniosków? 
Piotr Rybka: Nie wiem w ciągu kilku miesięcy. 
Krzysztof Marczewski: Jakie są formy zniszczeń tej stolarki w domu kultury 
że ona ulega przez złe zamontowanie zalaniu 
czy ulega samo złamaniu o co o co chodzi, bo nie znamy tematu szczegółowo. 
Piotr Rybka: Może pan radny Mariusz Sztompka będzie więcej wiedział. 
Anna Filipowicz: Proszę panie Mariuszu 
Mariusz Sztompka: Znaczy od samego początku było reklamowane to i sam pan konserwator 



wychodził i odbierał pomimo naszych upomnień 
Punkt 1 latem przy deszczach leje się woda, 
zalega na parapetach do pana (niezrozumiałe) Koszyńskiego wysłałem 
w zdjęciach, gdy w okresie zimnym szron jest na 
na oknach, tak jak za dawnych czasów. Źle są obsadzone 
zamknięcia okienne, czyli nie ma możliwości pod ten 
Bo to dźwignie to się otwiera okno bo włożyć palców i one będą niektóre 
bardzo (niezrozumiałe) które się nie domykają na ostatnią naszą 
tam reklamacje przyjechało dwóch panów i zrobiło 
coś niechlujnie, żeby polska nie zginęła, że tak powiem było 
to po prostu no oszukanie, tak oszukanie roboty a nie 
naprawienie tego gniazdka są obsadzone na piankę 
poliuretanową i zamazane farbą dookoła. 
Jest bardzo dużo uchybień. Konserwator na przykład 
do tego nie wyraził zgody na wymianę drzwi wejściowych, a drzwi wejściowe 
szczególnie od strony ogrodu to nie trzeba 
otwierać drzwi, żeby kabel przełożyć na przykład zasilający na drugą stronę, 
czyli ogrodu do do do środka do wnętrza takie są dziury. 
Jest to naprawdę bardzo, bardzo, bardzo wiele rzeczy zrobionych, no to na miejscu 
trzeba było zrobić, zobaczyć, jak malowanie wyglądało. Na wielu miejscach 
to widać 
Te niektóre rzeczy poprawiałem, ale niektórych nie wolno się dotykaj, bo one podlegają 
gwarancji to i mogą zdradzić takową gdyby 
się coś przy nich by robiło. 
Krzysztof Marczewski: Dziękuję, dziękuję. Ja tylko zapytam jeszcze, bo nie bardzo rozumiem, że 
to jest bubel na bublu. To pewnie pewne rzeczy pogłębiają się, 
wychodzą, a pewne rzeczy było wiadomo od początku, że 
że są złe, bo gniazdka nie wypadają nagle tylko jest zostało (niezrozumiałe) 
Mateusz Sztompka: One nie wypadają 
one nie wypadają tego nie widać jest, że one są tak o ten 
to jedno pomieszczenie tam trzeba było pomalować i odświeżyć. Więc najlepszym sposobem 
jest zdjęcie tego dekielka tej maskownicy, żeby nie zamalować, żeby estetyczna 
była pomalować i włożyć. Została przyklejona na sylikon, 
więc ja delikatnie odciąłem. Wtedy się okazało, że pod spodem jest pianka poliuretanowa 
i wszędzie pewnie są w ten sam sposób montowane. 
A ten albo ten bubel na bublu, to na bieżąco zgłaszane przychodziły komisje. 
Ja sam rozmawiałem z panem konserwatorem i on tłumaczył 
tak jak na na na filmie barei takie to wieczne prawo natury pani kierowniczko 
jak jest zima to musi być zimno, więc dom zabytkowy 
musi mieć okna nie szczelne musi się wiatr przez nie przedostać to jest dom zabytkowy. 
No więc ja zapytałem czy mamy chodzić do sławojki do kibelka, no i 
wiadrami ze studni czerpać wodę jak zabytkowy no to już 
niech w całości nie będzie. Na te pytania nie odpowiedzieli, ale naprawdę 
konserwator zabytków, który miał decydujące zdanie w odbiorze. 
(niezrozumiałe) moim zdaniem podszedł do tematu. 
Anna Filipowicz: Dziękuję (niezrozumiałe) 
Krzysztof Marczewski: To takie pytanie retoryczne 
Mariusz Sztompka: (niezrozumiałe) 
na bieżąco była jak montowali. Była zwracana uwaga na to 
naprawdę musi przyjść jakiś fachowiec niezależny obejrzeć 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) dziękujemy 
Mariusz Sztompka: (niezrozumiałe) za małe są zrobione do ściernic. 



Krzysztof Marczewski: Dobra 
Mariusz Sztompka: No dużo 
Krzysztof Marczewski: Panie (niezrozumiałe) dziękuję. Przepraszam Aniu, ja jeszcze, jeszcze chciałem 
tylko dopytać jak 
to się dzieje, że dokonane zostały płatności 
jak rozumiem inwestycja została odebrana. Wielu inspektor 
budowlany nadzoru, gdzie był konserwator? Kto to odebrał to podpisał 
to to od nie nie rozumiem dobrze. Jadę dalej bo jeszcze mam parę pytań. 
Panie Wójcie o senatorze było wiadomo 
już na etapie projektowym, bo wiadomo było, że przy tym modelu separatora. 
Muszą być oddzielone ścieki zwykłe od ścieków tłustych w związku 
z tym nie należy tutaj zwalać na poprzedniej ekipy i tak dalej bo były 
inne uregulowania prawne i techniczne w związku z tym po prostu było to 
nie dopatrzenie zaniedbane i ktoś niekompetentny się tym zajmował. 
Czy sołtysi wiedzą już o zmianie regulaminu funduszy sołeckich 
Czy będzie tak jak z ze śmieciami, że będą powiadomieni kiedy już się wszystko wyleje. 
Anna Filipowicz: Panie Wójcie prosimy o odpowiedź. 
Piotr Rybka: Ja mam (niezrozumiałe) po każdym pytaniu czy jednak zestaw pytań i (niezrozumiałe) 
Krzysztof Marczewski: Nie może po każdym bo się bo się pogubimy 
Piotr Rybka: Tak jeżeli chodzi o separator szanowny pani radnej gdybym mógł udostępnić 
ekran i narysować temat jedno kreskowy jak to funkcjonuje? 
To mielibyśmy (niezrozumiałe) ochotę tego posłuchać może na 
komisji to zrozumiałby pan na pewno 
że że pan się myli jeżeli chodzi o separata. 
Teraz jeżeli chodzi o fundusz sołecki, tutaj z 
uczymy się wszyscy i tak modyfikuje ten 
obszar funkcjonowania w urzędzie gminny żeby w tym roku było 
nie tylko na 4 z plusem ale na na być może 5 z minusem 
zrealizowany fundusz sołecki. Przypominam, że w zeszłym roku zrealizowaliśmy 
fundusz sołecki na ponad 85% więc 
w skali ocen takich międzynarodowych jest to też plusem. 
Krzysztof Marczewski: Międzynarodowa skala dotycząca funduszu sołeckiego super dziękuję. 
Jeszcze mam jedno pytanie, dlaczego te informacje dotyczące 
konsultacji z generalną dyrekcją dróg krajowych i autostrad mają ukazać 
się na na profilu portalu społecznościowego, a nie na stronie gminy ? 
Nie ma u nas obowiązku posiadania konta na portalu społecznościowym, 
a oficjalnym kanałem komunikacji z mieszkańcami jest 
strona urzędu gminy. 
W związku z tym prosiłbym, żeby te informacje, które zamieszcza pan na Facebooku jednak znalazły 
się na stronie gminy. 
Piotr Rybka: Tak szanowny panie radny nie dopowiedziałem również są 
już wrzucone 2 godziny więcej o 17 godzinie 
na stronie www naszego urzędu gminy www Żabia Wola pl także 
tak jak najbardziej jest tak jak pan by chciał. Natomiast nie nie powiedziałem tego. 
Za co serdecznie przepraszam. 
Krzysztof Marczewski: Dobrze dziękuję, a reszta to już do wolnych wniosków. 
Dziękuję serdecznie. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję tutaj pani Wanda jeszcze chciała coś dopowiedzieć. 
Wanda Redestowicz: Tak miły szanowny panie Wójcie, ponieważ ja reprezentuję 
tą stronę południową. Czy mógłby pan cokolwiek naszym 
mieszkańcom rozwinąć ten temat tej pierwszej tego pierwszego 
wariantu? Czy po prostu sami muszą się doczytywać, bo mi 



chodzi o stronę południową pierwszego wariantu? Tak 
że to dotyczy mnie. 
Piotr Rybka: Tak jak mówiłem analitycy 
oszacowali że jest że jest najbardziej 
optymalny pod względem zarówno ekonomicznym 
ekonomicznym przede wszystkim natomiast nie jest to jedyny argument 
do decydowania, że tam kilka różnych, różnych 
płaszczyzn 
To do podejmowania tej decyzji również społeczna, 
również środowiskowa nie tylko techniczna i ekonomiczna. W związku z 
tym z punktu widzenia biznesowego wygląda na wariant 1. Natomiast nie wiadomo 
którym wariantem się skończy. Tak samo jest ryzyko, że 
może to być wariant przez Hutę Żabiowolską na chwilę 
obecną z mojego takiego. 
Spojrzenia z boku nie mam tej wiedzy i nie jest ona 
jeszcze chyba przeanalizowana przez generalną dyrekcję. 
Wydaje mi się, że to pewnie będziemy nie bawem. 
Za kilka miesięcy niebawem 
dowiemy się, który wariant wchodzi inwestor 
no i będziemy się starali trzymać rękę na pulsie 
i dbać o to, żeby jak najmniej było destrukcyjne, to dla naszej gminy 
także będziemy informować na bieżąco proszę się nie martwić i zobaczcie państwo 
o dzisiaj o 15 skończyło się spotkanie 
z generalną dyrekcją i jeszcze przed 17 było już na 
stronie internetowej na Facebooku. W związku z tym zwłoka 
informacji mieszkańców jest praktycznie żadna, no przygotowaliśmy 
materiał i od razu wróciliśmy i jesteśmy dla państwa jesteśmy 
Wanda Redestowicz: Rozumiem wszystko panie Wójcie, dziękuję za wypowiedź, ale są mieszkańcy, 
którzy nie korzystają 
z Facebooków, nie korzystają z tych, tych przesyłów takich 
ekranowych to bardzo proszę. Jeżeli są jakieś takie, 
no wiadomości, to wysyłacie po prostu do Sołtysów, 
żeby później ten mieszkaniec tutaj tej strony 
nie miał takich zastrzeżeń. Nie jest doinformowany, 
że nic nie wiedział, bo naprawdę no chcielibyśmy 
wszystko tak 
dokładnie, żeby nikt nie ma takich żadnych zarzutów, a co 
do śmieci, no to naprawdę dzisiaj też. No kilka telefonów 
było, że jak to się stało, no zabierać będą to pomyłka 
totalna jeżeli chodzi o odbiór śmieci harmonogramie, 
bo tą stronę moją zawsze w czwartki. 
Była na odbiór śmieci mieszanych zawsze w czwartki jeszcze wszystkich 
Tych do selektywnej. No dziś 27 jest pisany harmonogram. 
No naprawdę, naprawdę jesteśmy tak troszkę no 
różnie to tak bywa, jeżeli chodzi o doinformowanie 
i oni w tej chwile nic nie wiemy. Czy za tydzień w czwartek będzie będzie selektywna 
Piotr Rybka: Pani Wando ma pani rację zarówno w pierwszym temacie 
jaki i drugim jeżeli chodzi o doinformowanie sukcesu, prześlemy 
ten materiał jeszcze mailowo Sołtysom jeżeli chodzi o śmieci 
tutaj proszę zrozumieć tą firmę, która odchodzi, że 
że nie jest zadowolona, że odchodzi i to jest też po kłosie 
tego tak, że trochę trochę. 



Nie nie idzie na rękę. 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) literowanie takie 
27 a jutro 28 jest 
termin odbioru gdzie od lat jest no tak było więc 
troszkę to chyba nie wiem kto to ustalał i kto to (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Proszę się nie martwić do końca stycznia, czyli w tym tygodniu. 
Tak a najpóźniej 1 lutego opublikujemy harmonogram 
z na luty przynajmniej na luty. 
Na pewno będzie. 
Anna Filipoiwcz: (niezrozumiałe) proszę Mariusz Sztompka. 
Mariusz Sztompka: Do pani Wandy taka informacja. Próbowałem tą mapę przyłożyć 
tego przebiegu tej tej tej tej drogi, 
która ma przejeżdżać przez, przebiegać przez południową część. 
To jest niestety tak jak (niezrozumiałe) kilometrów. To tak 
do Bartoszewski się zbliża. 
W tą stronę bo raczej w drugą nie więc to chciałbym, żebyśmy też byli czujni, bo 
ja wiem, że wielu odetchnęło, że raczej mniej. 
Strona północna wchodzi w grę, ale tutaj też mieszkają (niezrozumiałe) nie dadzą najmniej 
dostają to jeszcze dostaną w prezencie autostrady. 
No to nie będzie dla nas 
Wanda Redestowicz: No ale tak to tak już liczymy na pana Wójta, 
że będzie, że będzie nas o wszystkim. 
Wanda Redestowicz: Nie bierzmy podaży. Jedna osoba 
załatwi, musimy się zorganizować i (niezrozumiałe) przytrzymać rękę na puls 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Proszę pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Ja odnośnie tych tej tej tej generalnej 
dyrekcji dróg krajowych i autostrad, ja nie bardzo rozumiem. Jesteśmy na etapie 
konsultacji środowiskowych, jeśli chodzi o CPK 
ustaleń, które pan Wójt dokonał z panem Chorałą wynika, że 
jeszcze będą jedne konsultacje przeprowadzone. 
Tymczasem generalna dyrekcja dróg krajowych i autostrad przedstawia 
już koncepcję budowy poszczególnych, przebiegu poszczególnych traci 
różnych wariantach. Pytam się, kto jest za to odpowiedzialny? Czy generalna dyrekcja zbuduje 
nam jedną drogę a dyrekcja CPK zbuduje drugą drogę 
Czy te firmy ze sobą w ogóle nie działają te dwie spółki ? 
Czy któraś ma taką funkcję nadrzędną nad tą drugą spółką ? 
Kto o tym decyduje i po co są te nasze konsultacje. 
które się przed chwilą odbyły i będą się jeszcze odbywały. Po co założyliśmy ten 
zespół z inicjatywy pana Wójta tutaj zaproponowany i 
po co jest nas tutaj 4 osoby plus organizacje 
społeczne? Jeżeli takie projekty zostają ujawnione i jakieś 
konsultacje się odbywają, niezależnie od od konsultacji CPK. 
Anna Filipowicz: Proszę panie Wójcie 
Przemysław Wójcik: Może to jest temat na komisje nie na dzisiaj. 
Piotr Rybka: Tak też tak uważam, aczkolwiek dziękuję za potraktowanie mnie tak 
wysoko, że ja niby ustalam coś z panem ministrem nie ja jestem tylko Wójtem 
małej gminy dziesięcio tysięcznej. Naprawdę pan minister 
nie musi ustalać z Wójtem z Żabiej Woli. 
Ale dziękuję, że mnie pan tak docenia. 
Anna Filipowicz: Pytanie (niezrozumiałe) pan Tomasz Kujawa bardzo proszę 
Wanda Redestowicz: Może powinien ustalać panie Wójcie ? 
Anna Filipowicz: Pan Kujawa ma teraz. 



Tomasz Kujawa: Panie Wójcie ja tylko tak wrócę do tego separatora. 
Ładnie pan bardzo ładnie pan to ubrał tak trochę władzy, takie kwiatuszki, ten separator 
w ogóle tam nie powinien być zamontowany takiego typu, ale to nie jest moje pytanie. 
Moje pytanie jest. 
Jakie mamy podjęte kroki w ogóle, żeby wyjść z tego smrodu po prostu. 
Piotr Rybka: (niezrozumiałe) będziemy musieli posprzątać coś, co było 
źle zbudowane ileś lat temu. No ale 
Tomasz Kujawa: Nie, nie przepraszam. 
Piotr Rybka: Nie będę robił dochodzenia, aczkolwiek papiery są i możemy zrobić na państwa życzenie 
(niezrozumiałe) 
Natomiast to nie jest mój cel. Ja idę do przodu, 
chciałbym to naprawić, a nie szukać winnych tak 
Tomasz Kujawa: Bo ja mówię że bym z chęcią wpadł 
porozmawiać jak to naprawić, ale to nie jest tak, że ktoś tam schrzanił tylko 
Piotr Rybka: Ja z chęcią skorzystam z pana pomocy tak samo jak zapraszałem pana 
do złożenia oferty na wykonanie tego separata 
Piotr Rybka: Ja składałem kiedyś oferty, tylko moja była na całkowicie inny separator 
ale to nieistotne na tą chwilę nie mamy teraz czasu tylko pytanie, czy mamy podjąć jakieś kroki 
na naprawę tego. 
Piotr Rybka: Tak podjęliśmy kroki projektowe, żeby rozdzielić 
ścieki z palety ze ściekami (niezrozumiałe) 
Tomasz Kujawa: To to ja znam 
ja ten temat znam dokładnie. 
No dobrze, już dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo pan Roman Olczak. 
Roman Olczak: Tomeczku Ty to byś miał raczej konflikt interesów jak byś robił. 
Po prostu. 
Możesz, jak to nie możesz komuś powiedzieć ale jak to zrobić i 
doradzić o panu Wójtowi a do przetargu niech tam ktoś staje. 
Anna Filipowicz: Dobrze. Dziękuję panom bardzo jednak to już nie jest temat na na ten punkt 
Tomasz Kujawa: Ja nie mam chęci, żeby mam chęć doradzić jak to zrobić. 
Roman Olczak: To już wystarczy no. 
Anna Filipowicz: Przepraszam bardzo przechodzimy do kolejnego punktu. 
Punktu 26 jakim są interpelacje 
i zapytania radnych. Chciałabym poinformować, że w okresie między sesjami nie wpłynęła 
do mnie żadna interpelację. 
Punkt 27 informacje przewodniczącego rady. 
Pragnę państwa poinformować, że w okresie między sesjami zajmowałam 
się bieżącą korespondencją i organizowaniem 
pracy biura rady i zwoływaniem komisji 
na których zaopiniowali państwo projekty wprowadzone na dzisiejszym 
posiedzeniu sesji rady gminy Żabia Wola. 
Przechodzimy do punktu wolne wnioski 
i informacje, ponieważ mieliśmy wykreślony punkt 28 
teraz wolne wnioski i informacje. Jeżeli ktoś z państwa chce zabrać 
głos, pamiętamy, sygnalizujemy to poprzez podniesienie ręki 
zapytania, które wpłynęły na adres mailowy 
który podałam na początku sesji, chciałbym odczytać 
Ale w zasadzie to jest takie to co państwa prosiłam, ale odczytam 
Dobry wieczór. Czy radni mogą włączyć kamerki? 
Obowiązuje jawność obrad, więc wygląda to trochę niepoważnie. 
Pozdrawiam. 



To tylko jedna wiadomość, która wpłynęła na podany 
przeze mnie na początku obrad sesji wiadomość. 
Teraz proszę bardzo, pan Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Ja zacznę troszkę w dziwnym trybie, mianowicie przy okazji omawiania 
uchwały dotyczącej zasłużonego. Mariusz Sztompka chciał powiedzieć, że coś 
pominęliśmy i prosiłbym, jeżeli mógłby teraz powiedzieć, co miał na myśli. 
Anna Filipowicz: Proszę, przeoczyliśmy coś, proszę bardzo takim razie. Mariusz Sztompka: Sekundkę bo 
mam ten problem. Komputer mi się zwalił i robię na takim zamienniku 
więc to jest może szczegół ale, ale bardzo ważne, że 
są też zakładamy, że będą obywatelki, żeby nikt 
nie posądził o szowinizm, że tej weryfikujemy panów dla pań i zostawiamy 
miejsca, więc żeby też to ująć w tej tej uchwale. 
Ostatnie jest taka o parytety o równość płci i tak dalej, więc żebyśmy byli na to wrażliwi. 
Anna Filipowicz: Dziękujemy za uwagę. Rozumiem, o co panu chodzi. 
Proszę bardzo kto z państwa chciałby teraz zabrać głos? 
Pani Małgorzata Kozicka, bardzo proszę. 
Małgorzata Kozicka: Chciałam tylko powiedzieć 
na swoje usprawiedliwienie. Mam wyłączoną kamerkę dlatego, że mam słaby zasięg 
internetowy i po prostu w momencie kiedy kamerkę mam włączoną obciąża 
mi na tyle internet, że nie słyszę o czym jest rozmowa, także bardzo przepraszam 
mieszkańców, że mnie nie widzicie, ale staram się, jeżeli mogę włączać tą kamerkę, 
jeżeli zakłóca przesył danych, to ją po prostu wyłączam. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję, proszę, kto z państwa chciałby zabrać głos pan Luc proszę. 
Mariusz Luc: Jedno pytanie do pana Wójta już trzeci raz prosiłem 
o korespondencję z panem konserwatorem zabytków 
a urzędem gminy co do funduszu sołeckiego 
to znaczy zadania modernizacja placu zabaw 
za ośrodkiem kultury w 
gminie i jeszcze jedna informacja dla mieszkańców tak jak 
pani Małgorzata powiedziała. 
Niestety nasze łącza są tak słabe, że jeżeli oglądamy i mówimy. 
To zasadniczo nic nie słyszymy. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuje bardzo panie Wójcie. Proszę o odpowiedź. 
Piotr Rybka: Tak jak najbardziej to nie jest tylko Dom Kultury 
objęty nadzorem konserwatora zabytków, ale 
cały ten teren w związku z tym plac zabaw też drzewa też 
no trawa i tak ścieżki także 
tutaj musi się na cokolwiek, żeby chodzić. 
(niezrozumiałe) Jak bardziej jeżeli pan sobie życzy być 
włączony w dyskusję, to jak najbardziej 
spróbujemy pana (niezrozumiałe) do 
wiadomości życzy pan sobie panie radny ? 
Mariusz Luc: Tak, tak, panie Wójcie 
tylko ja prosiłem o korespondencję, która została, bym powiedział kierowana 
do do konserwatora w zeszłym roku 
i wyrażenie jego sprzeciwu co do modernizacji 
placu zabaw o ten dokument mi chodzi. 
Piotr Rybka: Dobrze, chętnie pana tutaj dołączymy do tych wszystkich dyskusji udostępnimy 
dotychczasową 
Korespondencję (niezrozumiałe)czy się panu osobiście 
zależy na tej inwestycji także dziękuję. Jak już mogę 
jeszcze w sprawie pana wspomnieć prosiłem na 



komisji ostatnio. 
Miałem prośbę, żeby żeby zostały zebrane te teczki 
do kiszenia ogórków, maszyny te urządzenia do destylacji alkoholu 
i ten grill czy co tam jeszcze jest bo 
po prostu nam to przeszkadza w urzędzie gminy to już leży prawie miesiąc czy ponad miesiąc 
Mariusz Luc: Panie Wójcie ale ja zrozumiałem że pan chce pożyczyć na jakiś 
czas, dlatego nie chciałem tego tak wcześnie zabierać 
bo pan powiedział że możemy pożyczać, więc mówię jak pan sobie już tam wykorzysta to. 
To my a owszem, sołectwo weźmie od pana to naprawdę nie ma problemu z tym dziękuję. 
Piotr Rybka: Powie pan, czy mamy to dostarczyć do pana do domu 
to dostarczymy. Bo nam to po prostu przeszkadzam w sali konferencyjnej. 
Mariusz Luc: Ale to mamy jechać do pana czy do urzędu gminy ? 
Piotr Rybka: W sali konferencyjnej na stole 
leżą te słoiki takie gliniane do ogórków kiszonych 
te swoje do winiaczy do czego to jest 
i grill i patyki na ognisko i moździerz do ugniatania ziarna 
Powie pan, kiedy mamy i dokąd mamy 
to zawieść to nasi pracownicy zawiozą bo nam to po prostu przeszkadza. 
Mariusz Luc: Tak jak powiedziałem, jak już wiem, że to jest w urzędzie, a nie u pana, tak jak pan 
chciał to pożyczyć to owszem, pojadę do urzędu jutro i odbiorę. Dziękuję. 
Piotr Rybka: Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Kolejne pytanie proszę oddaję głos panu Filarczykowi. 
Roman Filarczyk: Dziękuję. Ja mam pytanie do radnej 
pani Iliany Kacprzak czy pani wie, gdzie 
pani ma ulicy Dzikiej Róży w Nowej Bukówce 
I chciałbym właśnie powiedzieć, że ta ulica kiedyśmy ją przejęli. 
Miała około kilometra, była łąka i była porastana 
krzakami i różnymi, była nieprzejezdna. 
Jako gmina mieszkańcy z podatników ta droga została zrobiona i służy to społeczeństwu. 
Nawiązując do mojej miejscowości ulicy Rybnej 
że ta droga nie została przyjęta. Jak Tomek zauważył tam odcinek 
150 m a tysiąc tam jest, ale to zostało 
zostawione przez panią, bo tam musi być planach zatoka, żeby po prostu 
nie była ulica ślepa, tylko pojazdy czy straż służby zakręcały. 
A ponad sądzę, że koło kilometra ta została 
droga utwardzona przez tych państwa a pamiętam za dawnych czasów historię 
tam znam bardzo dobrze tej gminy. Jakie drogi zostały przyjmowane w jakim 
stanie mieszkańcy dawali i podatników i mieszkańców zostały naprawione. Dziękuje. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) temat na komisje. 
Teraz pani Radomińska, proszę. 
Magdalena Radomińska: Dziękuję. Ja mam pytanie czy pan Wójt i urzędnicy 
urzędu gminy wiedzą coś na temat firm zajmujących się fotowoltaiką, 
które dzwonią do mieszkańców 
bądź przychodzą osobiście do domów i namawiają 
na zakładanie fotowoltaiki bo mieszkańcy się niepokoją. 
Bo dzwonią zarówno na firmowe jak i prywatne nry czy coś gmina wie na 
ten temat, czy jest jakaś akcja szeroko zakrojona, że są jakieś 
programy i gmina wnioski pomaga wypełniać. 
Czy po prostu to firmy tak same z siebie działają i 
swoimi jakimiś sposobami zdobywają nry mieszkańców i ich próbują namawiać. 
Małgorzata Kozicka: Ja przepraszam, jeszcze dołożę do tego pytania. Dostałam informację od 
mieszkańców 



że po domach chodzą jacyś ludzie i powołują się na gminę jak 
gdyby w podtekście nie wprost, że chcą pomóc 
w założeniu fotowoltaiki potem wyceniają tą usługę 
na bardzo wysoką cenę. A później, jak już się podpisze umowę, 
to jest wielka trudność, żeby z tej umowy się wycofać, ale wszystko 
jest tak 
taki komunikat, jak by to było związane z urzędem więc mieszkańcy 
są po prostu zarobieni i myślą, że rzeczywiście to są osoby z urzędu. 
Magdalena Radomińska: No właśnie, takie sygnały różne dochodzą tak od mieszkańcach. 
Piotr Rybka: Dziękuje za to pytanie. Chciałem to poruszyć w moich (niezrozumiałe) 
Przemysław Wójcik: To jest (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Panie Przemku nic nie słyszymy, proszę panie Wójcie (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Jeszcze raz dziękuję za to pytanie, ponieważ chciałem ten sam temat poruszyć w wolnych 
wnioskach 
siebie stając czy 
takie rzeczy również do państwa dotarły. Do mnie dotarły takie informacje 
osobiście od poszkodowanych osób. 
Ustaliliśmy, że będzie to będą mieszkańcy zgłaszać na policję. 
Absolutnie ta firma mówi, nie prawdę nie było takiej firmy, nawet 
jak by była, to nie mógłbym dostać takiego takiego 
jakiegoś nie przyzwolenia. 
Racji, czy to (niezrozumiałe) dokładnie się powołują. W każdy razie 
ani nie są pracownikami urzędu gminy ani nie działają na zlecenie 
urzędu gminy ani nic wspólnego nie mają z urzędem gminy. 
Te ciekawe co ci ludzie. Po prostu najprawdopodobniej jest to kolejna 
metoda tak jak słyszeliśmy gdzieś tam w mediach na wnuczka czy nie wiem na kogoś w Ameryce 
Małgorzata Kozicka: (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: W związku z tym apeluję do mieszkańców, że bądźcie czujni absolutnie 
uważajcie na takie sprawy niestety (niezrozumiałe) 
Przemysław Wójcik: Nie nie 
Piotr Rybka: Niestety osoby poszkodowane były zainteresowane przekazaniem tych 
informacji publicznie, żeby żeby też 
tą sprawę w mediach w związku z tym 
sprawa poszła na Policję. 
Natomiast no nie mogłam nic więcej zrobić poza poinformowaniem, właśnie. 
Małgorzata Kozicka: A czy moglibyśmy prosić o oficjalne stanowisko gminy urzędu gminy 
na stronie urzędu oraz na na Facebooku ? 
żeby mieszkańcy jedni drugich informowali, że coś takiego ma miejsce, żeby 
byli po prostu ostrożni. 
Piotr Rybka: Tak tak tak 
Małgorzata Kozicka: Musimy jako taką informację no a aktualnie (niezrozumiałe) 
Piotr Rybka: Natomiast przydałaby mi się jeszcze ta jakaś nazwa 
firmy jakiś dokument, zdjęcie, kopia tego dokumentu bo niestety 
mówię Policjant otrzymał (niezrozumiałe) jako jako. 
gmina urząd gminy nie dostaliśmy tych informacji a zabiegaliśmy o nie 
Także jak ktoś ma dostęp z państwa (niezrozumiałe) znaczy to proszę o udostępnienie. 
Przemysław Wójcik: Panie Wójcie, to jest problem. Podobnie Columbus, Columbus Energy 
to są akwizytorzy oni jakiś czas temu identyczną 
akcję przeprowadzili w Książenicach tak, że powołują się 
na urzędy po kolei na współpracę. Natomiast to jest firma Columbus Energy dokładnie. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, proszę pan Sztompka. 
Mariusz Sztompka: Mam pytanie jeszcze odnośnie czy coś wiadomo o razie. No i słyszymy o 



to nam wszystkim doskwiera internet nasze sesje 
bo jak (niezrozumiałe) nawet chodzić na rozbudowę tutaj internetowo 
to jest jakaś na to nadzieja no i to z gazem w kierunku południa. 
Piotr Rybka: Nie ma nowych informacji jeżeli chodzi o gaz na południu 
te same co były, czyli zabiegamy o to, żeby do szkół doszedł gaz 
Zależy nam na podłączeniu rozbudowanej 
szkoły do gazu ziemnego. Mam nadzieję, że uda się 
ten gaz doprowadzić. Zbiegnie się to w czasie z budową 
Natomiast przypominam, że znacząco poprawiły wskaźniki ekonomiczne 
tej firmy. Jeżeli chodzi o (niezrozumiałe) w tamtą stronę gazociągu. 
Tutaj duża inwestycja jaką jest roku. 
Trwają również prace nad tym. 
Nad tą inwestycją zarówno po naszej stronie urzędu, jak i po stronie 
inwestora czy właściciela obecnie działek. 
Także jeżeli chodzi o internet z kolei tutaj mamy 
dwie firmy prywatne plus trzecia chciała korporacja francuska 
które są zainteresowane układaniem 
jedną jedną firmę koordynuje i za specjalnie 
pani radna Radomińska i pan radny Wójcik. 
Za co dziękuję. Pomagacie mieszkańcom również 
inni radni trochę też się angażującą sołtysi też informują. 
Widzę, że coś takiego się dzieje. Mam wiedzę taką, że udostępniamy 
udostępnia infrastrukturę. Chcę udostępnić na infrastrukturę 
o minimalnych stawkach. 
Najtaniej w okolicy czyli czyli po złotówce za (niezrozumiałe) 
Natomiast mam też informację, że jedna 
firma, którą zajmuje się właśnie pani Radomińska i pan Wójcik 
już ma przygotowaną koncepcję. 
Czyli pójść Żabia Wola, Huta Żabio Wolska w stronę Kaleni później 
w stronę Żelechowa. 
Tej trasy w tamtą stronę, później Żelechów na kolejnym etapie 
ale czy te najbardziej (niezrozumiałe) obszarach. 
Natomiast druga firma też jestem tym mocno 
zainteresowana i być może inną ścieżką, żeby 
nie iść równolegle po tych samych słupach. 
Więc wiem, no mam nadzieję, że się coś będzie działo 
i w tej chwili jeszcze tego nie widać, żeby się działo 
bo była najpierw te wybudować te główne złącze w naszej gminie. 
Jest na to zgoda po naszej stronie już od około pół roku więc 
nie ma blokady po naszej stronie, wręcz przeciwnie idziemy na rękę tym firmom 
no jest kwestia, żeby te firmy jednak to zaczęły robić. 
Wiemy, że w dokumentacji coś robią natomiast w terenie jeszcze chyba niekoniecznie. 
Małgorzata Kozicka: Panie Wójcie ale do tego potrzebne są słupy czy latarnie, których nie wszędzie 
mamy, które nie wszędzie mamy. 
Piotr Rybka: Nie ale nie potrzebne są latarnie teraz. 
Słupy to nie tylko latarnie słupy, 
to również prąd. 
99,9% mieszkańców ma prąd w domu. 
Nie wiem czy jest 
Małgorzata Kozicka: Ma ale tutaj (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Proszę państwa wydaje mi się, że ten temat jest na tyle rozbudowany, że 
będzie tematem również na najbliższych komisjach, tak, że tam będziemy 



sobie mogli szczegółowo analizować ten temat. Teraz udzielam głosu 
panu radnemu Mariuszowi Luc. 
Mariusz Luc: Panie Wójcie odnośnie tej informacje o tej firmie, która zakłada fotowoltaikę. 
Pani tutaj Wanda zauważyła, że nie wszyscy 
korzystają z mediów społecznościowych. Mam taką prośbę starsi 
ludzie czytają tablicy ogłoszeń ową Żabiej Woli w centrum tak 
jak inne, które są bym powiedział rozdysponowane 
po sołectwach. Jeżeli urząd by się pokusił o takie 
obwieszczenie, że żadnych firm, które zakłada fotowoltaikę nie reprezentuję. 
Poszłoby to dalej bezwiednie 
i drogą pantoflową a nie tylko przez media społecznościowe. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. 
Piotr Rybka: Oczywiście tak zrobimy. Dziękuję za tą uwagę, słuszna uwaga. 
Anna Filipowicz: Kolejne pytanie, proszę pan Roman Olczak. 
Roman Olczak: (niezrozumiałe) nie tak bo akwizytorzy chodzą tak jak mój sąsiad 
założył sobie tam paręnaście tych szesnaście parenaście tych paneli słonecznych. 
Zastanawiałem się i ja na tym tylko, że 
sąsiad trochę płacił więcej było mnie chcą zrobić taniej i więcej. 
A jak się noga to nie wiem. 
Mariusz Luc: Ale chodzi o to, że ta firma nie jest 
urząd gminy nie reprezentuje tej firmy o to chodzi. 
Roman Olczak: nie nie to bez żadnego interesowania 
ale żebyś dostał plan teraz na nowy budynek od 
tego roku to musowo po prostu w planach musi być 
uzgodnione, że panele słoneczne i gaz tylko do ogrzewania. 
Nie ma żadnych kominków, nie ma nic. Już nie ma możliwości takie jak było kiedyś. 
Anna Filipowicz: Dziękuję proszę teraz pan Wójcik potem pani do Radomińska. 
Przemysław Wójcik: Tak no ja muszę niestety wyłączyć kamerę bo internet mi nie pozwoli inaczej 
dwie sprawy a w zasadzie nie wiem czy jest jeszcze z nami pani mecenas 
bo mam jedno pytanie podczas ostatniej komisji 
była sprawa przekazywania danych, które 
są dostępne dla radnych do mieszkańców i tutaj 
W sumie pod wpływem kilku osób no chciałbym w sumie przeprosić 
panią Hanie Załuszkiewicz za atak z mojej strony i za 
tak zwane czepiactwo natomiast 
ja mam pytanie tego typu. 
Jakie konkretnie dane zostały przekazane mieszkańcom przez przedstawiciela 
rady gminy, ponieważ według różnych informacji 
i według różnych przepisów, które obowiązują. 
Radny przekazał zdecydowanie dane, których przekazać 
nie powinien gdyż było jest to w sprzeczności z obowiązującymi przepisami. 
Chodzi o szczegółowe dane 
służące znaczy będące tajemnicą 
firmy i one zostały przekazane na zewnątrz zupełnie 
bez jakiegokolwiek upoważnienia ze strony tej firmy. 
No i pytanie do pani Dominiki jest tym momencie, czy radny ma prawo 
przekazywać dane wrażliwe dotyczące sytuacji finansowej konkretnego 
podmiotu na zasadzie danych ogólnodostępnych czy nie powinien? Jaki 
sposób mimo wszystko weryfikować tych danych. Bo o ile pewne rzeczy 
powinniśmy przekazywać mieszkańcom i z tym się jak najbardziej zgadzam o 
tyle szczegółowe dane finansowe dotyczące podmiotu gospodarczego stanowi jego wyłączną własność 
i 



nie mogą być udostępnianie zgodne z prawem. Na zewnątrz, więc 
chyba mamy do czynienia z poważnym złamaniem przepisów prawa. 
Dominika Palińska – Mecenas: To znaczy tak (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Pani mecenas ja tylko chciałabym dodać, że 
właściciel tej firmy skontaktował się już ze mną, 
ponieważ doszły do niego właśnie takie informacje. 
No i jest to jak najbardziej prawdziwe i bardzo proszę, żeby pani Dominika odniosła się do tego. 
Dominika Palińska: Dobry wieczór państwu panie Przemku, drodzy państwo, drodzy radni 
udzielając odpowiedzi, nie mam dokładnej wiedzy jakie 
to dane zostały przekazane z tego, co pan mówi. 
Panie Przemku panie radny to absolutnie żadne dane wrażliwe. Tym bardziej dane stanowiące 
tajemnicę przedsiębiorstwa niewątpliwie takimi danymi są między nimi dane finansowe 
czy też dane dotyczące zatrudnienia pracowników. 
Być może wynagrodzeń umów porozumień 
i wszelkich tego typu danych związanych z finansowaniem 
i funkcjonowaniem bez wiedzy i zgody zainteresowanego tutaj podmiot, 
a jeżeli a jeżeli jeszcze w ogóle one by dotyczyły pracowników, to w ogóle jeszcze 
zgody tych pracowników na to żadnym wypadku nie mogą być upubliczniane. 
Ja rozumiem, że te dane zostały przekazane do wiadomości radnych tak, bo to rozumiem, 
że taka była konstrukcja przekazywania tych informacji ale w żadnym 
zakresie nie upoważnia takie przekazywanie radnych dalszego słania „w świat” 
tak taka okoliczność absolutnie nie może mieć miejsca. 
Pani przewodnicząca przed chwilą wskazała, że przedstawiciel tego podmiotu gospodarczego się tutaj 
skontaktował 
z panią przewodniczącą też z urzędem gminy. Nie wiem czy to jest jakieś 
roszczenie na piśmie czy to jest jakieś roszczenie w tym zakresie. No niemniej 
jednak wydaje się być to na ten moment absolutnie uprawnione działanie 
i brak zgody podmiotu uprawnionego na przekazywanie 
takich informacji do nieokreślonego do nieograniczonych 
liczby podmiotów to znaczy nie do radnych do których (niezrozumiałe) sensu stricte rozumiem 
celem podjęcia jakiejś decyzji czy też dyskusji zostały przekazane no nie może mieć miejsca. 
Mam tutaj na myśli, że jest to absolutnie niezgodne z prawem i z przepisami 
prawa powszechnie obowiązującymi na terenie Rzeczypospolitej. 
Także dziękuje bardzo. 
Anna Filipowicz: Ja bardzo dziękuję. 
Dominika Palińska: Jeszcze większych danych 
będę mogła się ewentualnie powiedzieć ale skoro pani przewodnicząca mi, że przedstawiciel tego 
podmiotu 
gospodarczego się kontaktuje (niezrozumiałe) pewnością (niezrozumiałe) w szerszym zakresie ta 
wiedza dotarła. 
Przemysław Wójcik: Pani Dominiko to były dane dotyczące analizy mające 
na celu obniżenie podatków, zniesienie podatku. 
Anna Filipowicz: Tak ja chciałabym. Panie Wójcie chciałabym dodać, że po rozmowie telefonicznej z 
właścicielem 
danej firmy właścicieli jest. No bardzo zaniepokojony 
tym, że właśnie te informacje trafiły gdzieś 
dalej, gdzie nie powinny i według właściciela firmy. Są to dane drażliwe 
w związku ze swoją sytuacją. Oczywiście przeprosiłam 
pana właściciela tej firmy i zaprosiłam na 
najbliższą komisji na której 
znów poruszymy temat właściciela tej firmy 
no i to tyle ode mnie jeszcze udzielając odpowiedzi na pytanie pana radnego Wójcika 



Tylko doprecyzowując niewątpliwie dane finansowe są 
danymi wrażliwymi i też wpływającymi na sytuację ekonomiczną gospodarczą 
i tajemnicę przedsiębiorstwa. Jako że mogą zostać wykorzystane przez podmioty konkurencyjne, 
na przykład na rynku celem pozyskania kontrahentów chociażby tak 
w tym zakresie także tak jak najbardziej tak panie Przemku tak jest 
Przemysław Wójcik: A jakie to może mieć konsekwencje dla rady? Jeżeli dany przedsiębiorca 
dany podmiot będzie chciał wyciągnięcia kont jakiś 
znaczy no zadośćuczynienia za naruszenie. 
Dominika Palińska: To znaczy ja rozumiem, że tutaj mogą być formułowane. No po pierwsze wobec 
rady, bo rozumiem, że to wyciekło ze strony rady. No ja rozumiem, że ten radny który 
dokonał tego aktu no to przyzna, że to jego dotyczyło i to on dokonał 
takiej czynności. Ewentualnie mogą być roszczenia cywilna na drodze cywilnej czy też na drodze. 
W zależności od tego jak ten czyn zostanie zakwalifikowany. Wobec wówczas takiego radnego 
kierowane, 
bo też nie wiem czy tutaj przyjmiecie państwo odpowiedzialność zbiorową za tą okoliczność. Czy w 
ogóle wszyscy 
państwo macie na ten temat wiedzę, że taka sytuacja miała miejsce, czy też ten radny 
który dopuścił się takiej sytuacji podczas tak jak pani przewodnicząca 
powiedziała komisji no będzie z tym przedstawicielem tego 
podmiotu gospodarczego tę kwestię wyjaśniał i przedstawiał, czy to było celowe 
czy to było niecelowe czy to był jakiś wyciek z jego poczty, czy też włam  na jego pocztę 
Czy on celowo to rozesłał czy do jednego odbiorca. Ten odbiorca przekazał dalej, czy do 
większej liczby i czy tutaj jakie były, były też tego okoliczności tego zdarzenia. 
Niemniej jednak jeżeli to było świadome i zamierzone no to z całą pewnością możliwość 
formułowania roszczeń w oparciu o polski system prawny w tym zakresie na pewno jest. 
Dziękuję bardzo. 
Przemysław Wójcik: Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Kto z państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Proszę pani Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Ja dostałam smsa od pani Renaty Załuskiej 
pani Magdo bardzo proszę o odczytanie mojej wiadomości w wolnych wnioskach. 
Dziękuję za montaż monitoringu w Osowcu w ramach funduszu sołeckiego 
dziękuję panu Wójtowi za wsparcie i akceptację w związku na początkowym 
etapie pani Marysi Kłosiewicz za wszelką pomoc. Pani Elenie Niedźwieckiej 
i państwu radnym za uchwalenie dotychczas (niezrozumiałe) 
dotychczas uchwalenie dotychczas regulaminu. Renata Załuska były Sołtys Osowca. Dziękuje. 
To pierwsza informacja. 
Anna Filipowicz: Dziękuje przypominam mieszkańcom, że na początku sesji zawsze udostępniam 
adres mailowy na który mieszkańcy mogą zgłaszać 
swoje jakieś wnioski bądź uwagi. Także bardzo proszę mieszkańców o korzystanie z tego adresu. 
Magdalena Radomińska: Dobrze przekażę jeszcze i druga kwestia 
pytanie odnośnie funduszu sołeckiego z tamtego roku 
a dokładnie chodzi o Jastrzębnik. Tam w ramach funduszu 
sołeckiego były wykonane dwie drogi Mazowieckie pola i ulica Pszeniczna 
i wiem, że tam były zgłaszane uwagi i reklamacja i 
miało się coś w tej sprawie ruszyć i pani Sołtys zgłaszała mi 
że nie zostało to do tej pory poprawiono naprawione, czy coś wiadomo 
na ten temat, czy pan Wójt coś wie na ten temat czy po prostu do urzędu gminy dzwonić 
i pytać do wydziału ? 
Anna Filipowicz: Panie Wójcie proszę. 
Piotr Rybka: Dziękuję bardzo pani byłej Sołtys Renacie Załuskiej. 
Tak jest takie słowa budują. Jeżeli chodzi o Jastrzębnik 
przystąpimy do do tej reklamacji, 



ale dopiero gdy jeszcze troszkę bardziej jeszcze rozmarzenie grunt 
były duże mrozy jeżeli. 
Kilka co najmniej dni będą takie dodatnie temperatury nie około 0 jak 
są teraz. Myślę, że jeszcze teraz dwa tygodnie to wtedy żeby 
nie nie zepsuć bardziej równarką przystąpi wykonawca 
do do usługi tej reklamacyjnej gwarancyjnej. 
Magdalena Radomińska: Dziękuję i mam pytanko, czy już zostało rozstrzygnięte 
kwestie kto będzie się zajmował bieżącym utrzymaniem dróg, czy to jest jeszcze w fazie realizacji ? 
Piotr Rybka: Tak jak czytałam na swoim tutaj sprawozdaniu 
Jest postępowanie uruchomione zarówno na gruntówki jak i na 
asfalty na utrzymanie i jest ta przerwa 
jednomiesięczna w roku spowodowana tym, że trzeba było poczekać 
na uchwalenie budżetu, że od połowy 
lutego zamierzamy mieć umowę. 
Magdalena Radomińska: Panie Wójcie a jeszcze, czy jest jakaś szansa, żeby na przykład zamiast 
reperować 
te drogi kruszywem zakupić w jakiejś dobrej cenie destrukcji i próbować 
niektóre te drogi destruktem robić. 
Bo coś tak pani Kosińska wspominała. 
Piotr Rybka: Jest to jeden z całkiem dobrych pomysłów. 
To będziemy to 
również rozważać być może tak 
bo lepiej raz do roku, czy raz na 2 lata, czy nawet raz docelowo destruktem 
niż co pół roku i gdzie po miesiącu już nie widać efektów. 
Dobrze, dziękuję ślicznie za odpowiedź. 
Anna Filipowicz: Proszę teraz pan Krzysztof Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Chciałem zapytać, czy coś wiadomo o potrzebach naszych służb medycznych 
przy szczepieniach chorych. Jeżeli nie ruszy się ze szczepionkami nie będziemy mieli 
więcej już dostępnych szczepionek, czy będą potrzebne jakieś pomoce ? 
Takie dla dla punktów szczepień i czy ewentualnie coś myślał pan nad tym, żeby 
ściągnąć jakieś dodatkowe służby, jeżeli będzie taka potrzeba oczywiście. 
I w tej samej materii jeszcze jedno pytanie, jaki jest stan szczepień służb medycznych u nas 
czy one już zostały 
wszyscy wszystkie pielęgniarki i lekarze zaszczepieni i czy weszliśmy 
w fazę szczepień seniorów ? Jak to przebiega dalej ? 
Piotr Rybka: Tak jeszcze raz, może powiem jak to wygląda, bo 
wiem o tym na początku swojego sprawozdania miesięcznego więc 
jeszcze raz może przypomnę na dzień dzisiejszy. 
Mamy 14 osób, które przebywają w izolacji, 52 kwarantannie, 
56 kwarantannie granicznej i odnotowujemy spadek statystyczny. 
Jeżeli chodzi o liczbę osób 
zakażonych przebywających w kwarantannie. W kraju mamy 
prawie milion wykonanych szczepień naszych (niezrozumiałe) 
Krzysztof Marczewski: Przepraszam ale ja nie o to pytałem. 
Piotr Rybka: Ale w naszej gminie to też informowałem o tym (niezrozumiałe) 
Na koniec tego tygodnia planujemy. 
Mieć około 150 osób. 
Nie mogę informować imiennie kto został zaszczepiony 
a kto nie bo takich informacji to są informację nie publikowane. 
Także chyba odpowiedziałem na pańskie pytanie. 
Krzysztof Marczewski: Panie Piotrze ja nie o to pytałem. Ja pytałem, czy planuje pan, czy jest 
pan przygotowany na to, że jeżeli szczepienia ruszą szybszym 



tempem po czym myślał pan o jakimś pomocy dla punktów szczepień ? 
Jeżeli nie będą zdążali? Nie. 
Samorządy organizują takie rzeczy, że zatrudniają dodatkową 
dodatkowych fachowców w tej dziedzinie, żeby 
pomóc, żeby te szczepienia były płynne, szybsze, sprawniejsze i tak dalej o to pytałem. 
I pytałem czy wiadomo panu coś na temat tego, czy medycy 
w naszej pielęgniarki i lekarze w naszej gminie zostali zaszczepieni 
i czy już ruszyła faza szczepień seniorów ? Ja o te rzeczy pytałem. 
Piotr Rybka: Już już odpowiadam. Poproszę tutaj pana Sekretarza Dariusza Dąbrowskiego 
ponieważ na co dzień współpracuje z panem Wojewodą w tym 
obszarze szczepień. Zostaliśmy właśnie wytypowaliśmy 
najwyższe kierownictwo z naszego urzędu, żeby się zajmowało tą sprawą 
i Darku jak możesz (niezrozumiałe) powiedzieć jak jak to wygląda operacyjnie, proszę. 
Mikrofon, mikrofon. 
Anna Filipowicz: Proszę panie Dariuszu. 
Dariusz Dąbrowki – Sekretarz Gminy Żabia Wola: Dziękuję bardzo za za głos. Pani przewodnicząca, 
szanowni państwo radni sprawa 
się w tym temacie przedstawia następująco. Gmina uruchomiła punkt 
informacyjny, który ma być pośrednikiem 
pomiędzy OPZem i świadczeniem usług transportowych dla osób 
które są wieku 70 plus, 80 plus 
i mają stopień niepełnosprawności. Tam są określone różne stopnie niepełnosprawności. 
My organizujemy dla tych osób transport, które tego wymagają. Jeżeli mówimy 
o punkcie mobilnym, bo również taki funkcjonuje na terenie naszej gminy. 
OPZy dostają dofinansowanie z NFZu o 95 zł 
Te pieniądze wpływają właśnie na ich konto. Oni się rozliczają i oni dojeżdżają 
bezpośrednio do mieszkańców, którzy tego oczekują. 
Tam też trzeba spełnić kilka pewnie kryteriów. To są osoby leżące. 
Na pewno. 
Na dzień dzisiejszy mogę państwu powiedzieć, że na terenie naszego 
powiatu w tym tygodniu zostanie zaszczepionych około 150 osób. 
OPZ Medica otrzymał 120 szczepionek. 
Na ten tydzień przychodnia lekarska tu w Żabiej Woli otrzymała 30 
Na dzień dzisiejszy jest na pewno niewiele osób zaszczepionych, bo proces 
się dopiero rozpoczął. Jeżeli mówimy o przyszłości, to chciałem powiedzieć, 
że ta ilość punktów powinna wystarczyć na terenie naszej gminy 
znaczy może inaczej. Na terenie powiatu 
w ogóle 17 punktów szczepień przewidzianych z czego 
2 są na terenie naszej gminy w samym 
Grodzisku są 4 punkty. Burmistrz Grzegorz Benedykciński 
zaproponował czy ma w planach, podjęli już nawet takie rozmowy 
aby Mediateka była przeznaczona na dodatkowy punkt konsultacyjny dla 
nie tylko mieszkańców Grodziska Mazowieckiego ale mieszkańców powiatu. 
Na dzień dzisiejszy ta ilość szczepionek, która 
jest powoduje, że ten punkt nie może zostać uruchomiony. Natomiast są 
na terenie może nie naszego powiatu, ale są w niedalekim 
naszym sąsiedztwie gminy w których nie ma w ogóle zgłoszonych OPZtów do szczepień, 
także my jesteśmy naprawdę w dobrej sytuacji aby były tylko szczepionki. 
Nie wiem czy są jeszcze jakieś pytania w tym zakresie, bo wiedza jest duża, ale 
nie, nie znam dokładnie pytań. 
Proszę panie Krzysztofie 
Krzysztof Marczewski: Bo ja może, ja może powtórzę dobrze pani przewodnicząca. 



Ja zapytałem czy nasz samorząd w takim przypadku jak pan 
mówi, bo o tym nie wiedziałem, że są takie rejony naszego naszego powiatu, 
gdzie nie zorganizowano punktów szczepień, co może powodować 
ewentualne zgłaszanie się do nas mieszkańców innych gmin. 
I zapytałem, czy braliście państwo pod uwagę zorganizowanie 
jakiejś pomocy medycznej, żeby szczepienia w 
razie jakiegoś nasilenia przebiegały sprawnie i płynnie? O to mi chodziło. 
Dariusz Dąbrowski: Jeżeli zajdzie konieczność taka, to wtedy 
służby Wojewody wydadzą nam kolejne zalecenia. 
Na dzień dzisiejszy trzymamy się tego stanu który mamy. 
Jeżeli zajdzie konieczność i potrzeba zorganizowania dodatkowych punktów, dostaniemy 
wytyczne, bo to trzeba będzie uzgodnić z Sanepidem takie lokalizacje bo oni muszą 
wyrazić na to zgodę, tak jak w przypadku tej Mediateki. Muszą być podjęte 
na pewno wiele różnych jeszcze czynności w tym zakresie, które pozwolą 
zaakceptować dane miejsce na punkt szczepień. 
Krzysztof Marczewski: Panie Darku błagam, przecież ja mówię wyraźnie i spokojnie. 
Chodzi mi o to, że jeżeli na przykład mamy 3 pielęgniarki 
2 lekarzy, załóżmy w jakimś punkcie i zacznie się robić 
taka sytuacja gdzie powstanie korek, korek z 
chętnych do szczepień, bo nie ma tego w OPZach 
innych gmin i tak dalej, że braliście pod uwagę zorganizowanie dodatkowych 
osób, które usprawnią te szczepienia. 
Dariusz Dąbrowski: Znaczy ja powiem tak 
przerwę panie Krzysztofie ja powiedziałem 
Anna Filipowicz: Znaczy ja tylko dodam, że moglibyśmy równie dobrze 
omawiać to na komisji, ponieważ to jest nasza. 
Dariusz Dąbrowski: Wojewoda o tym decyduje, nie decydujemy my. 
My możemy 
Krzysztof Marczewski: O dodatkowych osobach ? 
Dariusz Dąbrowski: O dodatkowych punktach. Służby medyczne. 
Krzysztof Marczewski: Nie punktach (niezrozumiałe) 
Dariusz Dąbrowski: Powiem panu więcej są w stanie 
10 albo 12 osób obsłużyć w ciągu godziny przy składzie trzyosobowym nie więcej. 
Anna Filipowicz: Dobrze, dziękuję. Następne pytanie proszę pan Przemysław Wójcik, potem pani 
Magdalena Radomińska 
Przemysław Wójcik: A czy ja bym bardziej chciał odpowiedzieć 
na Krzysztofa pytanie, bo pan Dariusz jest bardzo dużym dyplomatom w tych swoich wypowiedziach 
Anna Filipowicz: To proszę krótko i na temat. 
Przemysław Wójcik: Krótko i na temat 
jest tak. Krzysztofie nie wiem, jak wygląda kwestia zaszczepienia służb medycznych w 
naszej gminie, natomiast OPZy naszej gminy raczej nie 
będą jeździły dlatego, że to zadanie jest przypisane do szpitala zachodniego 
który ma obowiązek zapewnienia mobilnego 
punktu szczepień i taki punkt mobilny jest przewidziany dla 
50 osób tygodniowo na terenie całego powiatu. 
Nie będzie więcej na dzień dzisiejszy bo nie ma szczepionek i nie 
ma kto tego tak naprawdę robić, więc generalnie ze 
szczepionkami jest ogromna lipa. Wszyscy starają się to jakoś wyprostować. 
Natomiast organizacja absolutnie leży. 
Terminy są niedostępne do końca marca już na większości przychodni. W związku z tym 
nie ma problemu, żeby zrobił się w tej chwili korek i myślę, że 
nic więcej nie usłyszysz. Poza tym, że wszyscy się mocno starają. 



Ale generalnie wszystko leży. 
Anna Filipowicz: Bardzo dziękuję. Proszę teraz pytanie Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Ja nie pytanie tylko tak króciutko do tego tematu, że jeśli 
będzie taka potrzeba, to strażacy będą dowozić starszych ludzi 
na te szczepienia bardziej się musimy martwić o to, czy szczepionek 
wystarczy niż to, czy będzie miał kto szczepić i 
potwierdzam słowa pana Dariusza był na spotkaniu razem ze strażakami 
w PSP jest wszystko zorganizowane, tylko największy kłopot jest 
po prostu z dostępnością szczepionek o to się najbardziej musimy martwić. 
A na pewno nie będzie zorganizowany to tak, że będzie więcej ludzi zaplanowanych 
na dany dzień niż będą medycy stanie obsłużyć wszystko. 
Będzie tak zorganizowane, żeby nikt nie musiał stać jakiś tam bóg 
wie jakich kolejkach. Wszystko będzie naprawdę tylko po prostu muszą być szczepionki. 
Tak. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Proszę, oddaję głos pani Małgorzacie Kozickiej. 
Małgorzata Kozicka: Dziękuję bardzo. Odczytam wiadomość, którą otrzymałem od pani Sołtys panny 
Szateckiej. 
Witam serdecznie niniejszym 
przesyłam ponownie pytania przekazane na poprzednią sesję, która które 
do dnia dzisiejszego, pomimo upływu kolejnego miesiąca pozostały nadal 
bez odpowiedzi. 
Punkt 1 w roku 2020 czterokrotnie w maju, lipcu, sierpniu 
i we wrześniu występowaliśmy zarówno do urzędu gminy reprezentowanego 
przez pana Wójta, jak i do rady gminy z prośbą o zabezpieczenie środków 
w budżecie na rok dwa 2021 na realizację zadania inwestycyjnego 
pod nazwą budowa oświetlenia ulicznego przy ulicy Mazowieckiej 
w miejscowości Wycinki Osowskie i Musuły ostatnie nasze pismo z 30 września 
wystosowane wspólnie przez dwa sołectwa Wycinki Osowskie i Musuły 
do rady gminy i Wójta pozostało bez reakcji. Czy przeprowadzono dyskusję 
budżetową w tym temacie? Ponieważ nie widzimy ani wniosku budżetowego w tej kwestii 
a tym bardziej zabudżetowania na ten cel środków. 
W woli przypomnienia 245 mieszkańców, 245 mieszkańców 
w roku dwa 2019 złożyło podpis pod petycją między 
innymi w tej sprawie w tej kwestii. 
Nie wiem, czy 
Anna Filipowicz: Dziękuje. 
Właśnie ja chciałam powiedzieć, że to ta korespondencja została już mi przekazana. 
Zostaną, przekazałam ją dalej i odpowiedzi na te pytania będą przekazane na piśmie. 
Małgorzata Kozicka: (niezrozumiałe) nie uzyskamy tych odpowiedzi teraz na sesji ? 
Anna Filipowicz: Będą przekazane na piśmie. 
Małgorzata Kozicka: Dobrze, dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. Kto z państwa jeszcze chciałby zabrać głos? 
Proszę pan Marczewski. 
Krzysztof Marczewski: Pani przewodnicząca to właściwie do pani pytanie, czy coś wiadomo w sprawie 
szkoleń naszych ? 
Anna Filipowicz: W tym tygodniu jeszcze się tą sprawą nie zajmowałam, ale tak jak 
mówiłam ostatnio bardzo proszę o pomoc. Jeżeli będzie pan miał 
na, obserwował jakieś ciekawe szkolenia, bardzo 
proszę o informację i będziemy już dalej brnąć. Będziemy pchać ten temat dalej. 
Krzysztof Marczewski: Bo na pewno przesłałem mailem informację 
gdzie jest kontakt do wszystkich organizatorów szkoleń 
i no w zasadzie tylko zadzwonić, dowiedzieć się, poprosić 



o ofertę i zorganizować nic więcej. 
Mogę spróbować porozmawiać, jeżeli panie przewodniczący do tego mnie upoważni. 
Anna Filipowicz: Tak ja bym bardzo prosiła o pomoc jeżeli byłoby to możliwe to proszę o pomoc o 
zadzwonienie i znalezienie 
dla nas najfajniejszego najlepszego szkolenia. 
Krzysztof Marczewski: Dobrze dobrze, dziękuje bardzo. 
Anna Filipowicz: Dziękuję kto jeszcze z państwa chciałby zabrać głos ? 
Nie widzę takim razie a proszę pan Marczewski widzę. 
Krzysztof Marczewski: Przepraszam jeszcze chciałem zapytać. Uzupełniłem informacje, bo nie 
nie było wiadomo o jakie uwagi do protokołu chodzi z mojej strony. 
Uzupełniłem informacje do biura rady do radnych wysłałem takie takie 
przypomnienie tego tego mojego wystąpienia czy coś 
w tej sprawie wiadomo. 
Bo nie dostałem żadnej odpowiedzi jeszcze. 
Anna Filipowicz: No trafiło do pracowników, tak. 
Także już tutaj. 
Zajmują tymi poszczególne, poszczególni pracownicy. 
Krzysztof Marczewski: Mhm no dobrze, no to chyba tyle. Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Czy ktoś z państwa jeszcze chciałby zabrać głos ? 
W takim razie na koniec dzisiejszej sesji jeszcze chciałabym 
poinformować, że w dniu dzisiejszym do biura rady wpłynęło 
zarządzenie zastępcze od Wojewoda Mazowieckiego od Wojewody Mazowieckiego 
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego gminy Żabia Wola pana Krzysztofa Marczewskiego. 
Dodam, że zgodnie z artykułem 98A ustęp 3 
w związku z artykułem 98 ustawy o samorządzie gminnym 
zarówno radzie gminy Żabia Wola jak i radnemu 
którego dotyczy zarządzenie zastępcze, przysługuje prawo zaskarżenia 
niniejszego zarządzenia nadzorczego do wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Warszawie w terminie 30 dni od 
dnia doręczenia zarządzenia za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego. 
To pismo jutro z rana zostanie państwu radnym przekazane 
przez biuro rady. 
Dziękuję bardzo w związku z wyczerpaniem tematów dzisiejszych 
obrad ogłaszam zamknięcie 33 sesji 
rady gminy Żabia Wola dobranoc. 
Krzysztof Marczewski: Wiedziałem, że nie odpuszczą. 


